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Cumhuriyet 
100 Yaşında

eğerli Okurlarımız,

10 Kasım 1938’de yer yüzü kararmıştı… Türkiye’nin en büyük lideri, cumhuriyetimizin kurucusu 
Mustafa Kemal Atatürk’ü kaybetmenin hüznünü taşıyordu... Bu yıl ise, Atatürk’ün eşsiz vizyonu 
ve kararlılığı sayesinde şekillenen Türkiye Cumhuriyeti’nin yüzüncü yılına adım attık. Bu yüz yıl, 
mücadelelerle dolu, umutları yeşerten ve bağımsızlığı için var gücüyle çalışan bir milletin hikâyesini 
anlatıyor. Ulu önderimizin mirasını taşımaya devam edeceğiz ve bu yolda hiçbir zaman yalnız 

yürümeyeceğiz...

Bizler de MAG Ailesi olarak; cumhuriyetimizin 100. yılına yakışır güzel ve farklı işlere imza attık. Özellikle Divan 
Çukurhan Otel’deki “Cumhuriyet Sofraları” daveti ile konuklarımızı eşsiz lezzetlerle beraber, unutulmaz bir zaman 
yolculuğuna çıkardık... MAG PR Solutions’ın yaklaşık bin kadar konuğu ağırladığı ve iş dünyasının merakla 
beklediği Vega Center’ın lansmanını yaptık. Bu anlamda İstanbul’da gerçekleşen pek çok 100. yıl davetini de 
sayfalarımıza taşıdık...

ABD’nin Ankara Büyükelçisi Jeffry L. Flake’in eşi Cheryl Flake bizi büyükelçilik rezidansında ağırladı. Türkiye ve 
ABD ilişkilerini değerlendiren Flake, ülkemiz hakkındaki düşüncelerini aktarırken röportajımız sırasında mini bir 
konser verdi. Yine elçilik rezidansında bir araya geldiğimiz Türk-Amerikan Derneği Genel Müdürü Dilek Dengizek 
ile de derneğin geçmişini, hedeflerini ve projelerini konuştuk...

Kapağımızda ise bu ay, “Menekşe ile Halil” dizisiyle ismini dünyaya duyuran güzel oyuncu Sedef Avcı’yı konuk 
ettik. Ritz-Carlton Residences, Istanbul’un eşsiz ortamında gerçekleştirdiğimiz çok şık bir çekim oldu.

Oyuncularla devam edelim... “Aile” dizisinin yeni karakteri Melek’e hayat veren Mine Kılıç ile, canlandırdığı rolleri 
konuştuk. “Fi”, “Sefirin Kızı”,  “Camdaki Kız” ve daha pek çok yapımda izlediğimiz Hivda Zizan Alp’e, yeni sezonuna 
başlayan tek kişilik tiyatro oyunu “Fazilet Yalnız Değildir”i sorduk. “Destan” dizisindeki Ulu Ece karakteriyle 
hafızalarda yer edinen Deniz Barut “Gellert Tepesi’nde Düş ve Gerçek” adlı tiyatrona dair merak edilenleri paylaştı. 

Yine birbirinden renkli haberlerle dolu bir MAG sizleri bekliyor…

Cumhuriyetimizin 100. yılını kutlarken, yüce Ata’mızı sevgi ve saygı ile anıyoruz... Ülkemize ve tüm dünyamıza 
huzur, barış ve iyilikler diliyorum.

                                                                                                                                                                                                                                                                    Sevgiler





Eski dergi, katalog ve gazetelerin geri dönüş-
türülmesi çevreye yapılabilecek en kolay kat-
kıdır. Ağaç kesimlerini azaltmak üzere MAG 
Medya, okuyucularını kendi yakın çevrelerin-
de de geri dönüşümü teşvik etmeye çağırıyor.

YENİDEN KULLANIN GERİ DÖNÜŞTÜRÜN!

MAG’a abone olmak çok kolay...
Telefon ile
0.312 428 04 44

İnternet ile
abone.magdergi.com.tr

MAG Medya Ltd. Şti. Adına
İmtiyaz Sahibi ve Yazı İşleri Müdürü

CA N  ÇAV U Ş O Ğ LU  c a n @ m a g m e d y a . c o m . t r

Genel Yayın Yönetmeni
B E R İ L ÇAV U Ş O Ğ LU  b e r i l @ m a g m e d y a . c o m . t r

Tasarım
ÖZ G E  A KTA Ş  o z g e @ m a g m e d y a . c o m . t r

A S L I  T İ B E Y a s l i @ m a g m e d y a . c o m . t r

Kreatif Direktör
S E DA ÇAV U Ş O Ğ LU  s e d a @ m a g m e d y a . c o m . t r

Genel Koordinatör
F E R AY Ş A H İ N G ÖZ  f e r a y @ m a g m e d y a . c o m . t r

Haber ve Foto Muhabiri
G ÖZ D E  Y I L M A Z  g o z d e @ m a g m e d y a . c o m . t r
S E FA AY D O Ğ D U  s e f a @ m a g m e d y a . c o m . t r

Halkla İlişkiler
D İ L A R A AY D O Ğ D U  d a y d o g d u @ m a g m e d y a . c o m . t r

Reklam Müdürü
M E LT E M  E R CA N  m e l t e m @ m a g m e d y a . c o m . t r

Mali İşler Koordinatörü
TA R I K D E Ğ E R  t a r i k @ m a g m e d y a . c o m . t r

Katkıda Bulunanlar 
A D İ L Y I L D I R I M
B A R I Ş  KÜ P Ç Ü

AY Ş E  D E N İ Z  KA R A B E Y
B A H A B A Ş KA L

Türü
B Ö LG E S E L S Ü R E L İ  YAY I N

 
MAG isim ve yayın hakkı

MAG Medya Ltd. Şti.’ne aittir.
Dergide yayınlanan yazı ve fotoğrafl arın

tüm hakkı MAG’a aittir.
İzin alınmadan kullanılamaz.

Yayınlanan ilanların sorumluluğu
ilan sahiplerine aittir.

İdare Merkezi
Kaptanpaşa Sokak

No: 33-B G.O.P. ANKARA
Tel: +90312 428 0 444

Baskı 
Koza Yayın Dağıtım San . ve Tic. A.ş.

Saray Mahallesi 
205. Cadde No: 42

Kahramankazan
Ankara

Tel : +90 312 385 91 91

Basım Tarihi
30.10.2023

www.magdergi.com.tr
facebook.com/magonline

twitter.com/magdergi
instagram.com/magdergi
bilgi@magmedya.com.tr
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Deri
Göz alıcı lame ve modanın 

vazgeçilmezi siyahın tonlarıyla 
deri etekler, ceketler ve 

pantolonlar bu sezona hâkim 
olanlar arasında...
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GIVENCHY
Ayakkabı $895

THE ATTICO
Ceket $3.490
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Peplum Korse
Bedeni saran cazibeli korseler 

ve peplumlar, kum saati 
görünümünü mükemmel bir 

șekilde vurguluyor.

ALAIA
Çanta $3.800

CHRISTIAN LOUBOUTIN
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Beliz Büyükhanlı

Duyşen Özmen

Ankara cemiyetinin tanınan isimlerinden Beliz Büyükhanlı 
da hafta sonunu Kuzu Effect AVM’de geçirenler arasındaydı. 

Salut ve İpekyol mağazalarından alışveriş yapan Beliz Hanım, 
daha sonra kahve içmek için Vakko Bistrot’ya geçti.

Yaptığı başarılı projelerle adından söz ettiren Mimar 
Duyşen Özmen yoğun iş günü sonrası Kuzu Effect AVM’ye 

geldi. Timboo Cafe’de kahve içen Duyşen Hanım kahve 
sonrası AVM’den ayrıldı.

Alışveriş Turu

Kahve Molası

Effect’te Yaşam
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Ömer Faruk Karaca

Ela Gürbüz 

Başarılı Avukat Ömer Faruk Karaca öğle yemeği için Kuzu 
Effect AAVM’ye geldi. Ömer Bey, Timboo Cafe’deki yemeğin 

ardından D&R’da kitapları inceledi.

Başkent cemiyetinin tanınan simalarından Ela Gürbüz, 
bir yakınına doğum günü hediyesi almak için Kuzu Effect 

AVM’de bulunan Beymen Club’a uğradı. Alışverişinin 
ardından Vakko Bistrot’ya geçen Ela Hanım, dostlarıyla 

buluşarak kahve içti.

Kuzu’da Yemek

Hediye ve Kahve

Effect’te Yaşam
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Figen Güneş Doğan

Akademisyen Figen Güneş Doğan, alışveriş için Kuzu Effect 
AVM’yi tercih etti.  Vakko’dan ayakkabı alışverişi yapan Figen 

Hanım daha sonra Quick China’ya giriş yaptı.

Tercihi Vakko 

Avukat Gökçe Karakaya Gül, yakın arkadaşlarıyla Kuzu Effect 
AVM’de bir araya geldi. Timboo Cafe’de dostlarıyla buluşan 

Gökçe Hanım, daha sonra Vakko’dan alışveriş yaptı.

Dostlarla Buluşma

Gökçe Karakaya Gül



Burak Eğlen

Esra Arat

Avukat Burak Eğlen yakın arkadaşlarıyla buluşmak için 
Kuzu Effect AVM’ye geldi. Quick China’da yemek yiyen Burak 

Bey yemek sonrası alışveriş turu yaptı.

Mutlu Adımlar Anaokulunun kurucusu Psikolog Esra Arat 
ofis alışverişi için Kuzu Effect AVM’deydi. Ashley Home 
ve Karaca Home mağazalarından alışverişini yapan Esra 

Hanım daha sonra AVM’den ayrıldı.

Akşam Yemeği Buluşması

Ofis Alışverişi

Effect’te Yaşam
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Çiğdem Tuğba Kartal

Damla Tarman

Ankavas Sigorta kurucusu Çiğdem Tuğba Kartal tatlı yemek 
için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Morpho Effect’te tatlı yiyen 

Çiğdem Hanım daha sonra AVM turu yaptı.

Draft Design Art Mimarlık şirketinin sahibi Damla Tarman 
yoğun bir iş günü sonrası Kuzu Effect AVM’ye geldi. Göz 
Grup Optik’ten gözlük alışverişi yapan Tarman, alışveriş 

sonrası Vatan Bilgisayar’a giriş yaptı.

Tatlı Keyfi

Gözlük Alışverişi

Effect’te Yaşam
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Begüm Beyoğlu

İş kadını Begüm Beyoğlu, Kuzu Effect AVM’ye gelerek 
Starbucks’ta yorgunluk kahvesi içti. Ardından İpekyol ve Beymen 

Club mağazalarını gezen Begüm Hanım alışveriş yaptı.

Kahve Arası

Göral Holding Yönetim Kurulu Başkanı Nezih Allıoğlu, yoğun 
iş temposuna kısa bir yemek molası vererek Kuzu Effect AVM’de 

bulunan Quick China’ya geldi. Yemeğinin ardından Baff 
Coffee’ye geçen Nezih Bey kahve içti.

Yemek ve Kahve

Nezih Allıoğlu
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Serhat Pekeş

Ayşe  Merve Tüfenkçi

Girişimci iş insanı Serhat Pekeş yakın bir arkadaşının doğum 
gününe katılmak için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Önce 

Beymen Club mağazasından hediyesini alan Serhat Bey daha 
sonra Giotto La Boheme’deki doğum gününe katıldı.

Başarılı hukukçu Ayşe Merve Tüfenkçi alışveriş için Kuzu 
Effect AVM’ye geldi. Kişniş Anadolu Lezzetleri’nde öğle 

yemeği yiyen Ayşe Hanım daha sonra alışveriş için Beymen 
Club mağazasına giriş yaptı.

Doğum Günü Buluşması

Sezon Alışverişi

Effect’te Yaşam





Elif Karaduman

Aydın Mısıroğlu

İş kadını Elif Karaduman hafta sonunu Kuzu Effect AVM’de 
değerlendirdi. D&R’dan kızı için kitap alışverişi yapan Elif 
Hanım, daha sonra yakın bir arkadaşıyla Dubh Linn’e geçti.

Mısıroğlu Ağız ve Diş Sağlığı Polikliniği kurucusu Dt. Aydın 
Mısıroğlu kahve içmek için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Dubh 

Linn’de yakınlarıyla yorgunluk kahvesi içen Aydın Bey 
daha sonra Vakkorama ve W Collection’dan alışveriş yaptı.

Kitap Alışverişi

Dubh Linn’de Buluşma

Effect’te Yaşam
Özlem Erdemci Doğan

Yeni kliniğini açmaya hazırlanan Psikolog Özlem Erdemci 
Doğan, ofis alışverişi için Kuzu Effect AVM’ye geldi. ENNE ve 

Roche Bobois mağazalarından mobilyalarını seçen Özlem 
Hanım daha sonra Evidea’ya geçerek dekorasyon alışverişi yaptı. 

Mobilya Alışverişi

Dostlarla Yemek

Ender Bıçakcı

END Design kurucusu Ender Bıçakcı, dostlarıyla buluşmak için 
Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. Lemonde’deki yemekli sohbetinin 

ardından Vakko’ya geçen Ender Bey, yeni sezon alışverişi yaptı.

60 magdergi.com.tr



Özlem Erdemci Doğan

Yeni kliniğini açmaya hazırlanan Psikolog Özlem Erdemci 
Doğan, ofis alışverişi için Kuzu Effect AVM’ye geldi. ENNE ve 

Roche Bobois mağazalarından mobilyalarını seçen Özlem 
Hanım daha sonra Evidea’ya geçerek dekorasyon alışverişi yaptı. 

Mobilya Alışverişi

Dostlarla Yemek

Ender Bıçakcı

END Design kurucusu Ender Bıçakcı, dostlarıyla buluşmak için 
Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. Lemonde’deki yemekli sohbetinin 

ardından Vakko’ya geçen Ender Bey, yeni sezon alışverişi yaptı.



Sabri Tengiç

Meliha Kaya Rmouch

Karaca Tengiç Hukuk ve Danışmanlık kurucularından Sabri 
Tengiç uzun süredir görüşemediği arkadaşlarıyla bir araya 
gelmek için Kuzu Effect AVM’deydi. Lola Kitchen & Bar’da 

arkadaşlarıyla buluşan Sabri Bey, daha sonra AVM’den ayrıldı. 

Diş hekimi Meliha Kaya Rmouch, ev alışverişi yapmak için 
Kuzu Effect AVM’ye geldi. Karaca Home’dan dekorasyon 

ürünleri alan Meliha Hanım alışveriş sonrası 
AVM turu yaptı.

Dostlarla Buluşma

Dekorasyon Alışverişi

Effect’te Yaşam
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Sinan Aydın

Hacer Yetiş

Gençlerbirliği İş Adamları Derneği Başkanı Sinan Aydın 
alışveriş için Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. Tommy Hilfiger 

mağazasında sezon alışverişi yapan Sinan Bey, alışveriş 
sonrası Dubh Linn’e geçti.

Ayrim Mimarlık Kurucusu Hacer Yetiş, Kuzu Effect AVM’de 
bulunan mağazaları gezdi. Karaca Home, Madame Coco 

ve Evidea’da turlayan Hacer Hanım daha sonra Talk 
Cocktail’de kahve içti.

Alışveriş Turu

Tek Başına AVM Turu

Effect’te Yaşam
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Nimet Özdemir

Yatırım Danışmanı Nimet Özdemir, sezon alışverişi yapmak için 
Kuzu Effect AVM’deydi. Nimet Hanım, uzun bir AVM turundan 
sonra İpekyol ve Beymen Club mağazalarından alışveriş yaptı.

Uzun Bir AVM  Turu

Uğur Tesbih ve Antika’nın sahibi Uğur Dülger, yakınlarıyla 
birlikte Kuzu Effect AVM’ye geldi. The Hunger’da akşam 

yemeği yiyen Uğur Bey daha sonra Columbia ve Beymen Club 
mağazalarından alışveriş yaptı.

Yakınlarla Yemek Keyfi

Uğur Dülger



Hüseyin Umut Bülbül

Yasemin Yaman

Başarılı Avukat Hüseyin Umut Bülbül, yakın arkadaşlarıyla 
Kuzu Effect AVM’de bir araya geldi. Lou Cafe & Bistro’da 
akşam yemeği yiyen hukukçu, yemek sonrası AVM’den 

ayrıldı.

Başkentin başarılı Diş Hekimi Yasemin Yaman, alışveriş 
için Kuzu Effect AVM’yi tercih etti. Karaca Home’da ev 
dekorasyonu alışverişi yapan Yasemin Hanım, alışveriş 

sonrası The Hunger’a geçti.

Lou’da Buluşma

Karaca’dan Alışveriş

Effect’te Yaşam
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KARTAŞ OTOMOTİV ANKARA Tel: (0312) 583 85 85 



Serdar Erdek

Aysun Koçoğlu

SyberTÜRK Bölge Direktörü Serdar Erdek iş toplantısı 
için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Lou Cafe & Bistro’da çözüm 

ortaklarıyla bir araya gelen Serdar Bey, toplantı sonrası 
alışveriş yapmak için Vakko’ya geçti.

Avukat Aysun Koçoğlu alışveriş için Kuzu Effect AVM’yi 
tercih etti. Vakko ve Beymen Club mağazalarında ürünleri 
inceleyen Aysun Hanım, daha sonra Giotto La Boheme’de 

kahve içti.

İş Toplantısı

Kuzu’da Alışveriş Keyfi

Effect’te Yaşam
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Gürkan Yücel 

Arsa yatırım danışmanı Gürkan Yücel mesai sonrası Kuzu Effect 
AVM’ye geldi. Giotto La Boheme’de iş arkadaşlarıyla tatlı yiyen 

Gürkan Bey daha sonra Vatan Bilgisayar’a geçti.

Giotto’da Buluşma 

İç Mimar Büşra Aydınlı, Kuzu Effect AVM’de bulunan 
Lemonde’ye gelerek kahve keyfi yaptı. Ardından mağazaları 

gezen Büşra Hanım, Atasay’dan takı alışverişi yaptı.

Takı Alışverişi

Büşra Aydınlı



Yeşim Aştı

Gama Enerji  Sürdürülebilirlik Direktörü Yeşim Aştı, 
akşam yemeği için Kuzu Effect AVM’ye geldi. Quick 

China’da yemek yiyen Yeşim Hanım daha sonra İpekyol 
mağazasına giriş yaptı.

Çin Yemeği

Effect’te Yaşam

Ebru Ercivan

Broker Ebru Ercivan kitap alışverişi için Kuzu Effect 
AVM’ye geldi. D&R’daki çok satan eserler bölümünü 
inceleyen Ebru Hanım, alışveriş sonrası Dubh Linn’e 

geçerek kahve içti.

Kuzu’da Kitap Keyfi

Effect’te Yaşam
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Yeşim Aştı

Gama Enerji  Sürdürülebilirlik Direktörü Yeşim Aştı, 
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Effect’te Yaşam
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Effect’te Yaşam



Șehir yașamının karmașasından kaçmak isteyenler, iç mekânlarda doğal ve sakin bir 
atmosfer yaratmanın yollarını arıyor. 

Doğanın zarafetini șehir konforuyla birleștiren modern kır evi teması; evlerinize açık renk 
paletlerini, ahșap detayları, minimalist tasarımları getiriyor. Tamamını Kuzu Effect AVM 

içerisindeki mağazalarda bulabileceğiniz koltuklar, masalar, çiçekler ve dekorasyon ürünleriyle 
yașam alanlarınıza doğanın güzelliğini tașıyın!

deco trend

Modern Kır Evi

KARACA
BATTANİYE 399,99  

EVİDEA-ALTINOLUK
SALINCAK 769,90  

EVİDEA-GALAXY
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NATUZZI
SEHPA

ROCHE BOBOIS
SANDALYE
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Açık ve pastel tonlarıyla 
geçecek olan bu ayda 

kombinlerinizde kullanacağınız 
bej rengi size tazelik ve 
romantizm getirecek.

Romantik
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Sezonun trend açık renk 
parçalarıyla olușturacağınız 

kombinlerle doğal ve 
sofistike bir görünüm elde 

edeceksiniz.

Açık Renk
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100. Yıl Özel 
Koleksiyonu
Özgür Masur, “Anatolia” 
adını verdiği yeni 
koleksiyonunu, yaklaşık 
beş yüz kişinin katıldığı bir 
davette tanıttı. 

Tasarımcının, cumhuriyetin yüzüncü yılında 
“Ülkeme bir armağan.” diyerek tanımladığı 
“Anatolia by Özgür Masur” koleksiyon lansmanı 
Tersane İstanbul’da yapıldı. Yüz tasarımın yüz 
manken ile tanıtıldığı defileye sanat, moda, 
cemiyet ve iş dünyasından ünlü isimler katıldı. 
Etkinlikte bir konuşma yapan Özgür Masur, 
“Anatolia ile kadınlarımızı onurlandıran bir 
koleksiyon ortaya koymaya ve bu topraklarda 
gizlenen hikâyeleri kadının perspektifinden 
anlatmaya özen gösterdim.” dedi.  

davet

FATOȘ ALTINBAȘ FERYAL GÜLMAN ARZU SABANCI NEBAHAT ÇEHRE
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Özgür Masur, 
cumhuriyetin 
100. yılından 
ilhamla 
olușturduğu 
koleksiyonunu 
ünlü isimlerin 
katıldığı bir defile 
ile tanıttı. 

NİL BENTÜRK UYGUNER BÜȘRA DEVELİ MİRGÜN CABAS ZEYNEP YÜKSEKTEPE

BAȘAK DİZER TATLITUĞ

AHU YAĞTUĞYASEMİN ÖĞÜNASLIGÜL ATASAGUN
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davet

DENİZ MARȘANNİLPERİ ȘAHİNKAYAYELDA DEMİRÖREN KALYONCU, DUYGU ÇARMIKLI

BİGE ÖNAL BURAK DENİZ DİLA TARKAN ÖZGE ULUSOY
78



Sanat, moda, 
cemiyet ve iș 
dünyasının 
katıldığı, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin 
100. yılına özel 
düzenlenen 
defile oldukça 
șıktı.

MELİS AĞAZAT

MAYA BİTARGİL EMEL-NEJDET AYAYDIN ȘANSIM ADALI

MELİSA ȘENOLSUN SABA TÜMER NUR BİLEN YAVUZER



Divan 
Çukurhan’da 
Cumhuriyet 
Sofraları
Divan Çukurhan Otel, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin 100. yılında 
unutulmaz bir etkinliğe imza 
atarak konuklarını “Cumhuriyet 
Sofraları”nda ağırladı. 

MAG PR Solutions organizasyonu ile düzenlenen özel davete 
başkentin önde gelen isimleri katıldı. Divan’ın yetenekli 
şeflerinin elinden çıkan lezzetlere, yemek kültürü araştırmacısı 
Merin Sever’in anlatımının eşlik ettiği bu özel gecede misafirler; 
dönemin yemeklerini tadarken adeta bir zaman yolculuğuna 
çıktı. 1920’lerin Ankara ve İstanbul’unun, kurulan yeni devletin, 
inşa edilen kültürel devrimin izlerini gastronomi üzerinden 
yansıtan geceye davetlilerin şıklığı damga vurdu.  

davet

SEREN AYKAN, CANDAȘ EMİROĞLU, CAN EROL, MERİN SEVER, DENİZ DİKKAYA, GÜLÇİN KOFOĞLU

SEDA-CAN ÇAVUȘOĞLU
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EMRE-EDA BEKİȘOĞLU

BERİL ÇAVUȘOĞLUDAMLA-ETKİN PERÇİNER

FUNDA BEKİȘOĞLUELİF YILDIRIM AYDIN

PINAR-HÜSEYİN BORMAN

Cumhuriyetin 
100. yılının 
büyük bir 
coșkuyla 
kutlandığı 
davette 
konukların 
cumhuriyete 
yakıșır șıklığı 
geceye 
damgasını vurdu. 



DERYA-YÜKSEL DUMAN

ȘEHNAZ-OSMAN BAȘTAȘELİF ULUSOY

CANSU UYGUR DADAȘ HARUN TURGUTÜNSAL ÜNLÜ

Cumhuriyet 
Sofraları 
menüsü, 
10 Kasım’a 
kadar tüm 
Divan 
Brasserie’lerde 
tadılabilir.

AFİTAP-BÜLENT AKINCI

davet
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Șehrin sembolik manzaralarına ev sahipliği yapan 
Divan Çukurhan Otel, Türkiye Cumhuriyeti’nin 
100. yılında unutulmaz bir geceye imza attı. 

Cumhuriyetin 
100. yılı için özel 
olarak üretilmiș 
Atatürk portreli tabak 
ve pralinden olușan 
“100. Yıl Cumhuriyet 
Seti” tüm Divan 
Pastaneleri’nde.



Henüz üniversite öğrencisiyken “The Young Ambassadors” adlı müzik 
ve dans grubuyla bir turneye çıkarak Türkiye’ye gelen Amerika Birleșik 

Devletlerinin Ankara Büyükelçisi Jeffry L. Flake’in eși Cheryl Flake, İstanbul’u 
gördüğü an çok beğendiğini belirtiyor. Yıllar sonra ABD Bașkanı Joe 

Biden’dan, eșine Türkiye ile ilgili bir teklif gelince bunu hemen kabul ettiklerini 
söylüyor. Cheryl Flake samimi sohbetiyle bizi büyükelçilik rezidansında 
ağırlarken Türkiye ve ABD ilișkilerini değerlendirerek, ülkemiz hakkındaki 
düșüncelerini aktarıyor ve röportajımız sırasında mini bir konser veriyor...

ABD Büyükelçilik Rezidansında 
Cheryl Flake 

ile Keyifl i Bir Sohbet

röportaj

CHERYL FLAKE, BERİL ÇAVUȘOĞLU
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Türklerin özellikle Atatürk’e 
duydukları tutkuyu, saygıyı da 

seviyorum. Atatürk, Türkiye 
Cumhuriyeti’ni bugün bulunduğu 

noktaya getiren muhteșem bir 
lider. Onun resminin, heykelinin 

her yerde karșıma çıkıyor olması 
çok hoșuma gidiyor.

ildiğiniz gibi bu yıl Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kuruluşunun yüzüncü yılı. Türkiye ve ABD 
ilişkilerinin önemi açısından bu konuda neler 
söylemek istersiniz? 
Öncelikle Türk halkının ve Türkiye Cumhuriyeti’nin 
yüzüncü yılını kutlayarak başlamak istiyorum. Yüz yıldır 

ABD ile Türkiye’nin çok iyi bir ilişkisi bulunuyor ve gelişmeye de 
devam ediyor. Birçok farklı konuda bağımız var. Güvenlik bağlarımız 
var; Türkiye’nin yetmiş bir yıldır NATO’da olması mükemmel bir 
lütuf ve bunun devam etmesini, daha da güçlenmesini umuyoruz. 
Aynı zamanda ticari bağlarımız da her yıl daha da iyileşiyor. Bence 
en önemlisi de kişilerarası ilişkiler, insanların temas kurması ve 
Amerikalılarla Türklerin bir arada olması. Aramızda doğal bir bağ var. 
Büyükelçiliğimizdeki Türkleri tanıdığıma çok memnunum.

Türkiye’ye ilk geldiğinizde çok genç olduğunuzu 
biliyoruz. Bu deneyiminizi anlatır mısınız?
Brigham Young Üniversitesinde öğrenciyken, “The Young Ambassadors” 
adında, şarkı söyleyen ve dans eden bir performans grubundaydım. 
Dünyanın bu tarafında altı hafta geçirebildik. Mısır ve ardından Ürdün’e 
gittik; Türkiye’de de iki buçuk hafta geçirdik ve bu süreci Yunanistan’da 
bitirdik. Dürüstçe söyleyeyim ki, İstanbul’u gördüğümde en beğendiğim 
yer orasıydı kesinlikle. Vişne suyu ve dondurmaya aşık oldum; ama aynı 
zamanda insanlarını da çok sevdim. Bunu gerçekten anında hissettim; 
herkes ne kadar iyi ve sıcakkanlıydı. Bu durum çok hoştu ve hatta 
geçenlerde, benim eskiden “genç büyükelçi” olduğum ve Jeff’in de şimdi 
“yaşlı büyükelçi” olduğu konusunda şakalaştık. 

Türk ve Amerikan kültürü arasındaki kültürel 
benzerlikler ve farklılıklar hakkında ne düşünüyorsunuz? 
Türk kültürünün üzerinizde ne gibi etkileri oldu?
Buraya geldiğimizde ilk başta fark ettiğim, insanların ailelerine ne kadar 
bağlı olduklarıydı ve bunu Amerikan kültürü ile bağdaştırabilirim. 
Ailelerin, kendilerinden büyükleriyle ve ebeveynleriyle oldukça ilgili 
olduklarını gördüğümde bu çok hoşuma gitmişti. 
 
Bazı Türk arkadaşlarım, ne zaman boş hafta sonları veya ekstra tatilleri 
olsa büyükanne ve büyükbabalarına, ailelerine memleketlerine ziyarete 
giderler ve bunu duyuyor olmak beni çok mutlu ediyor. Umarım 
çocuklarımız, yaşlandıkça bize gelip bizimle ilgilenirler. Gördüğüm 
kadarıyla Türk aileleri gerçekten de bir arada olmayı seviyor, bu da 
gerçekten etkileyici.

Kaç çocuğunuz var?
Dört oğlumuz, bir kızımız ve beş sevgili torunumuz var. Bir torun da 
yolda. Kızımız, mayıs ayında altıncı torunumuzu doğuracak. Biz hep 
beraber olmayı seviyoruz, birlikte zaman geçirmeyi seviyoruz; ancak 
ayrı olduğumuz için bu biraz zor oluyor... Hepsi ilk olarak 2022 yazında 
buraya gelmişti ve ardından, geçtiğimiz yaz da geldiler. 

Bağımsızlık Günü’müzü burada onlarla birlikte iki bine yakın 
arkadaşımızla kutlayabildik. Bu benim için çok önemli bir olaydı. O 
gün, çok güzel bir aile fotoğrafı çektirdik; ancak şimdilerde biraz daha 
fazla FaceTime yapmamız ve birbirimizi aramamız gerekiyor. Her 
şeye rağmen onlar bizim burada geçirdiğimiz zamanı çok ama çok 
destekliyorlar ve parçası olabileceğimiz iyi şeyleri görüyorlar.
 
Türk kültürü ve geleneklerine dair ilginç anılarınız var 
mı? Sizi etkileyen herhangi bir Türk kutlaması oldu mu?
Evet, gerçekten çok etkilendiğimiz şeyler oldu. Pek çok Müslüman’ın 
inançlarına ne kadar bağlı olduğunu ve özellikle Ramazan ayında ne 
kadar çok kişinin oruç tuttuğunu gördük. 

B



İnsanların bunu bir ay boyunca yapıyor olmasına inanamazdım. 
Birçok kez iftar yemeğine davet edildik. Bu bağlılık ve fedakârlık 
çok etkileyici. Bu yüzden bunun harika olduğunu düşünüyoruz.
 
Türklerin özellikle Atatürk’e duydukları tutkuyu, saygıyı da 
seviyorum. Atatürk, Türkiye Cumhuriyeti’ni bugün bulunduğu 
noktaya getiren muhteşem bir lider. Onun resminin, heykelinin 
ve bayrağın her yerde bulunması hoşuma gidiyor. Bayrak, 
ülkenin her yerinde dalgalanıyor. Vatanseverlik gerçekten çok 
etkileyici. 

Peki, bir Türk düğününe ya da bu tür kutlamalara 
gittiniz mi?
Birkaç düğününe davet edilmiştik fakat ne yazık ki o zamanlar 
şehir dışında olduğumuz için katılamadık; fakat duyduğumuza 
göre Türk düğünleri muhteşemmiş.

Sizce ABD ve Türkiye arasındaki eğitimsel ve 
kültürel alışverişler konusunda iş birliği nasıl 
geliştirilebilir ve iki ülkenin gençleri arasında 
kültürel anlayışı geliştirmek için neler yapılabilir?
Eğitimimiz, öğrenci değişimlerimiz ve İngilizce dil öğrenimimiz 
var; bunların hepsi çok önemli. Amerika’ya gelen büyük bir kitle 
bulunuyor. Türkiye, Amerika Birleşik Devletleri’ne en çok öğrenci 
gönderen ülkelerden biri ve bu sayının artmaya devam edeceğini 
umuyoruz..

Türkiye’ye gelen bir üniversite öğrencisi olarak burada 
edindiğim deneyim, hayatımı değiştirmişti... Türklerle 
tanıştığımızda yaklaşık beş dakika içinde, bize kendilerinin ya 
da çocuklarından birinin ABD’de eğitim görüp görmediğini 

bildiriyorlar. Bu şekilde bağlantı kuracak bir şeylerimizin 
olması oldukça keyif verici oluyor.

Bizim Fulbright adında harika bir programımız var. 
Amerikalılar buraya gelip dokuz ay boyunca kalıyorlar. 
Hatta eylül ayında bir grup daha geldi. Alışılmışın dışında 
ve topluluklarda yaşıyor bu kişiler. Eminim ki İngilizce 
öğretirken, aynı zamanda da öğreniyorlardır; sanırım Türkçeyi 
ve Türk kültürünü öğrenirken kendilerine sunulan muhteşem 
Türk yemeklerinin tadını da çıkarıyorlar.

Türkiye’de yapmaktan en çok keyif aldığınız şey 
nedir? Gezdiğiniz ve aklınızda kalan yerler neler?
Ülkeyi gezmeyi çok sevdiğimizi söyleyebilirim. İnsanlara 
eşimin sadece Ankara büyükelçisi olmadığını, aynı zamanda 
Türkiye’nin de büyükelçisi olduğunu söylüyorum. Dışarıda 
bizi bekleyen çok güzel bir ülke var. Örnek vermek gerekirse; 
Kapadokya’nın büyüsünü çok sevdik. Dünyada böyle bir 
yer yok. İnanılmaz! Bunu her zaman arkadaşlarıma söylerim. 
Ayrıca Efes’in iyi korunmuş tarihi muhteşem ve özellikle 
geçen yaz sekiz bin kilometrelik kıyı şeridinin bir kısmını 
keşfedebilmemiz büyüleyici ve fantastikti. 

Kuzey Kaliforniya’da büyüdüm ve favori kentim İstanbul 
bana neredeyse zamanımın çoğunu geçirmiş olduğum San 
Francisco’yu hatırlatıyor. Hâlâ keşfetmeye devam ettiğimiz 
muhteşem bir ülke burası.

(Bu arada Türkiye’ye ilk geldiği zamanki fotoğrafl arını albümden 
çıkararak gösterirken Efes’te, Topkapı Sarayı’nda, Boğaz’da 
geçirdiği güzel günleri büyük mutlulukla andı.)
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Bunca yıl eşime Türkiye’yi ne kadar sevdiğimi, buranın ne 
kadar güzel olduğunu anlatırdım. Başkan Biden bir gün 
bu fırsatı ona sunduğunda, hemen değerlendirmeye karar 
verdik. Yaklaşık iki dakika kadar düşündükten sonra kabul 
ettik! Özellikle şu anda en sevdiğim şeylerden biri; aile ve 
arkadaşlarımızdan pek çok kişinin bizi burada ziyarete 
gelmesi. Hatta eylül ayında otuz beş farklı grup yanımıza geldi 
ve bizimle kaldı. 

Eşimin on kardeşi var ve sekizi Türkiye’yi ziyarete geldi. Diğer 
ikisinin de geleceğini düşünüyorum ama bizi en çok ziyaret 
edenler, çocuklarımız ve torunlarımız. Birkaç kez gelmelerine 
rağmen biz burada olduğumuz sürece tekrar tekrar ziyarete 
geleceklerini biliyorum. Ben turizm elçisi olmayı gerçekten çok 
sevdim!

Boş zamanlarınızda neler yapıyorsunuz? 
Tutkularınız ve hobileriniz neler?
Aslında çocuklarımla birlikte olmayı ve torunlarımla vakit 
geçirmeyi severim fakat şu anda onlar uzakta oldukları için 
muhtemelen en sevdiğim etkinlik tenis oynamak. Burada 
elçilikte açık ve kapalı kortlarımız olduğu için gerçekten 
şanslıyız. Elçilik topluluğumuzdan ve diplomatik topluluktan 
eğlenceli bir grubumuz var. Jeff ve ben tenisi çok seviyoruz. 
Ayrıca piyano çalmayı da seviyorum. Çok küçük yaşta 
piyanoya başladım ve birkaç yıl özel piyano öğretmenliği de 
yapmıştım. Burada çok güzel bir Yamaha kuyruklu piyano var. 

(Piyano başına geçerek, kısa bir konser veriyor.)
 

Amerika’dayken kilise hizmetlerimize hep müzikal olarak 
katkıda bulunuyordum ve bunu burada, Ankara’da da hâlâ 
yapabiliyorum. Bu yüzden kendimi gerçekten şanslı hissediyorum.

Diplomasi alanında kariyer yapmak isteyen gençlere 
ve öğrencilere önerileriniz neler olurdu?
Merak edin, derdim; seyahat etmekten, yeni yiyecekler 
denemekten korkmayın ve ülkenizin elçisi olabileceğinizi 
unutmayın. Umarım daha fazla Amerikalı, yurt dışında 
yaşamanın ne kadar eğlenceli olduğunun farkına varır. Bu sayede 
edindiğim harika arkadaşlar var; bunu yapmamış olduğum bir 
hayatı hayal edemiyorum. Bu yüzden burada olmak benim için 
büyük bir nimetti. 
 
Son olarak; Türk Amerikan Derneği hakkında neler 
söylemek istersiniz? 
Türkiye’ye geldiğimiz ilk birkaç hafta içinde Türk Amerikan 
Derneğine (TAD) gitmiştik ve onlarla aramızda bir bağ oluştu. 
Bizler için sık sık etkinlik düzenliyorlar. Hatta geçtiğimiz günlerde 
TAD’ın, cumhuriyetin yüzüncü yılına özel düzenlediği bir balo 
vardı. Eşim onur konuğu olarak katıldı. Bunun gibi etkinliklerin 
bir parçası olmaktan büyük heyecan duyuyoruz.

Derneğin, İngilizce dilini öğretmeye verdiği önem çok değerli. 
Burayı evim gibi hissediyorum ve her ziyaretimde hoş 
karşılanıyorum. TAD, Arizona Üniversitesinin bir temsilcisi; 
hamburger ve patates cipsi servis ettikleri sevimli küçük bir 
kafeleri var. Dernek başkanı Ali Bey, eşimin iyi bir arkadaşı. Hatta 
birlikte “squash” oynuyorlardı. TAD’ın yaptıklarını düşününce, 
burayı gerçekten diğer bir evim gibi hissediyorum. 



1951 yılından bu yana eğitim, kültür ve sanat odağında faaliyetlerini sürdüren 
Türk-Amerikan Derneği (TAD); insanlar arasındaki etkileșimi sağlamak ve 

karșılıklı ilișkileri geliștirmek için bir platform sağlıyor. 
Türkiye Cumhuriyeti’nin yüzüncü yılı için yüz tane etkinlik yapmayı 

planladıklarını belirten TAD Genel Müdürü Dilek Dengizek, 
derneğin faaliyetlerini ve projelerini MAG Okurları için detaylandırıyor.

 

Türk-Amerikan Derneğinden 
100. Yıla 100 Proje
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ürk-Amerikan Derneğinin faaliyetlerinden 
bahsedebilir misiniz? 
Öncelikle kısaca Türk-Amerikan Derneğinin (TAD) 
tarihinden bahsetmek isterim. TAD; 1951 yılında, Millî 
Mücadele kahramanımız Halide Edib Adıvar, zamanın 
Millî Eğitim Bakanı Tevfik İleri, ABD Büyükelçisi George 

Wadsworth ve eğitim ve kültür alanında öncü çok sayıda Türk ve ABD 
vatandaşı tarafından kurulmuştur. 

Yetmiş iki yıl boyunca, kuruluş amacımız olan kültürlerarası dostluk 
ve anlayışı geliştirmeye yönelik faaliyetler gerçekleştirmekteyiz. TAD, 
insan insana etkileşimi sağlamak ve karşılıklı ilişkileri geliştirmek 
için bir platform sağlamaktadır. Faaliyetlerimizin ana çerçevesini 
eğitim, kültür ve sanat oluşturmaktadır. 1951 yılından beri İngilizce ve 
yabancılara Türkçe dersler sunan öncü bir kuruluşuz. 2006 yılından 
itibaren de kaliteli dil eğitimini Türkiye çapında yaygınlaştırmak 
amacı ile franchise işletmeleri açmaya başladık. 2014 yılında dil 
eğitiminin daha küçük yaşta başlaması gerektiği düşüncesiyle 
İngilizce eğitim verilen anaokulları açmaya başladık. Şu an Türkiye 
genelinde TAD anaokulu markası ile faaliyette bulunan on sekiz 
anaokulu bulunmaktadır. Anaokulları açınca, bu sefer de kolej açma 
ihtiyacı doğdu. Bu ihtiyaca hizmet etmek için de Ankara Alacaatlı 
ve Eryaman’da TAD Koleji franchise işletmesi açtık. Önümüzdeki 
yıllarda hedefimiz TAD olarak kendi kolejimizi açmak.

Eğitimin yanı sıra kültürel ve sosyal faaliyetlerimiz bulunuyor. Bu 
faaliyetler kapsamında Türk ve Amerikan kültürlerinin karşılıklı 
tanıtımına önem vermekte, toplumu ilgilendiren -kadın hakları, 
çocuk hakları gibi- konularda farkındalık yaratacak etkinlikler 
düzenlemekteyiz. 

Kamu bilincini artırmak ve sosyal etki yaratmak için ne 
gibi projeler yapıyorsunuz?
Bu konuda TAD’ın birçok program, panel, konferans ve yarışmalar 
düzenlediğini söyleyebilirim. Örneğin; bunlardan biri yirmi iki yıldır 
geleneksel olarak düzenlediğimiz çocuk resim yarışması. Bu yarışmayı 
UNICEF Türkiye Millî Komitesi ile birlikte düzenliyoruz. Her sene 
çocukların önemli konularda farkındalığını artıracak konular 
seçiyoruz. Bu konular çocuk hakları, çevre kirliği, hayvan hakları 
gibi konular oluyor. Yine; fotoğraf yarışması, kısa film yarışmaları 
düzenliyoruz. Bu yarışmalarda da konu genellikle ya toplum 
farkındalığını artıracak konular ya da kültürel farkındalık yaratacak 
konular oluyor. 

Derneğimizin beşinci katında bulunan ve ABD Büyükelçiliği 
tarafından desteklenen American Corner olarak da bilinen 
“TADConnectUSA” merkezimizde birçok faaliyet düzenlemekteyiz. 
Dünya genelinde, zannedersem, altı yüz elli merkezden biri olan bu 
merkezde, Türkiye’nin üç akredite doğruluk kontrol kuruluşundan 
biri olan Doğruluk Payı ile iş birliği içinde bir dizi programı başarıyla 
tamamladık. Düzenlenen çevrimiçi seminerlerle çok sayıda kişiye 
“medya okur yazarlığı ve doğruluk kontrolü”nün temellerini anlattık. 
Webinar katılımcıları arasından Ankara’da yaşayan yirmi üniversite 
öğrencisi için merkezimizde tam günlük bir eğitim düzenledik. 

TADConnectUSA merkezinde gençlere yönelik birçok farklı 
etkinlik düzenlemekteyiz. Bunlar arasında; eğitim konularında 
etkinlikler, değişik konularda farkındalık yaratmak için paneller, film 
gösterilerimi ve Amerikalı yazar ve şairlerinin okunup tartışıldığı 
kitap kulübü yer alıyor. Örneğin; geçtiğimiz günlerde, genç ve genç 
profesyonellerin katılımı ile Edgar Alan Poe şiirleri okundu ve 
tartışıldı. 

T
Türk ve Amerikan 

kültürlerinin karșılıklı 
tanıtımına önem vererek, 

toplumu ilgilendiren konularda 
farkındalık yaratacak 

etkinlikler düzenliyoruz. 



Bu merkezde aynı zamanda Amerikan Dış İşleri Bakanlığına 
bağlı EducationUSA ağı kapsamında ABD’de eğitim almak 
isteyen gençlere yönelik ücretsiz ve tarafsız bilgilendirme de 
yapılıyor. 

TAD bünyesinde, ABD Büyükelçiliğinin yanı sıra, farklı 
kurum ve kuruluşlarla da iş birliği yapıyoruz. Vehbi Koç 
Ankara Araştırmaları Uygulama ve Araştırma Merkezi 
(VEKAM), ARIT ve Strateji Araştırmalar Enstitüsü 
bunlardan birkaçıdır. TAD aynı zamanda birçok kuruma 
da ev sahipliği yapıyor. Türk-Amerikan Kadınlar Derneği 
bunlardan biri. Binamızda aynı zamanda AFS de bulunuyor. 
Belirttiğim gibi, derneğimiz insan insana ilişkileri geliştirmek 
için bir platform sunuyor.

Türkiye Cumhuriyeti’nin yüzüncü yılı için ne 
söylemek istersiniz, bu konuda nasıl projeleriniz 
var? 
Cumhuriyetin yüzüncü yılına tanıklık ettiğimiz için çok 
mutluyuz, çünkü hayatta bir defa deneyimleyebileceğimiz 
bir dönüm noktası. Bu önemli dönüm noktasını yüz 
etkinlikle kutlama kararı aldık. Şu ana kadar yetmiş etkinlik 
gerçekleştirdik. Bu etkinlikler arasında cumhuriyet tarihi 
boyunca sanatın, mimarinin, eğitimin, cazın, modanın, 
Ankara’nın vs. gelişimi konularında paneller, sosyal medya 
paylaşımları, konserler ve yarışmalar bulunmaktadır. 
Örneğin; bu yıl düzenlediğimiz çocuk resim yarışmasının 
konusu “Cumhuriyetimizin 100 Yılı” idi. Geçtiğimiz ay da 
“100. Yıl Balosu’’ düzenledik. Bu faaliyetlerimiz aralık ayı 
sonuna kadar sürecek ve son olarak da Anıtkabir’i ziyaret 
ederek Ata’mıza saygımızı sunacağız.

Elçilik ile birçok proje yapıyorsunuz. Bu 
projelerden de bahseder misiniz? 
Daha önce belirttiğim gibi birçok proje yapıyoruz ama daha 
önce belirtmediğim projeler de var. Örneğin; tam beş yıldır 
devam eden E3 platformu projesi. Bu proje kapsamında ilk 
yıl Ankara’da çeşitli AVM’lerde açılan interaktif stantlarda 
düzenlenen etkinliklerle İngilizce, eğitim ve girişimcilik 

konularında farkındalık yaratılmaya çalışıldı. Daha sonraki 
yıllarda bu stant yine Ankara’da değişik okullarda, daha sonra 
Türkiye genelindeki okullarda ve üniversitelerde kuruldu. 
Bu proje kapsamında sekiz farklı il ziyaret edildi. Bu başarılı 
projenin son durağı da İzmir Ekonomi Üniversitesi oldu ve 
standın tüm ekipmanı bu üniversiteye bağışlandı. Bu proje 
kapsamında on binlerce kişiye ulaşıldı. 

İngilizce Modern Medya Becerileri programı da başarılı bir 
şekilde iki yıl yürütülen programlar arasında yer alıyor. İlk yıl 
Ankara’da daha sonra da Türkiye genelinde gazetecilere hem 
İngilizce hem de mesleki İngilizce alanında eğitim verilmiştir. 
Bu proje kapsamında Arizona Üniversitesi ile de iş birliği 
yapılmıştır. 

Bir diğer proje ise 2006 yılında başlayan ve hâlâ devam 
eden İngilizce Access Microscholarhip programı. Bu proje 
kapsamında, başarılı 9.  ve 10. sınıf öğrencilerine iki yıl 
boyunca İngilizce eğitimi veriliyor. Eğitimin yanı sıra 
öğrencilerin yirmi birinci yüzyıl becerilerini de edinmeleri 
sağlanıyor. Bu projedeki diğer paydaş da TED Koleji.

Türk ve Amerikan kültürleri arasındaki fırsatlar 
nasıl geliştirilebilir?
Öncelikle, Türk ve Amerikan kültürleri arasındaki 
kültürel fırsatları artırmak için temel adım, ortak bir dilin 
geliştirilmesidir. Bunun için de İngilizce önemli bir rol 
oynamaktadır. İngilizce iletişim kurabilme yeteneği, karşılıklı 
anlayışı kolaylaştırır ve kültürel alışverişin kapılarını açar. Biz 
bu kapsamda Türkçe ve İngilizce eğitim programlarımızla 
dil eğitimini teşvik ediyoruz; ancak, ortak bir dili paylaşmak 
yeterli değildir. Açık fikirli bir perspektif benimsemek ve 
yirmi birinci yüzyıl becerilerinin farkında olmak önem arz 
etmekledir. İngilizce gibi uluslararası bir dile hâkim olmak, 
farklı perspektiflere de hâkim olmayı sağlayacağı gibi kendi 
kültürümüzü ve bakış açımızı da doğru ve etkili bir şekilde 
anlatabilme imkânı sunar. Kültürel köprüleri güçlendirmek 
için bireyler iletişim ve iş birliği, küresel ve kültürel farkındalık, 
yaratıcılık ve yenilikçilik gibi becerilerini de geliştirmelidir.  
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TAD 
Cumhuriyet 
Balosu
Türk Amerikan Derneği (TAD), 
Türkiye Cumhuriyeti’nin yüzüncü 
yılını Ankara Divan Otel’de 
düzenlenen şık bir baloyla kutladı.  

Kurucuları arasında Millî Mücadele kahramanlarından Halide 
Edip Adıvar’ın da bulunduğu TAD’ın Cumhuriyet Balosuna 
başkentin siyaset, sanat ve cemiyet hayatından iki yüze yakın 
seçkin isim davetliydi. Sponsorlar arasında İş Gıda, Alaaddin 
Middle East, TURMAKS ve Or Enerji’nin bulunduğu gece, TAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Dr. Ali Tunç Kemaloğlu’nun açılış 
konuşmasıyla başladı. ABD’nin Ankara Büyükelçisi Jeffry 
L. Flake ise etkinliğe onur konuğu olarak katıldı. 

davet

DR. ALİ TUNÇ KEMALOĞLU, CHERYL FLAKE, JEFFREY L. FLAKE, DİLEK DENGİZEK, SEÇKİN ARIKAN 

VIRAJ M. LEBAILLY, DERYA BAYKAL, GABRIELLE PRICE, 
NESLİHAN NOYAN, SERDAR ÇETİNKAYA 

LEYLA ARIKAN, SEÇKİN ARIKAN, DİLEK DENGİZEK, 
SİBEL SÜZEN, SİNAN SÜZEN





Atıl Kutoğlu 
Avusturya’da 
Atıl Kutoğlu, Avusturya 
Başbakanı Karl Nehammer’in eşi 
Katharina Nehammer’le birlikte 
Viyana’da büyük bir yardım 
defilesi düzenledi.

Ünlü modacının 2024 İlkbahar-Yaz koleksiyonunun 
sergilendiği defileye beş yüz seçkin davetli katıldı. 
Seksen iki kreasyonun tanıtıldığı etkinlik Türkiye’deki 
depremzedeler yararına gerçekleştirildi. Defilenin 
sonunda First Lady Katharina Nehammer’le birlikte 
podyuma çıkan Atıl Kutoğlu, “Bir Türk modacı olarak 
Türk kültüründen, Osmanlı’dan, Ege’den, Anadolu’dan 
aldığım ilhamla hazırladığım kreasyonlarımın, Avrupa’nın 
kültür faaliyetleriyle aristokrasisi ve tarihiyle öne çıkan 
önemli bir merkezinde böyle hayranlık uyandırması bana 
gurur veriyor.” dedi. 

davet

KATHARINA NEHAMMER, ATIL KUTOĞLU
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Markaların artık, çevreye duyarlı ve sürdürülebilirlik kapsamında ürünler 
üretmeye özen gösterdiğini belirten Soyer Holding Yönetim Kurulu Bașkanı 

Ahmet Soyer, Electrolux’ün geçmișine ve değerlerine değinerek firma ile olan 
iș birliklerini MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

Soyer Holding
Doğaya Duyarlı Aletlerle Electrolux

AHMET SOYER
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Yașanılabilir bir dünya için, 
markaların ürettiği ürün 

ve hizmetlerin de doğaya 
katkı sağlaması gerektiğini 

düșünüyorum. Electrolux markası 
da bu konuda oldukça bașarılı 
olduğunu gözler önüne seriyor.

lectrolux ile iş birliğinizden ve markanın 
faaliyetlerinden kısaca bahseder 
misiniz?
Electrolux ile Ankara’da Gordion, CEPA AVM ve 
Ankamall’de mağazalarımızı açtık. Bizim için 
heyecan verici oldu. Electrolux oldukça köklü, 1901 

yılında Stockholm İsveç’te kurulan, yüz yılı aşkın bir süredir 
yaşamı daha iyiye doğru şekillendiren lider bir küresel marka. 
Tüketicilerine, ev işlerini kolaylaştıran hızlı, pratik ürünler 
ve çözümler sunuyor. Hem profesyonele yönelik hem de ev 
kullanımına uygun ürünler üreten bir firma, yeni teknolojileri 
ve inovasyonu takip ediyor. Çalışma motivasyonumuzu 
yükselten nedenlerden biri de bu olsa gerek. 1910 yılında 
dünyanın ilk hafif ve kolay kullanılabilir ev tipi elektrikli 
süpürgesini geliştirdi. 1920 yılında elektrikli ocak, 1922’de 
soğutucu, 1940’ta mutfak robotu ve 1944’te çamaşır makinesi 
üretimlerini gerçekleştirdi. Yenilikçi çalışmaları ile 1974 yılında 
dünyanın bir numaralı elektrikli süpürge üreticisi haline geldi. 
Hız kesmeden devam ederek sırasıyla, ilk robot süpürgeyi ve ilk 
dikey süpürgeyi geliştirerek piyasaya sunduğunu gördük. 2006 
yılında piyasadaki ilk buharlı çamaşır kurutma makinesini 
tanıttı. Akıllı ev aletlerindeki ürün çeşitliliğini her geçen gün 
artırıyor. Sürekli gelişen, değişime ayak uyduran bir marka 
Electrolux; biz de bu aşamada böyle bir markayla çalışmaktan 
mutluluk duyuyoruz.

Ev işini kolaylaştırmanın yanında, çevreye duyarlı ve 
sürdürülebilirlik kapsamında da ürünler üretmeye 
özen gösteriyor. Bu da en can alıcı noktalardan bir tanesi. 
Yaşanılabilir bir dünya için, markaların ürettiği ürün 
ve hizmetlerin de doğaya katkı sağlaması gerektiğini 
düşünüyorum. Electrolux markası da bu konuda oldukça 
başarılı olduğunu gözler önüne seriyor.

Sürdürülebilirlikten ve çevreye duyarlı 
ürünlerden bahsettiniz. Electrolux bu konuda 
ne gibi katkılar sağlıyor? Tüketicinin satın alma 
konusunda kararlarını etkiliyor mu?
Günümüzde teknoloji doğayı, dünyayı ve insanı oldukça 
etkiliyor. Ürün ve hizmet satın alırken çevreye ve doğaya 
duyarlı olmasına özen gösteriyorlar.  Sürdürülebilirlik konusu 
tüm dünyada odak noktası haline geldi ve tüketiciler için 
satın almada önemli bir karar kriteri oluşturdu. Electrolux, bu 
konuda ilk çalışmaya başlayan markalardan biri. Biz de böyle 
bir markanın bayisi olmaktan dolayı gurur duyuyoruz.
 
2022 yılında, Electrolux’un elektriğinin %98’i yenilenebilir 
kaynaklardan elde edildi. Electrolux tesislerinin %55’i, 2022 
yılı sonuna kadar “Çöp Sahasına Sıfır Atık” programına 
göre sertifikalandırıldı. Yıllık deniz kargosunun %35’i daha 
sürdürülebilir yakıtlar kullanılarak taşındı. 2022’de kaynak 
verimli ürünleri, satılan toplam birimlerinin %24’ünü, 
brüt kârın ise %39’unu oluşturdu. %70 geri dönüştürülmüş 
plastikten yapılmış iç astarlara sahip yeni bir ankastre 
buzdolabı serisi piyasaya sürüldü. Cooling 360 ve ColdSense 
gibi malzemelerin daha uzun süre dayanmasını sağlayan ve 
gıda israfını azaltmaya yardımcı olan buzdolabı çözümleri 
tanıtıldı. Electrolux, CDP Climate & Water tarafından 
sürdürülebilirlik liderliği ile ödüllendirildi.

Electrolux’un gerçek anlamda sürdürülebilir bir şirket 
olma yolunda ilerlediğini görüyoruz. Bunu kanıtlayan 

E

birçok çalışmaları ve ödülleri var. Markanın 2030 yılı 
sürdürülebilirlik hedefleri ve vizyonunda bu konuda iddialı 
olduğunu görüyoruz.

Uyarlanabilir teknolojiler, yeni iş modelleri ve daha akıllı 
tüketici alışkanlıkları odağıyla, 2030 yılına kadar karbon 
ayak izinin yarısı ile daha sağlıklı, evlere katkıda bulunan 
öncü çözümler yaratmayı hedefliyor. Cihazlarının enerji ve 
su performansını sürekli olarak iyileştirerek, dünya çapında 
ürün verimliliği çıtasını yükseltecek. Geri dönüştürülmüş 
malzemeleri ürün platformlarına entegre ederek, daha 
sürdürülebilir ambalaj çözümleri kullanarak, ürünleri 
onarmak için yedek parça erişimini artırarak ve döngüsel 
iş çözümleri geliştirerek ekonomiye katkıda bulunacak. 
Tüketicilerin gıda israfını azaltmasına, daha fazla bitki bazlı 
beslenmeyi benimsemesine, yemek pişirmede beslenme 
kaybını en aza indirmesine, sağlıklı ve sürdürülebilir 
beslenme deneyimlerini geliştirmesine yardımcı olarak 
beslenmeyi teşvik edecek. Çamaşır yıkama verimliliğini 
artıran ve giysi bakımını iyileştiren yenilikçi çözümlerle 
daha sürdürülebilir çamaşır yıkama uygulamalarına katkıda 
bulunacak. İleri teknolojileriyle çevreye duyarlı bir marka 
olarak adından söz ettiriyor ve bu alanda çalışmalarına devam 
ediyor.

Electrolux’un Türkiye’de kaç adet mağazası var?
Electrolux, yeni mağazalar açarak Türkiye’deki yatırımlarıyla 
hızla büyümeye devam ediyor. Şu anda kırka yakın mağazası 
bulunuyor. Türkiye’nin her noktasında tüketiciyle buluşmayı 
hedefliyor. 

Son olarak, Electrolux ile hedeflediğiniz 2024 yılı 
çalışmalarınızdan bahseder misiniz?
Electrolux ile ilk olarak Gordion AVM’de, sonrasında 
Cepa AVM’de ve 1 Eylül 2023 itibarı ile de Ankamall 
AVM’de mağazamızı açarak 2023’te üç mağaza hedefimizi 
gerçekleştirdik. 2025 yılı sonuna kadar en az üç ya da dört 
yeni mağaza daha açıp Electrolux ile iş ortaklığımızı daha 
fazla büyüteceğiz.   



Borusan Oto  
Çayyolu 
Ankara’da
En yeni modelleriyle BMW, MINI 
ve BMW Motorrad’ın sergilendiği 
Borusan Oto Çayyolu, çok sayıda 
seçkin davetlinin katıldığı şık bir 
etkinlikle Ankara’da açıldı.

Retail Next konseptiyle, tasarımının yanı sıra bayi içerisindeki 
yeni roller ve süreçlerin bir arada hayata geçirileceği, dünyadaki 
ilk BMW Group yetkili satıcısı ve yetkili servisi olma özelliğine 
sahip Borusan Oto Çayyolu; markanın ikonik modellerinin 
sergilendiği bir törenle kapılarını açtı. Açılışta Borusan Oto 
İcra Kurulu Başkanı Hakan Tiftik, BMW AG’nin Doğu Avrupa 
ve Afrika’dan sorumlu Başkanı Dr. Thomas Rinn ve Borusan 
Oto Genel Müdürü Simay Alsan bir konuşma yaparken; BMW 
AG’nin Asya-Pasifik, Doğu Avrupa, Orta Doğu ve Afrika’dan 
sorumlu Kıdemli Başkan Yardımcısı Jean-Philippe Parain ise 
davetlilere video mesajla seslendi. 

ALİ VAHABZADEH, ERKAN KAFADAR, EȘREF BİRYILDIZ

davet

DR.THOMAS RINN SİMAY ALSAN

HAKAN TİFTİK
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GÜLTEKİN GÜVENSOYERKAN AYTEKİN CRISTOPH PRIEMELFUNDA BEKİȘOĞLUZEYNEP KARAHAN USLU

YEȘİM TANDOĞAN FARUK KOCA

BERİL ÇAVUȘOĞLU

CAN ÇAVUȘOĞLU DENİZ SAFİ 

Borusan Oto 
Çayyolu; asma 
kata konumlanan 
BMW Motorrad 
showroom’unun 
eșsiz tasarımı ve 
sunum alanı itibarı 
ile Türkiye’nin 
en büyük BMW 
motosiklet 
showroom’u 
ünvanını aldı.



davet

ARDA KAHRAMAN SERHAT NEZİROĞLU SERKAN NEZİROĞLU ELA-BEDİ GÜRBÜZ

TİMUR GÜRGAN HATİCE-MUSTAFA CANGÜLDİLEM KAYMAZ, ÜMİT KABUKÇU
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CAN METE PAKER ALPER TERCİYANLI GÖKHAN-AYLİN YILMAZ ERCAN ÇELİK

ARZU KOLOĞLU DAMLA-ETKİN PERÇİNEREMRE-EDA BEKİȘOĞLU

Açılıșa katılan 
konuklar, 
BMW’nin 
yeni konsepti 
Retail Next’i 
deneyimleme 
fırsatı buldu.



davet

Sıcak, samimi ve lüks bir atmosfer sunan 
Borusan Oto Çayyolu’nun toplam kullanım 
alanı 10800 metrekare olarak tasarlandı. 
Bu alanın 2000 metrekaresi showroom 
sergileme alanı, 2900 metrekaresi servis 
alanı ve 1200 metrekarelik bölümü de 
premium kullanılmıș otomobiller için ayrıldı. 

BMW XM

YENİ BMW i5

YENİ BMW X7

BMW 3.0 CSL

Showroom alanlarında; 9 BMW, 4 MINI, 
15 BMW Motorrad ve 5 BMW Premium 
Selection olmak üzere 33 araç sergileme 
kapasitesi bulunuyor.
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Begüm Khan’dan 
Yeni İş Birliğine 
Parti
Begüm Kıroğlu, yeni koleksiyonu 
için gerçekleştirdiği iş birliğini, 
dostlarının katıldığı bir davet ile 
tanıttı. 

Mücevher tasarımcısı Begüm Kıroğlu, Avrupa’nın köklü 
balolarından ilhamla tasarlanan yeni Begüm’s Grandball 
koleksiyonu ile Guerlain iş birliğini kutladı. Kendi evinde 
verdiği bir davetle yakın arkadaşlarını ağırlayan Kıroğlu, 
Fransız markanın Paris’teki pop-up butiğinde tanıttığı parçaları 
ilk kez İstanbul’da, büyülü bir gecede sundu. 

davet

KEVIN AUMON

ANN CAROLINE PRAZANHUGO TUCAS

BEGÜM KIROĞLU, PRINCESS CLEO ZU OETTINGEN-SPIELBERG

Begüm Khan 
yeni özel 
koleksiyonunu, 
yalnızca 
yakınlarının 
katıldığı özel bir 
gecede tanıttı.

BEGÜM KIROĞLU, PRINCE MUBARAK AL SABAH

ZITA D’HAUTEVILLE

ASLI BİLGİN

MELİSSA VON FABER CASTELL

BETTİNA HAKKO
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Begüm Khan 
yeni özel 
koleksiyonunu, 
yalnızca 
yakınlarının 
katıldığı özel bir 
gecede tanıttı.

BEGÜM KIROĞLU, PRINCE MUBARAK AL SABAH

ZITA D’HAUTEVILLE

ASLI BİLGİN

MELİSSA VON FABER CASTELL

BETTİNA HAKKO



Üniversite yıllarında, “Böyle mi Olacaktı?” dizisindeki rolüyle oyunculuğa adım 
atan Sedef Avcı, son olarak geçtiğimiz aylarda final yapan “Çöp Adam” 
projesinde yer aldı. Güzel oyuncunun; kendisinde de yerinin çok farklı 

olduğunu söylediği “Menekșe ile Halil” dizisiyle hem yurt içinde hem dünya 
genelinde bir hayran kitlesi oluștu. Zarafetiyle ve bașarılarıyla akıllarda yer 
edinen Sedef Avcı, hakkında merak edilenleri MAG Okurlarıyla paylaștı. 

Sedef Avcı 
Zarif, Güzel, Bașarılı

KOORDİNASYON: MELTEM ERCAN        RÖPORTAJ: GÖZDE YILMAZ  
FOTOĞRAF: EMRE YUNUSOĞLU        MODA DİREKTÖRÜ: OSCARMORRIS        STYLING: BÜŞRA ÇEVİK        

SAÇ: MERTCAN PEKGÜZEL        MAKYAJ: GAMZE TEKİN ALP        VIDEO: HÜSEYİN ÇAKMAK
FOTOĞRAF ASİSTANI: ÖZKAN YILDIRIM        IŞIK: BOOM STUDIO        STYLING ASİSTANI: AYNUR ŞAHİN 

MEKÂN: THE RİTZ-CARLTON RESIDENCES, ISTANBUL

özel
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ELBİSE: LOVE ON FRIDAY (PORTER)
KÜPE: SWAROVSKI/L'APPART



özel

ELBİSE: MYSA MOON/L'APPART
KÜPE: TERZİHAN
YÜZÜKLER: TERZİHAN
ÇİZME: NINE WEST



Peki, siz bir süper kahraman olsanız nasıl biri 
olurdunuz?
Sanırım şu sıralar herkes süper bir kahraman olup 
dünyayı bu geldiği halden kurtarmak ister. Ben de 
savaşlardan, doğal afetlerden kurtarmak isterdim. 
İnsanların mutlu yüzlerini görmek bir lüks oldu 
günümüzde. 

Dizi arkadaşlıkları hakkında ne 
düşünüyorsunuz? Görüşmeye devam ettiğiniz 
sıkı dostluklarınız oldu mu? 
Ben bu konuda sanırım şanslı biriyim. Her setimden 
hâlâ görüştüğüm çok yakın arkadaşlarım var. Çok büyük 
kazanımlarım oldu. Hiç kopmadık.

Yer aldığınız sosyal sorumluluk projeleriyle 
örnek bir davranış sergiliyorsunuz. Bu tür 
desteklerde bulunmak size neler hissettiriyor?
Elimden geldiğince destek olmaya çalışıyorum. Bu 
hepimizin bir sorumluluğu aslında. Vatana, bireylere 
faydalı olmak, elimizden geldiğince destek olmak tabii 
ki insana kendini iyi hissettiriyor. Hayat paylaştıkça 
güzelleşiyor.

Setinizin olmadığı bir gününüz nasıl geçiyor?
Ailemle, dostlarımla vakit geçiriyorum. Spora gidiyorum. 
Bol kitap okuyorum.

ek çok farklı türdeki yapımda ve farklı 
dönemlerde geçen senaryolarda yer 
aldınız. Sizin için ayrı bir yeri olan 
proje var mı?
Her içinde bulunduğum projenin benim için 

ayrı bir yeri var. Hepsini çok isteyerek ve severek oynadım; 
ama “Menekşe ile Halil”in yeri bende hep ayrıdır.

Çocukluk dönemlerinizde çok sevdiğiniz, 
başlamasını iple çektiğiniz bir dizi var mıydı? 
Neler hissediyordunuz?
Olmaz mı! O zamanlar zaten çok az dizi vardı; ama en 
sevdiğim “Mavi Ay”dı. 80’lerde çocuk olanlar iyi hatırlar. Çok 
heyecanlanıyordum başlayacağı zaman. Tabii süreleri de 
çok kısaydı o zaman, hemen bitiyor gibi geliyordu. Müziğine 
bayılıyordum.

O zamanlar bir tutkunuz var mıydı? Bunu 
düşününce şimdi bu hayalinizin neresindesiniz?
O zamanlar balerin olmak istiyordum. Tam sekiz sene 
yaptım. Hayatta duruşumun en büyük kaynağıdır bale. 
Sanatla iç içe olmamın ilk sebebi. Kemik yapısı sebebiyle 
devam edemedim ama izleri bende hâlâ var.

Çocukluk kahramanınız kimdi? 
Benim en büyük kahramanım hep Atatürk oldu. Çocukken 
de şimdi de.

P

Benim en büyük 
kahramanım hep Atatürk 

oldu. Çocukken de şimdi de.



özel

ELBİSE: RFH
KÜPE: TERZİHAN
YÜZÜKLER: TERZİHAN
AYAKKABI: YSL/BEYMEN
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Her içinde 
bulunduğum 

projenin 
benim için 

ayrı bir yeri 
var; ama 

“Menekşe ile 
Halil”in yeri 
hep ayrıdır.



özel

Sizi siz yapan en büyük özelliğiniz nedir?
Sanırım iyi bir dost olmam. Arkadaşlarım olmadan, 
onlarsız bir hayat düşünemiyorum. Özellikle, tek çocuk 
olduğum için onlarsız bir hayat düşünemiyorum.

İnsanların Sedef Avcı’yı sevmesinin nedeni 
nedir sizce?
Sanırım olduğum gibi görmeleri. Fazla bir kalıba girmeyi 
sevmiyorum, ben neysem oyum. Bu da sanırım samimi 
geliyor insanlara.

Önem verdiğiniz, sakladığınız bir yadigârınız 
var mı?
Aile büyüklerimden kalan bazı eşyalar var tabii. 
Günlükleri, kitapları. Bunlar benim kıymetli eşyalarım.

Hayatınızın dönüm noktası olduğunu 
söylediğiniz anlardan bahseder misiniz?
Oğlumun doğduğu zaman. Hayatın şekli, yönü 
değişti. Öncesinde de hedeflerim vardı ama şimdi 
gerçekleştirmek için daha büyük bir sebebim var. Hayata 
tutunma sebebim. 

Sizce unutulmaz bir kış tatili nasıl olur? Bu kış 
için plan yaptınız mı?
Çocukluğumuzdaki gibi karlar içinde! En çok da yılbaşında 
kar yağsın istemişimdir hep ama Türkiye’de buna sanırım hiç 
denk gelmedim. Hep filmlerde olur ya, yılbaşında dışarıda 
lapa lapa kar yağıyor, insanlar sıcacık evlerinde. Bu bana çok 
huzurlu gelen bir an. Nerde olduğumun pek önemi yok.

Çöp Adam otuzuncu bölümü ile finalini 
yaptı. Neler hissediyorsunuz, düşüncelerinizi 
öğrenebilir miyiz?
Benim hikâyem sezon sonunda bitti. Güzel bir hikâyeydi, 
çok severek yer aldığım bir işti. Tabii yine harika bir oyuncu 
ekibi ve teknik ekiple çalıştım. Harika dostluklarım oldu. 
Benim için en kıymetlisi bu. Bu sezonda beş bölüm devam 
ettiler ve bitti. Umarım yine birlikte çalışma fırsatım olur tüm 
arkadaşlarımla.

Hayranlarınıza müjdesini vereceğiniz yeni 
projeleriniz olacak mı?
Yeni projeler okuyorum tabii ki. Aralarından içime en sineni 
seçip yine yeni bir hikâyeye dahil olmak istiyorum.

Tam sekiz sene bale yaptım. 
Hayatta duruşumun en 
büyük kaynağıdır bale. 

Sanatla iç içe olmamın ilk 
sebebidir.
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TAKIM: ZEYNEP TOSUN/GIZIA GATE
AYAKKABI: GIVENCHY/BEYMEN

KÜPE: TERZİHAN
YÜZÜKLER: TERZİHAN



ELBİSE: RFH
KÜPE: TERZİHAN
YÜZÜKLER: TERZİHAN
AYAKKABI: YSL/BEYMEN

özel



ELBİSE: RFH
KÜPE: TERZİHAN
YÜZÜKLER: TERZİHAN
AYAKKABI: YSL/BEYMEN

özel

Spor, 
hayatımın 

merkezinde. 
Ailecek 

sporu 
seviyoruz. 

ELBİSE: NİSAN ATAŞ/DI FASHION
GÖMLEK: OSCARMORRIS
KÜPE: I FEEL FREE/DI FASHION
ÇORAP: PENTİ
AYAKKABI: YSL/BEYMEN



özel

ELBİSE: NİHAN PEKER/GIZIA GATE
ÇORAP: PENTİ
KÜPE: TERZİHAN
YÜZÜK: SWAROVSKI/L'APPART
AYAKKABI: NINE WEST



özel

ELBİSE: NİHAN PEKER/GIZIA GATE
ÇORAP: PENTİ
KÜPE: TERZİHAN
YÜZÜK: SWAROVSKI/L'APPART
AYAKKABI: NINE WEST

 Son zamanlarda meditasyon, yoga, enerji 
çalışmaları, astroloji gibi konulara ilgi oldukça 
arttı. Sizin düşünceleriniz neler?
İnsanlar kendilerini rahatlatmak, kötü enerjilerden 
uzaklaşmak ve öze dönmek için tabii ki ilgileniyor. Ben 
de ilgileniyorum. Hayat çok yorucu ve bundan kendimizi 
zaman zaman arındırmamız gerekiyor. Kendimizle baş 
başa kalmamız, zihnimizi temizlememiz çok önemli. 
Özellikle enerji çalışmaları bu ara benim en büyük ilgi 
alanlarımdan biri.

Dışarıdan bakıldığında oldukça naif, doğal, 
sevecen bir kişiliğiniz var. Hep böyle miydiniz? 
Bunu ve sakinliğinizi korumak için neler 
yapıyorsunuz? 
Bu soruya hep çok gülüyorum. Artık beni tanıyanlar 
da bu yoruma gülüyor, çünkü ben de insanım ve sakin 
olduğum kadar sinirli ve agresif olduğum anlar var. Sadece 
nerede nasıl davranmam gerektiğini biliyorum. Duygumu 

saklamayı, mış gibi yapmayı sevmeyen biriyim. Birini 
sevmezsem seviyormuş gibi yapamam mesela. Bu bana 
kibarlık değil kabalık gibi geliyor. Sahte hissettiren bir 
şey. Eskiden daha sakin bir insandım ama artık hislerimi, 
taleplerimi, düşüncelerimi saklamayan bir insanım.

Spor, hayatınızın neresinde?
Merkezinde. Düzenli yapmaya çalışıyorum. Ailecek sporu 
seviyoruz. Kendimi daha sağlıklı ve zinde hissediyorum. 
Enerjim yükseliyor.

Son günlerde hayatınızı daha çok meşgul eden 
konu nedir? 
Gündem hepimizin hayatının merkezine oturdu; ama 
o enerjide olursak hepimiz çok mutsuz ve ümitsiz hale 
geliyoruz. O yüzden kayıtsız kalmamakla birlikte kendi 
alanımı korumaya çalışıyorum. Can basket altyapısına 
seçildi, yoğun bir trafiği var. Bu, hayatımıza yeni giren bir 
gündem olduğu için alışmaya çalışıyoruz. 

Çocukken, heyecanla 
beklediğim dizi 

“Mavi Ay”dı. 



Ferragamo 
Beymen’de
Ferragamo’nun 2023-2024 
Sonbahar-Kış koleksiyonu, 
Beymen Zorlu Center’da 
açılan pop-up mağazasıyla 
tanıtıldı. 
İstanbul’da gerçekleşen açılış davetine moda, iş ve 
cemiyet hayatından çok sayıda ünlü isim katıldı. 
Konuklar, İtalyan markanın “New Renaissance” adlı 
sezon kampanyası ile tanıttığı koleksiyonu yakından 
inceleme fırsatı buldu. Müzik ve ikramlar eşliğinde 
gerçekleşen etkinlik, renkli anlara sahne oldu. 

davet

BİLGE YENİGÜL 

GİZEM OFLAZOĞLU AKAR

MERİÇ KÜÇÜK

SİBİL ÇETİNKAYA

Ferragamo’nun pop-up mağazası; 
moda, iș ve cemiyet hayatından pek 
çok ünlü ismin katıldığı keyifl i bir 
davetle açıldı.

CANER ERDENİZ

EMEL AYAYDIN

GİZEM SARI TEKİN

CANSU AKIN

SUDE–NİLÜFER ADEMOĞULLARI
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CANER ERDENİZ
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GİZEM SARI TEKİN
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5. Şubeye 
Pırıltılı Açılış
Berk Mücevherat, altın ve 
pırlanta butiği olarak beşinci 
şubesini Ankara’nın nezih 
semtlerinden Ümitköy’de açtı.

1955 yılından bu yana altın ve pırlanta butiği deneyimini 
farklı bir boyuta taşıyan Berk Mücevherat yeni şubesinin 
açılışını, markanın ikinci kuşak temsilcisi Murat 
Dalgıç ve eşi Dilek Hanım ev sahipliğindeki şık bir 
davetle gerçekleştirdi. More and More Organizasyon’un, 
süslemeleriyle muhteşem bir ambiyans yarattığı davette 
bir konuşma yapan Murat Bey, “Babamız gece el işçiliği ile 
yaptığı ürünleri gündüz mağazasında satarak çıkmış bu 
yola. Biz de bu yolda ilerleyerek beşinci şubemizi açmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. Müşterilerimizin hayallerindeki 
mücevherleri özel tasarımlarla buluşturmak konusunda 
özveriyle çalışmalarımızı gerçekleştiriyoruz.” dedi. 
Butiğin, zeytin ağaçları, havuzu ve ferah ortamı ise 
davetlilerin oldukça beğenisini topladı. 

davet

ȘULE BAYYURT GÜLİN SİVRİOĞLU

TİMUÇİN SÖNMEZ

MURAT-DİLEK DALGIÇ

ARAS DALGIÇ BERK DALGIÇ

SAMET DAȘ, POLEN ORAL ZEKİYE-HALİL MEMİȘ

FUNDA KIRMACIAYDIN-DİLEK KAYA AYȘEN-ALİ ORAL

Berk 
Mücevherat, 
beșinci șubesinin 
açılıșını iș 
ve cemiyet 
hayatının önde 
gelen isimlerinin 
katıldığı șık bir 
davetle yaptı.

ESMA ÇOBAN
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Teknodan 
İlhamla Yeni 
Koleksiyon
Ace Nayman, 
2023 Sonbahar-Kış   
koleksiyonunu 
İstanbul’daki keyifli bir 
lansman davetiyle tanıttı. 

Moda, iş ve cemiyet hayatının katıldığı etkinlik 
Matiné Creative Concept Store Bebek’te 
gerçekleşti. “Visual Distortion of Reality” 
koleksiyonunun tanıtım etkinliğine markanın 
kurucusu Ece Nayman ev sahipliği yaptı. 
Koleksiyonu yakından inceleme fırsatı bulan 
konuklar, müzik ve kokteyl eşliğinde oldukça 
keyifli bir akşam geçirdi. 

davet

FİGEN KIRALMERT ASLAN

FULYA NAYMAN FATOȘ ALTINBAȘ

ECE NAYMAN, SERRA PAKDEMİR
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Ece Nayman, 
İstanbul’da 
gerçekleșen 
keyifl i bir 
davet ile yeni 
koleksiyonu 
“Visual Distortion 
of Reality”yı 
tanıttı.

TALİS KALPAKÇIOĞLU NURAN ELÇİL, İPEK ERÇİL DEFNE YİĞİT

DEREN TALU DERiN TALU GÖZDE KAHVECİ ELİZ FINDIK



abancı dil bölümünde okurken 
oyunculuk eğitimi almaya karar 
vermiştiniz. Bu geçiş nasıl oldu? Bu 
kararınızı etkileyen neydi?
Aslında lisede İngilizce ağırlıklı bir kolejden 
mezun olduğum için oradan sonra yine yabancı 

dil ağırlıklı bir bölümde üniversiteye devam edebileceğim 
beklentisi oluştu ailemde; fakat yabancı dil okuyup o 
bölümlerde kendimi ne kadar görebildiğim konusunda 
şüpheye düştüm. Sunuculuk, spikerlik ve habercilikle biraz 

daha ilgilendiğimi fark ederek İstanbul’a gelip bu alanda 
eğitim almaya başladım. Bir kurumda ortak derslere girdiğim 
oyunculuk bölümü hocaları “Sendeki malzeme daha çok 
oyunculuk için elverişli, bunu bir düşün.” diyerek beni 
yönlendirdi. Oradan oyunculuk bölümüne transfer oldum. 
Sonra o kurumdaki eğitimden çok tatmin olmayınca, İstanbul 
Üniversitesinin sınavlarına girip Sosyoloji okumaya başladım 
ama oyunculuk eğitimi aklımda kalınca orayı da bıraktım. 
Sonra kısa bir Müjdat Gezen Sanat Merkezi konservatuvarı 
deneyimim oldu ama o da değildi tam aradığım. Tiyatronun 

Y
“Ya Çok Seversen”in final yapmasının ardından “Aile” dizisine transfer olan 

bașarılı oyuncu Mine Kılıç, hem canlandırdığı “kötü karakter”lerin neden daha 
çok akıllarda kaldığını hem de yeni projesindeki karakterinin özelliklerini 

MAG Okurları için anlattı.

“Kötü Karakter Dikkat Çekiyor”

Mine KIlIc 

röportaj
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farklı bir haliydi sanırım benim ilgimi daha çok çeken. O 
yüzden oradan da ayrılıp Şahika Tekand’a girdim. Orada 
aldığım iki yıllık oyunculuk; benim gerçekten oyunculukla 
ilk sınavımı verdiğim ve tatmin olduğum eğitim diyebilirim. 
Ardından, yurt dışında oyunculukla ilgili katıldığım 
workshop’lar sonrasında artık profesyonel olarak oyuncu 
olduğuma ve bunu istediğime karar vermiş bulundum.

Bugüne kadar çoğunlukla kötü karaktere sahip 
rolleri canlandırdınız. İzleyenlerin de tepkisi 
bu yönde oluyor tabii ki ve aslına bakılırsa kötü 
karakteri canlandırması zordur. Siz bu konuda 
neler düşünüyorsunuz?  
Aslında bugüne kadar çoğunlukla kötü karakter oynadım 
sayılmaz. Özellikle insanların ilgilerini çeken karakterler 
birazcık daha “kötü karakter” olarak addedilen, daha ilgi çekici 
karakterler olduğu için evet öyle bir izlenim oldu. Yoksa bu yaz 
yine bir komedi dizisindeydim. Komedi de oynadım. Birçok şeyi 
oynadım; ama kötü karakterler her zaman biraz daha insanların 
ilgisini uyandırıyor sanırım. O yüzden öyle bir algı oluştu. 
Daha zor mu? Kötü karakter oynamakta, olay eğer yaptığın 
meslekte icra ettiğin rolün neden sonuç ilişkisine değinerek, 
ona tutunarak, o karakteri inşa etmekse o zaman kötü karakter 
iyi karakter gibi bir şey olmuyor. Karşında beden verdiğin, can 
verdiğin bir hayat, bir fikir, bir düşünme haliyle ilişkileniyorsun. 
İyi kötü demeden “Neden bu karakter böyle oldu? Yolculuğu 
ne? Sonucu ne?” gibi bir denklem üzerinden gittiğimde biri 
diğerinden daha zor gelmiyor bana. Sadece birinin daha fazla 
dikkat çektiği doğru.

Bu sezon artık sizi “Aile” dizisinde izleyeceğiz. 
Öncelikle neler hissediyorsunuz?
Aile dizisinin kadrosuna dâhil olmak beni çok mutlu etti tabii 
ki. Öncelikle çalışmayı çok sevdiğim şirketlerden biri olan Ay 
Yapım’ın bir işinden diğerine geçmiş oldum. Yazın “Ya Çok 
Seversen” isimli projesindeydim. Biter bitmez Ay Yapım’ın beni 
tekrar, şu an ulusal kanalda yayımlanan, adeta Şampiyonlar 
Ligi kadrosuna istemesi, tabii ki çok heyecanlandırdı ve mutlu 
etti... Yeni yeni giriyor bu karakter. Melek karakterinin hikâyesi 
birazcık daha derinleştikçe, “kötü kadını” canlandırdığım 
serüvenim, benim için daha heyecan verici ve kendimi 
gösterebileceğim alanların açıldığı bir yere taşınacak.

Aile dizisindeki “Melek” hakkında biraz bilgi verir 
misiniz?
“Kötü kadın ya da yine kötü bir rolle” gibi bir parantez açmak 
istemiyorum Melek için, çünkü yaptığı şeylerin, eylemlerinin 
nedenini sorduğunuz zaman aslında bunun kötülükten ziyade 
içinde bulunduğu koşulların onu getirdiği yer gibi bakılabilecek 
şekilde işlenmesi daha doğru geliyor. Kader mahkûmu 
diyebileceğimiz, kocasından fazlasıyla şiddet gördüğü için ve bir 
kız çocuğunu korumak zorunda olduğu için kocasını öldürmek 
zorunda kalan bir kader mahkûmu ve sonraki çaresizliği... 
Yaşadıkları onu, yaptığı hatanın cezasını tekrar tekrar hatalar 
yaparak çözmeye gayret ettiği bir yere itiyor. Güçlü, hayatta 
tutunmak için kızını koruyabilmek için elinden gelen her şeyi 
yapmaya çalışan, dimdik duran, kendinden başka hiç kimsesi 
olmayan bir kadın diyebilirim Melek için.

Ufukta yeni projeler var mı?
Yeni projeler için vaktimin biraz az olduğu bir dönemdeyim, 
çünkü “Ya Çok Seversen” bitti; bittiği gibi “Aile” dizisine girdim. 

Ne bir projeye dâhil olacak, ne hazırlığını yapacak, ne de onun 
en azından tahayyülünü oluşturacak vaktim oldu; ama güzel 
bir tiyatro oyunu istiyorum kendim için, bu yoğun takvim 
bittikten sonra. İyi bir oyun arayışındayım sahneyi özlediğim 
için.

Gelecek hayallerinizi düşündüğünüzde aklınıza 
ilk olarak ne geliyor?
Biraz hayal kurmanın zor olduğu günler geçirdiğimiz 
için umutsuz bir cevap vermek istemesem de çok mutlu 
şeyler söyleyemiyorum. Endişeleniyorum şu an. Dünyanın 
bulunduğu durumdan ötürü. Savaşlar, iklim krizleri, 
depremler, felaketler, seller... Her şey insanın hayal kurmasının 
önüne büyük bir engelmiş gibi olsa da, mesleki anlamda 
kendimi tam olarak tatmin ettiğim bir yer için elimden 
geleni yapıp daha sonra bu mesleği, biraz bu mesleğin 
gönüllüsü olan, aşığı olan insanlarla kendi deneyimlerimi 
paylaşarak, onlara rehber olarak devam ettirme niyetindeyim. 
Oyunculuğun felsefesini naçizane kendi fikirlerim ve 
deneyimlerimin paylaşılabildiği bir yere,  mümkünse 
İstanbul dışında yatırım yaptığım, yaşamayı daha mantıklı 
bulduğum yerlerde küçük bir grupla, hem mesleğimden çok 
uzaklaşmadan hem de artık biraz gündemden, İstanbul’dan 
uzak kalabileceğim bir yaşam alanı yaratmak olabilir şu an. 
İlk hedefim ve hayalim, yatırım yaptığım şeyler de genelde bu 
yönde. Hem eğitimime hem de maddi olarak yaşam alanıma. 



Göster 
Renklerini 
MAC Cosmetics Türkiye, 
bireyselliği ve kendini 
ifade etmenin önemini 
vurgulayan “Göster 
Renklerini” projesinin 2023 
lansmanını göz alıcı bir 
partiyle yaptı. 

Projenin dijital kampanya yüzleri olan Kalben, 
Nilperi Şahinkaya ve Zehra Güneş’in de 
katılımıyla gerçekleşen parti Esma Sultan 
Yalısı’nda düzenlendi. Influencer’larla spor, 
sanat ve cemiyet hayatının ünlü isimlerinin 
bir araya geldiği göz alıcı davet, MAC’in 
Türkiye Marka Direktörü Nazlı Altıpat’ın 
konuşmasıyla başladı. Projenin kampanya 
filminin ilk kez konuklara sunulduğu 
etkinlikte DJ Berk Büyükakın’ın performansı 
da geceye renk kattı.  

davet

İPEK ERSAVAȘ SİMA TARKAN

CANSU ÖZBAY

ZEHRA GÜNEȘMELıSSA VARGAS
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İPEK ERSAVAȘ SİMA TARKAN

CANSU ÖZBAY

ZEHRA GÜNEȘMELıSSA VARGAS

“Göster 
Renklerini” 
projesinin 2023 
lansmanı, marka 
yüzlerinin de 
katıldığı göz 
alıcı bir partiyle 
gerçeklești.

ALİ RIZA ÖZDEMİR HANDE ȘAȘMAZ CEMRE SOLMAZ DENİZ BULUTSUZ

CEYLAN ÇAPAECEM OLTULUZEYNEP SEVER DEMİRELNİLPERİ ȘAHİNKAYA



onbahar-Kış 2023/2024 sezonunda uzun 
soluklu giyilebilecek, yatırımlık parçalar 
dikkat çekiyor. Kişiye özel takım elbiseler, 
ceketler, blazer, pantolonlar, gece elbiseleri ve 
kabanlar; özel, kaliteli iplik ve kumaşlardan 
oluşmakta. Sade ve sonsuz şıklık bu sezon 

bizi bekliyor. 

2023/2024 Sonbahar-Kış Sezonda Öne Çıkanlar
Özellikle yünlü kumaşlar, kürk, pelüş ve tüy detayları 
dikkat çekiyor. Asimetrik kesimle birlikte oversize parçalar 
da göz önünde olacak. Derinin ve kadifenin sezonda 
çok kullanılacağını belirtmeliyim. Aynı zamanda jean 
kombinleri de hayatımızda yerini önemli bir alanda devam 
ettirmekte... 

Gelelim desen ve detaylara. Mikro kesim sutyenler, gösterişli 
kurdele, kravat ve papyonlar, yüksek yakalar, inci detaylar, 
püsküller ve danteller; detaylar arasında ilgi çekecek olanlar. 
Uzun yün atkılar ve şallar bu kış üstümüzde bizimle 
bütünleşen parçalardan olacak. Ekose, balık sırtı, çizgi, 
geometrik kendinden desenli baskılı kumaşlar, zebra-leopar 
ve flora desenleri her yerde göreceğiz, hazır olun. Ton sür 
ton olarak kullanılabilecek renkler bu sezon fazlasıyla 
ön planda. Özellikle bej tonları, günlük ve ofis şıklığında 
vazgeçemeyeceğiniz renklerden biri olacak gibi gözüküyor. 

S

Moda Tasarımcısı Beliz Acıpayamoğlu; 
New York, Paris, Milano, Londra Moda 

Haftalarında ön plana çıkan trendleri 
ele alarak; sezona damgasını vuran kilit 

parçaları, kumașları ve renkleri
MAG Okurlarıyla paylaștı.

Beliz 
Acıpayamoğlu
Moda Haftasında 

Neler Oldu?

modanın içinde

Milano Moda Haftası 
Milano’da gerçekleşen ünlü markaların defilelerinde benim 
gözüme çarpan ilk unsur, çoğunun 90’lardan esinlenmiş 
olmasıydı. İlkbahar koleksiyonunu modaseverler ile bir araya 
getiren Versace sade, rahat ama aynı zamanda abartılı bir 
koleksiyon sundu. Donatella Versace 2024 baharının minimal ve 
sürdürülebilir tasarımlardan oluşacağını ortaya koydu. 
Gucci’nin de yer aldığı haftada Sabato De Sarno, Gucci’nin 
eski tasarımlarından ilham almış. Yeşil ve kırmızı tonlarını 
kullanmaktan vazgeçmemiş. 

Londra Moda Haftası
Eylül ayında Londra’da düzenlenen moda haftasında yer alan 
markalar; Burberry, Knwls, Erdem, Yuhan Wang, Simone Rocha, 
Richard Quinn, David Koma, JW Anderson, Mowalola, Di 
Petsa, Bora Aksu’ydu. Çiçek motifleri, kabarık etekler, taşlarla 
detaylandırılmış elbiseler, danteller, bahsettiğim fiyonklar, 
çoraplar; koleksiyonlarda oldukça işlenmiş detaylar arasındaydı. 
Oversize bomber ceketler, kargo pantolonlar, mini etekler, eskitme 
jeanler, deri parçalar koleksiyonlarda yer alıyor. 

Paris Moda Haftası
Paris’te en çok dikkatimi çeken defile Andreas Kronthaler 
tarafından tasarlanan Vivienne Westwood 2024 İlkbahar 
koleksiyonu oldu. Asimetrik kesimler, geniş yakalar, ekose 
kumaşlar, kabarık etekler, yüksek vatkalar, payetli parçalar, büyük 
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aksesuarlar fazlasıyla ilgimi çekti. Koleksiyonlarda tül elbiseler, etekler, altın 
sarısı parlak kumaşlar, inciler çok fazla kullanılmış. Bu da gösteriş ve lüks 
görüntüyü çok sağlam sergilemekte. 

New York Moda Haftası 
2024 İlkbahar-Yaz sezonu New York’ta yine gösterişli şekilde modaseverlere 
sunuldu. Ralph Lauren, Tory Burch, Micheal Kors, Altuzarra, Ulla Johnson 
gibi markaların bir araya gelip sergilendiği defilelerde Jennifer Lopez, Gigi 
Hadid, Naomi Campbell, Katie Holmes  gibi ünlü isimler vardı. Parlak 
metalik kumaşlardan, mikro mini şort ve eteklerden oluşan derin dekolteli 
cesur koleksiyonlar izledik. Mesela bunun için en iyi örnek LaQuan Smith 
olur benim için. İddiası yüksek koleksiyonu fazla ilgi odağı oldu. Farklı 
tasarımlar seven moda tutkunları için iyi bir marka. Micheal Kors’taki ikonik 
kesimler ve detaylar dikkat çekmeyi başardı. Tasarlanan dantel elbise, mini 
etekler nostalji kokuları yaydı. İlkbahar-Yaz koleksiyonlarının New York’ta 
tanıtılan defilelerinde lüks dokular, şıklıkla beraber sadeliğin habercisi oldu. 
Birçok defilede karşımıza çıkan farklı kesim, kumaş ve modellerle “beyaz 
gömlek” önümüzdeki sezonun trendlerinden olacak. Gardırobunuzda kapsül 
koleksiyon hazırlarsanız mutlaka yeni trend gömleklerden bulundurun. 
Çantalarınızı da olduğu kadar minimal tutmanızı öneririm. 2024 yılı mini 
koleksiyonlarıyla ön planda açıkçası.

Son olarak, gelen soğuk havaların renklerine gelecek olursak, dört temel 
rengimiz var.  
Kırmızı; bu sezon parlaklığıyla sergilenmekte. Hiçbir zaman 
vazgeçemediğimiz kırmızı yine gardırobumuzda. Red orange; olarak 
bilinen kırmızının turuncu tonu Sonbahar-Kış defilelerinde karşımıza 
çıktı. Turuncunun bu tonu, kahverengi ve bejlerle kombinlenirse çok şık 
duracağından eminim. Sarının hardal tonu da sezonun dört renginden biri. 
Hardal sarının pembe, kahve, gri gibi renklerle kombinlenmesini öneririm. 
Son kış rengi ise yeşilin her tonu. Kışın yeşil tonları açıktan koyuya önümüz 
kışında hayatımızda yer alacak. Bu yeşil tonlarını da beyaz tonları ile 
kombinlerseniz bakın nasıl hoşunuza gidecek. 

DOLCE&GABBANA LAQUAN SMITH BALMAIN

BLUMARINE



İstanbul’da 
BYD Rüzgârı
Elektrikli otomobil markası BYD 
(Build Your Dreams), özel bir davet 
vererek Türkiye pazarına girişini 
kutladı.

Markayı Türkiye’ye kazandıran ALJ Holding Türkiye’nin 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Haydar Bozkurt ve BYD Türkiye 
Genel Müdürü İsmail Ergun’un ev sahipliğinde düzenlenen 
davete iş, sanat ve cemiyet hayatının ünlü simaları katıldı. Esma 
Sultan Yalısı’ndaki geceye Çağla Şıkel sunuculuk yaparken, 
Candan Erçetin ise sevilen şarkılarıyla konuklara unutulmaz 
anlar yaşattı. Türkiye’de ilk kez sergilenen BYD modellerine 
büyük ilgi gösteren davetliler, otomobilleri yakından inceleme 
fırsatı buldu. 

davet

TOLGA TEKİN ARZU KUNT

MUSTAFA BESTE YURTTAȘ ASLIGÜL ATASAGUN

ALİ HAYDAR BOZKURT

CAN HELVACIOĞLU, BURCU ȘENDİR SELİN YENİNCİ MELİS AĞAZAT
ERKAN SİMİTÇİOĞLU

SİNEM ÜNSAL NİL NİNAT ÇAĞLA ȘIKELHAZAL TÜRESAN

İș, sanat 
ve cemiyet 
hayatının ünlü 
isimleri, BYD 
modellerinin 
direksiyon 
koltuğuna 
oturarak 
otomobillerin 
tasarımlarını 
inceledi. 130
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Çocuk modasındaki eksiklikleri fark etmesinin ardından, hayal ettiği ürünleri 
kağıda dökmeye bașlayan Nil Ülkü, Mon Icone adıyla kurduğu markasında 

çocukların șıklığını ve tarzını, rahat hareket edebilmeleriyle bulușturan 
tasarımlar ortaya çıkarıyor. Kendi hikâyesine de değinen tasarımcı, 

ürün yelpazesini MAG Okurları için anlatıyor. 

Lüks Çocuk Giyimi

Mon Icone

NİL ÜLKÜ

röportaj
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ncelikle kendinizden biraz 
bahsedebilir misiniz?
1989 yılında Marmaris’te doğup, 
çocukluğumu bir deniz kasabasında geçirdim 
diyebilirim. 2007 yılında Yaşar Üniversitesi 
Fen Fakültesi Matematik bölümünü 

kazanınca İzmir’e yerleştim ve beş yıl süren lisans 
programımı tamamladım. Matematik bölümünü okurken 
yapmak istediğim meslek ile ilgili karasızlıklarım vardı; o 
dönemde istediğim mesleğe karar vermek için bankalarda 
stajyer, okullarda eğitmen olarak görev aldım. 2013 yılında 
Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesinde formasyon eğitimine 
hak kazandım ve matematik öğretmenliği yapmaya karar 
verdim. Beş yıl boyunca öğretmenliğime devam ettim. Bu 
süre içerisinde değerli eşim ile hayatlarımızı birleştirdik ve 
kızımız Dicle dünyaya geldi. 2020 yılı, pandemi sürecini 
en yoğun yaşadığımız dönemdi. Bu sebeple öğretmenliğe 
ara vermeye karar verdim ve moda tasarım dersleri 
almaya başladım. İçimde kalan; hep ilgim olan modanın 
ve tekstilin bir köşesinde yer almaktı. Pandemi süreci 
ile, sevdiğim işe yönelmem gerektiğinin farkına vardım. 
Her zaman kumaşlardan anlayan, dikime, dikişe ve farklı 
tasarımlara ilgisi olan biriydim. Hayal ettim, çalıştım, 
istedim ve artık ben de modanın küçük kalpleri için 
buradayım.

Ö

CARNAVAL TEDDY MERMAID

SHINING STAR



Çocuk modasına yönelişiniz nasıl oldu?
Güzel kızım Dicle’m hayata geldikten sonra çocuk giyim 
üzerine de ilgi duymaya başladım. Ülkemizde, çocuk 
tekstili denilince aynı döngü etrafında ilerlemek zorunda 
kalıyorsunuz. Farklı bir şeyler aradığınızda dünya markalarını 
keşfetmeniz gerekiyor. Hem rahat hem kaliteli hem de 
farklı tasarım ürünlerini bir arada bulmak zor. Kızım için 
aradıklarımı bulamayınca bu sektörde eksikler olduğunu 
düşünmeye başladım. Ben de ihtiyaçlarımdan doğurduğum 
istekle, çizimlerimi ve çalışmalarımı çocuk kıyafetleri üzerine 
yapmaya başladım.

Mon Icone’nin kuruluşunu anlatır mısınız?
2020 yaz aylarında dikiş ve kumaş dersleri alırken, çocuk 
giyim sektöründeki eksiklikler ve aradığımı bulamamak 
bana kızım için farklı giysiler hayal ettirmeye başladı. Hayal 

ettiğim ürünleri kağıda dökmeye başladım. İşte o zaman karar 
verdim; tasarımlarımı minik bedenler için yapmalıydım. 
Kağıda dökmeye başladıkça, kumaşları eşleştirdikçe ortaya 
çıkan sonuçlar markama çıkan her basamağı tamamlıyordu. 
Temmuz ayıydı ve ben dış giyimden oluşan bir kış 
koleksiyonu hazırlamaya karar verdim. Ardından bahar, 
ardından parti koleksiyonu derken, markam çeşitlenmeye ve 
oluşmaya başladı. Modeller, kalıplar, kumaşlar, dikim, katalog 
çekimleri derken markanın adına karar vermem gerekiyordu. 
Kızıma her yeni kombini için hep “ikonum” diyordum. 
Çıktığım her basamak bir gün Paris’ten geçerse diye ismini 
Fransızca koymaya karar verdim ve ortaya “benim ikonum” 
anlamındaki “Mon Icone” çıktı.

“Mon Icone Luxury Kids Wear” markanızı nasıl 
tanımlarsınız?
2023 bahar aylarında sizlerle buluşan Mon Icone kısa sürede 
tanınmaya başladı. Farklı tasarımları ile dikkatleri üzerine 
çekmeyi başardı. Mon Icone; 0-8 yaş aralığındaki kız ve erkek 
çocukları için lüks giyim markasıdır. Birçok platformda 
satışa çıkmaya başladı. Aynı zamanda kısa sürede yurt içi 
ve yurt dışında sesini duyurmaya başladı. Şu an Türkiye ve 
Azerbaycan’da satışı yapılıyor. Markamı en doğru tanıtan 
cümleyi sorarsanız da kesinlikle şu olur: “Çocukların şıklığını 
ve tarzını, rahat hareket edebilmeleriyle buluşturan lüks 
giyim markası”.

Ürün yelpazenizde neler bulunuyor?
Her zaman güncel modayı takip edip çocukların hareketlerini 
kısıtlamayan modelleri tercih ediyorum. Ürün yelpazemiz 
de bu doğrultuda gün geçtikçe genişliyor. Dış giyimden, alt 
üst takımlara, parti elbiselerinden, günlük rahat giyime 

röportaj

Mon Icone; 0-8 yaș aralığındaki kız ve 
erkek çocukları için olan bir lüks giyim 

markası. Birçok platformda satıșa 
çıkmıș bulunuyor.

DALMATIAN PANTS DALMATIAN SETDALMATIAN VEST

birçok modele markamda yer veriyorum. Kız çocukları 
için ışıltının ön plana çıktığı parti koleksiyonları çok ilgi 
görüyor. Dış giyimde ise kullandığımız ithal ekstra yumuşak 
pelüşler alışılmışın dışında kalıyor. Kabanların ve pelüşlerin 
kış aylarında miniklerin vazgeçilmezi olacağına da eminim. 
Desen boyutunu ve dokusunu özel olarak tasarladığım 
Dalmaçyalı kumaş ise birçok modelde yerini alıyor. Esnek, 
havalı pantolonların yarattığı şıklık da yelpazenin bir parçası. 
Benim kendi kızımda da yaz kış kullandığım gömlek elbiseler 
en sevdiğim tasarımlarımdan. Lastikli etekler, simli takımlar 
derken her ay yeni çıkan ürünlerle yelpaze genişlemeye 
devam edecek.

Tasarımlarınız nasıl ortaya çıkıyor? Renk ve 
desen kullanımını nasıl seçiyorsunuz?
Tasarımlarımın ortaya çıkışı tamamıyla hayal etmem ile 
başlıyor. Biraz farklı bir ilham kaynağım var diyebilirim. 
Kumaş üreten ve satan yerlerde zaman geçirerek, dokunarak, 
dokuyu hissederek, gözümde bir şeyler canlanıyor ve o 
kumaşlardan topladığım numuneler ile çalışmaya başlıyorum. 
Önce çizip sonra hayata geçirenlerden değilim. Önce dokuları 
keşfediyorum. Tasarımlarımı da böyle şekillendiriyorum. 
Konu çocuk olunca, anne olmanın verdiği titizlik ve itinayla, 
her şeye büyüteçle bakıyorsunuz. Onların cildine ve tenine 
olan hassasiyet ile kumaş seçimleri yapıyorum. Güncel 
modanın renklerine ve tarzına göre de o kumaşları modellere 
uyarlıyorum. Desen seçimlerimde daha alışılmış kalıplardan 
uzak, yetişkin modası gölgesinde ilerliyorum. Sezonun 
trend renklerini kullanmaya özen gösteriyorum. Renk ve 
desenlerde “büyümüş de küçülmüş” kalıbı ile hareket ederek, 
ürünlerimdeki farklılıkları yansıtmaya çalışıyorum. 

moniconeofficial

GLITTER SET MON FUR BLUSH BLACK CASHMERE
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Contemporary 
Istanbul 
18. Kez 
Düzenlendi
Contemporary Istanbul, 
kapılarını on sekizinci kez 
sanatseverlere açtı.
Tarihî bir atmosferde gerçekleşen 18. Contemporary 
Istanbul, Türkiye Cumhuriyeti’nin yüzüncü yılı ile 
örtüşerek uluslararası davetlileriyle açılışını yaptı. 
Sanat kurumu direktörleri, koleksiyonerler, katılımcı 
galerilerin kurucuları, Contemporary Istanbul Danışma 
Üst Kurulu üyeleri, Genç Danışma kurul üyeleri, 
Başkonsolos ve büyükelçilerin katıldığı açılışta bir 
konuşma yapan Contemporary Istanbul Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Güreli, “On sekiz yıl boyunca 
insanların sanatla ilişkisini güçlendirmeye yardımcı 
olan bir nesil yetiştirdik. Sanatı günlük yaşamın temel 
bir gerekliliği olarak görüyoruz. Sanatseverlerin keyifli 
ve heyecanlı bir fuar geçirmesini dilerim.” dedi. 

davet

EKREM İMAMOĞLU,  ALİ GÜRELİ

EMİR SÖNMEZLER, INDIA GRIMSTAD, SUZAN SABANCI DİNÇER , HALUK AKAY SABANCI DİNÇER
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Contemporary 
Istanbul, 
dünyanın dört 
bir yanından 
ünlü sanatçıların 
eserlerini 
sanatseverlerle 
bulușturdu.

LEYLA ALATON AYLİN TAHİNCİOĞLU ARZU SABANCI BERİL ÇAVUȘOĞLU

MAYA-İBRAHİM BİTARGİL OYA ECZACIBAȘI İREM GÜRELİ
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ZEYNEP FIRATOĞLU DİDEM YAĞCI HAKAN-DEMET ATEȘ

ASLI-EDİP İLKBAHAR ÜMİT-CEM BOYNER
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BURAK, EBRU DURUMAN  

On sekiz 
yıl boyunca 
sanatseverleri 
modern sanatla 
bir araya 
getiren fuarda 
cumhuriyetin 
yüzüncü yılı 
da coșkuyla 
kutlandı.  

ȘİRİN YALÇIN ELİF DÜRÜST EDVİNA SPONZA NAZ DEMİRKILIÇ

EMRE-MAİDE KURTTEPELİ 



Bon Objet 
Yeni Mağazasını 
Açtı
Mobilya tasarım markası Bon 
Objet’in kurucusu Tuğçe 
Eyilik Vardar, yeni mağazası 
SkyLandHom’un açılışını 
gerçekleştirdi. 

Markanın 2024’e özel yeni fonksiyonel mobilya 
koleksiyonuyla birlikte gerçekleşen davetine iş, sanat ve 
cemiyet hayatından ünlü isimler katıldı. Tuğçe Eyilik 
Vardar’ın ev sahibi olduğu açılışta, konuklar benzersiz 
koleksiyonları yakından inceleme fırsatı buldu. 

davet

TUĞÇE EYİLİK VARDAR 

ELBİ AȘKIN, UĞUR IȘIK MERVE-CAN EYİLİK

TUÇE PEKSAYAR
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Müzik ve 
kokteyl eșliğinde 
gerçekleșen 
açılıșa, cemiyet 
hayatının tanınan 
simaları da 
katıldı.

ATINÇ-NESRİN EYİLİK NESRİN EYİLİK BANU SAĞNAK-ÇAĞATAY ERTEN

SELİN OHANYAN, MELİS ERONAT SÜLEYMAN ORAKÇIOĞLU KAAN-NAZLI SERT



Çokça zaman geçirdiğimiz alanların tasarım ve dekorasyonu; 
yalnızca mekâna değil, iç dünyamıza ve ruhsal durumumuza 

da dokunuyor. Sektörün önde gelen mimar, iç mimar ve 
tasarımcılarının hem ruhunuza hem gözünüze hitap edecek 

projeleri ve dekorasyon önerileri sizlerle...

İnşaat-Dekorasyon

www . em b a p e y z a j . c om
Merkez: Ümit Mah. 2432.Cad. Seralar Bölgesi No: 1/C Çayyolu-Çankaya/Ankara

Şube: Kızılcaşar Mah. Şehit Savcı Mehmet Selim Kiraz Bulvarı No: 95/1 İncek/Ankara
Tel: +90 (312) 235 15 18  -  Tel: +90 (532) 409 23 36

embapeyzaj

Estetik çözümlerle,
yaşanabilir alanlar tasarlıyoruz.
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Jewel İncek 
Tanıtıldı
Tamamladığı başarılı projelerle 
sektörde adından söz ettiren Ünsal 
Grup, prestijli projesi Jewel İncek’in 
lansmanını gerçekleştirdi.

Yarım asra yakın süredir Ankara’da inşaat projeleri 
gerçekleştiren Ünsal Grup’un yeni projesinin tanıtımına iş, 
cemiyet ve bürokrasi dünyasından önemli isimler katıldı. 
Firma Yönetim Kurulu Başkanı Orhan Ünsal’ın ev sahipliğinde 
gerçekleşen lansmanda katılımcılara projenin detayları; 
tanıtım filmleri ve örnek maketler üzerinden anlatıldı. Açılışta 
bir konuşma yapan Orhan Ünsal, “Ankara’nın önemli bir 
lokasyonunda bulunan Jewel İncek projemize başladık. Bu tür 
yerler çok kıymetli yerlerdir. Bu bölgenin ticari konsepte de 
ihtiyacı olduğunu gördük.” şeklinde konuştu. 

davet

ALİ OSMAN ÖZTÜRK, RAMAZAN ȘİMȘEK GÖKHAN ÇETİN 

FATİH ÇETİNKAYA CAN UĞURGEL

ORHAN ÜNSAL
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CANAN YAKIN İBRAHİM DURMUȘ-HAYRİ GÜLECEK ALİ GÜVEN FERYAL CALAB

İncek’te inșasına 
bașlanan 
projenin 
lansmanına 
iș, cemiyet ve 
bürokrasinin 
önemli isimleri 
katıldı.

EDA ALTUN FATİH YAVAȘ YASİN ERDEMAHMET CAN-KÜBRA ÜNSAL



stetik İç Mekân Yaratmak
YDA Center Projesi, modern ve çağdaş tasarımı 
ile tanınırken, iç mekânlarda da bu estetiğin 
devam ettiği açıkça görülmektedir. Üroloji kliniği, 
hastalarına sadece sağlık hizmetleri sunmakla 

kalmıyor, aynı zamanda estetik bir çekicilik sunuyor. 

E

Günümüzde sağlık kurulușları, sadece tedavi hizmetleri sunmakla kalmayıp 
aynı zamanda hasta memnuniyetini artırmak ve șifa ortamını iyileștirmek için 

iç mekân tasarımına da büyük önem veriyor. Bu bağlamda, YDA Center 
içindeki üroloji kliniği, MOVE İç Mimarlık tarafından tasarlanmıș muazzam bir 

iç mekân estetiği sunuyor.

Barıș Küpçü
baris@movemimarlik.com.tr

inşaat ve dekorasyon

MOVE İç Mimarlık, bu alanı yaratıcı ve işlevsel bir şekilde 
tasarlayarak, hastaların tedavi süreçlerini destekliyor.

Işık ve Renk Oyunları
Üroloji kliniği iç mekân tasarımı, renk paleti ve ışık 
kullanımıyla etkileyici bir atmosfer yaratıyor. 

YDA Cen ter’da 
Uroloji KliniGi

MOVE İç Mimarlık’ın Estetik Dokunuşu
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Sıcak renkler, hastaların rahatlamasına yardımcı olurken, 
doğal ışık kullanımı da alanın ferahlatıcı bir hava sunmasına 
katkı sağlıyor. MOVE İç Mimarlık, bu renk ve ışık oyunlarıyla 
hasta deneyimini zenginleştiriyor.

Hasta Mahremiyetine Saygı
Berkan Reşorlu’nun YDA Center Projesi içindeki üroloji kliniği, 
hasta mahremiyetine büyük bir saygıyla tasarlanmıştır. Her 
hasta odası, gizlilik ve konforu en üst düzeye çıkarmak için 
düşünülmüş, böylece hastaların endişe duymadan tedavi 
süreçlerini geçirebilmeleri sağlanmıştır. Bu, tasarımın hasta 
odalarında kullanılan bölme duvarları ve özel alanlar gibi 
detaylarda kendini gösterir.

Fonksiyonellik ve Konfor Dengesi
Üroloji kliniği, hastaların rahatlamasını ve tedavi süreçlerini 
daha az stresli hale getirmesini sağlayan bir fonksiyonellik ve 
konfor dengesi sunar. Her bir detay, hastaların ihtiyaçlarını 
karşılamak üzere özenle seçilmiş ve yerleştirilmiştir. Bekleme 
alanları, rahat oturma alanları ve hasta rehberliği sunan 
profesyonel personel, hastaların rahat hissetmelerini sağlar.

Sonuç
YDA Center Projesi içindeki üroloji kliniği, MOVE İç Mimarlık 
tarafından tasarlanan iç mekân estetiği ile öne çıkmaktadır. Bu 
tasarım, hastaların sağlık hizmetlerini alırken aynı zamanda 
ruhsal olarak da iyileşmelerini desteklemektedir. Berkan 
Reşorlu’nun liderliğindeki bu proje, iç mimarlık dünyasında 
bir örnek teşkil etmektedir ve gelecekteki sağlık tesislerinin 
tasarımında ilham kaynağı olabilir.

Daha fazla görsel materyal ve ayrıntılı bilgi, YDA Center 
Projesi içindeki üroloji kliniği iç mekânının bu özel tasarımını 
daha iyi anlamamıza yardımcı olabilir. Bu proje, iç mekân 
estetiği ve fonksiyonelliğin birleşimini kutluyor ve sağlık 
sektöründe iç mimari tasarımın önemini vurguluyor.  



Vega Center’a 
Keyifli Lansman
İş dünyasının merakla beklediği 
Vega Center; Çankaya’da 
düzenlenen keyifli bir davet ile 
lansmanını yaptı.

Modern mimarisi, ofis ve alışveriş merkezi konsepti, seçkin 
mağazaları ve restoranları ile Ankara’ya yeni bir soluk getiren 
Vega Center’ın lansman davetine iş, bürokrasi ve cemiyet 
hayatının önde gelen temsilcileri katıldı. Etkinlik, Nata 
Holding ev sahipliğinde gerçekleşti. Açılışta bir konuşma 
yapan Holding Yönetim Kurulu Başkanı Namık Tanık, Vega 
Center’ın Ankara’ya katacağı değerin ve önemin altını çizdi. 
Davete katılan konuklar, Vega Center’ı yakından inceleyerek 
projenin özellikleri hakkında daha fazla bilgi edinme fırsatı 
buldu. 

NAMIK TANIK

davet

ALİ OSMAN ÖZTÜRK EKREM-AYNUR AKDOĞAN

MAHMUT ARSLAN CANİP KARAKUȘ
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Vega Center’a 
Keyifli Lansman
İş dünyasının merakla beklediği 
Vega Center; Çankaya’da 
düzenlenen keyifli bir davet ile 
lansmanını yaptı.

Modern mimarisi, ofis ve alışveriş merkezi konsepti, seçkin 
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Holding ev sahipliğinde gerçekleşti. Açılışta bir konuşma 
yapan Holding Yönetim Kurulu Başkanı Namık Tanık, Vega 
Center’ın Ankara’ya katacağı değerin ve önemin altını çizdi. 
Davete katılan konuklar, Vega Center’ı yakından inceleyerek 
projenin özellikleri hakkında daha fazla bilgi edinme fırsatı 
buldu. 

NAMIK TANIK

davet

ALİ OSMAN ÖZTÜRK EKREM-AYNUR AKDOĞAN

MAHMUT ARSLAN CANİP KARAKUȘ

SİNAN ÇİĞDEMALİ RIZA BÜLBÜLBÜȘRA PAȘAOĞLUEDA BEKİȘOĞLUANDAÇ BORA ERDOĞAN

NATA Holding bu 
keyifl i etkinlikte 
iș dünyasının, 
bürokrasinin 
ve cemiyet 
hayatının 
önde gelen 
temsilcilerini 
ağırladı. 

SERHAT HARMAN DEVRAN BÜLBÜL AYÇA BİNGÖL CEREN-YUSUF TANIK



davet

MELTEM FARAH AYDIN CENGİZ GÖKAY TAHA GÖKBERK DOĞAN ȘULE DAYANGAÇ SİNAN AYGÜN

ERKAN AYTEKİN

ZEYNEP KARAHAN  USLU

FARUK KOCACAN ÇAVUȘOĞLU

Vega Center, 
MAG PR 
Solutions’ın 
düzenlediği șık 
bir etkinlikle 
lansmanını yaptı.
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SERKAN AYTAÇ MELİS ATAR, CANER ÖZDEMİR, İLKİZ ATAR NAZ DEMİRKILIÇ

CANER-ELİF ÖZDEMİRDERYA KÖSEDİLARA-NAZLI ERGÜL



davet

RUHAN GÖKDUMAN EMRE TERCİYANLI MELİKE KARAN GÜLTEKİN GÜVENSOY, OSMAN KARAGÖZ

HALİL İBRAHİM YILMAZİLHAN ERDALFETHİ YAȘARFUNDA BEKİȘOĞLUERTUĞRUL ONAT
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SALİH BEZCİ SERKAN KUYUMCUOĞLU YEȘİM BELLİ SELEN-FATMA DEMİRBAȘ

Davete katılan 
konuklar, 
Vega Center’ı 
yakından 
inceleyerek, 
projenin 
özellikleri 
hakkında bilgi 
edindi.

AYȘEGÜL ERBİL

SEDEF EMİNGİLGÖKAY OKÇUTOGAY CÖMERTÖMER FARUK ERBİL



Fark yaratan tasarımlarıyla dikkat çeken DK İç Mimarlık’ın kurucusu
Dilek Karaman, Tepeören’deki doğayla iç içe bir villanın dıș mekân ve peyzaj 

tasarımından iç mekân tasarımına kadar kurguladıkları projesini
MAG Okurları için detaylandırıyor.

Dilek Karaman
Tepeören’de Doğa İçinde Bir Villa

inşaat ve dekorasyon

156 magdergi.com.tr



Gerek lokasyondaki iklim șartlarını, gerek 
binanın kendi yapısını ve kullanıcının 

ihtiyaçlarını beraberce değerlendirdiğimiz 
bu projede, alandaki tüm seçilen bitkilerin 
dört mevsim yașamasına özen gösterdik.

epeören’de bulunan ve iki dönüm arazi içindeki bir 
yaşam alanı olan bu projemizde tüm detaylar estetik 
ve kullanım detaylarının beraberce yol aldığı bir 
bakış açısı ile kurgulanmıştır.

Çok büyük bir yeşil alana sahip olan bu projemizde 
iç mimari ve tasarım çalışmasını anlatırken  öncelikle dış 
mekândan başlayarak, iç mekâna doğru olan yolculuğumuzu ele 
almak isterim. Peyzaj alanının, iç mekân kadar önemli olduğu 
bu projemizde kullanıcının tüm ihtiyaçlarını ve kullanım 
hedeflerini dinledik. Gerek lokasyondaki iklim şartlarını, gerek 
binanın kendi yapısını ve kullanıcının ihtiyaçlarını beraberce 
değerlendirdiğimiz bu projede, alandaki tüm seçilen bitkilerin 

T



dört mevsim yaşamasına özen gösterdik. Yürüme yolları, 
meyve ağaçları, hobi bahçesi ve evin bu alanına eşlik eden 
özellikle de kış bahçesi, her saatte farklı ışık oyunları ile 
oluşturulan ambiyansın içinde adeta büyüleyici bir atmosfer 
yarattı.

Girişte; hol ve salonun açık mutfakla birleştiği bir alan bizleri 
karşılıyor. Özellikle bölücü duvarların kullanılmaması ve 
alanda kullanılan şeffaf malzemeler, ortamı olduğundan 
daha geniş göstermesi hedefiyle tercih edildi.  

Bina içinde kullanılan malzeme tercihlerine gelirsek; 
özellikle son yıllarda tasarımda doğala dönüşten bu 
projemizde de faydalandık. Mermer dokular, ahşap dokular 
en çok kullandığımız malzemeler oldu. Özellikle açık 
mutfak tercih edilen iç tasarımda teknolojiyi maksimum 
performansa kullandık. Akıllı sistemlerin kullanılması yine 
ankastre ürün grupların tercih edilmesi ve doğal taşların 
yapılan çalışmaya eşlik etmesi salondaki şıklığın mutfakta 
da devam etmesini sağladı. 

Salondaki tavan yüksekliğini arttırmak için tavanda ayna 
kaplamasının tercih edilmesi, buranın yüksek algılanmasını 
sağladı.

Merdiven arkasında tercih edilen bina yapısındaki cam 
detay, tavandan zemine kadar indiği için, doğal gün ışığının 
günün son saatlerine  kadar eşlik etmesi, mekânın genişliği 
ve ferahlığı açısından düşünülmüş önemli detaylardan bir 
tanesi.

inşaat ve dekorasyon



İç mimari tasarım kurgusunda; kullanıcının yaşarken ihtiyaç 
alanlarının mekânda herhangi bir karışıklığa veya kalabalık 
algıya dönüşmeden, doğru planlama detayları ve kullanılan boy 
dolapları gibi malzemeler ile dağıtılması, ortamda düzenli ve 
disiplinli bir görüntü elde etmemizi sağladı. 

Yine bina yapısının iç mekân kullanımına eşlik eden ikinci 
önemli detaydan bir tanesi de yatak odasına, açılır cam tavan 
sisteminin yapılmasıydı. Doğayla iç içe olan bu yapının iç 
mimarisinin de bu detaylarla işlenmesi kurguyu bütünledi. 

Merdiven arkasında tercih edilen bina 
yapısındaki cam detay, tavandan zemine 

kadar indiği için, doğal gün ıșığının günün 
son saatlerine  kadar eșlik etmesi, mekânın 
genișliği ve ferahlığı açısından düșünülmüș 

önemli detaylardan bir tanesi.



Soğuk kıș günlerinde, konforu ve 
sıcaklığı bir araya getiren mobilya 

seçkilerimizle, evinizi özel bir 
mekâna dönüștürün.

Kışa 
Hazırlık

dekorasyon
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MUDO HOME
Masa 23.380  

FUGA MOBİLYA
Berjer

GULECDECOR-ROSENTHAL
Vazo 8.816,50  

FUGA MOBİLYA
Dolap

TEPE HOME

TEPE HOME
Kırlent 449  

BEYMEN-SOHOMANJE
Dergilik 2.900  
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ROCHE BOBOIS
Konsol

MUDO HOME
Sandalye 11,684  

FUGA MOBİLYA
Konsol

FU
G

A
 M

O
B

İL
YA

B
er

je
r

TEPE HOME
Sandalye 4.617  

BEYMEN-CARACOLE
Komodin 140.530  

GULECDECOR-MAJI ATELIER
Kase 645  

FUGA MOBİLYA
Sehpa

TEPE HOME
Koltuk 34.397,50  

TEPE HOME
Sehpa 4.750  
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Gallardo olarak önceliklerinin insan kazanmak olduğunu belirten șirket 
kurucusu Semih Geçer, verdiği hizmetlere de değinerek,

ilk projeleri olan Lagom’u MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

Gallardo Grup
Lagom ile Dengeli Yaşam

SEMİH GEÇER

inşaat ve dekorasyon



endinizden ve Gallardo’nun 
kuruluş undan bahsederek baş lar mısınız? 
On sekiz yıldır gayrimenkul sektö rü ndeyim. Önce 
emlak danış manı olarak iş hayatına baş ladım. 
2015 yılında ise üç ortaklı Forces Grup’u kurduk. 
Forces Grup ile irili ufaklı kırk adet proje bitirdik. 

Tamamladığımız son projemiz de Eryaman Port AVM. Ardından 
ortaklarım ile yollarımız ayrıldı ve herkes kendi kulvarında 
iş hayatına devam etme kararı aldı. Ben de Gallardo inşaat 
ve yatırım şirketini kurdum. Gallardo markamız ile hayata 
geçirdiğimiz ilk projemiz ise “Lagom” projesidir.

Gallardo markası nasıl oluş tu?
Ekibimizde yer alan herkesin fikrini alarak bir beyin 
fırtınası yaptık. Ticarette cesaretin ö neminin farkındaydık ve 
İ spanyolcada cesur anlamına gelen Gallardo’yu ismimiz olarak 
seç tik. Ardından kurumsallaşma faaliyetlerimiz başladı. On yıl 
içinde şirketimizin neler yapabileceğine dair şirket stratejisini 
oluşturduk. Şimdi hedeflerimize ve programımıza sadık kalarak 
sektördeki güvenilir ilerleyişimizi sürdürüyoruz. Gallardo olarak 
ö nceliğ imiz, para kazanmaktan ziyade insan kazanmaktır. 
Bu parola ile hareket ederek yatırımcılarımızın birikimlerini 
çok daha değerli kılabilecek projeler üretmekteyiz. Amacımız;  
insanların güven içinde yaşayabilecekleri projeler üretmek ve 
daha önemlisi bu projeleri taahhüt ettiğimiz sürede bitirerek 
kendilerine teslim etmektir. 

Mü ş terilerimize paydaş , ortak gö zü yle bakıyoruz. Kişisel olarak 
baktığımda, uzun sü reli ticari ilişkilerimizin devam ettiğ i kiş ilerle 
artık bir abi, kardeş , dost olduk. Onlarla beraber bu yola devam 
ettik. Bu şekilde alış veriş imizin en önemli dayanağı gü ven 
duygusu oldu. Bir nevi doğ ru bir teş bih yapmak gerekirse, bambu 
ağ acı gibiyiz. Kö k saldık, ş imdi yukarıya doğ ru hızla büyüyoruz.

K
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Hangi sektö rlerde hizmet veriyorsunuz? 
Verdiğ iniz hizmetleri detaylandırır mısınız? 
Gayrimenkul danış manlığ ı da yapıyoruz; fakat esasen, devam 
etmekte olan projemize ve ileride yapmayı planladığ ımız 
projelerimize odaklanmak istiyoruz. Hedefi ş aş ırmadan tü m 
ç alışmalarımızı bu planlar doğ rultusunda yapıyoruz. Kısaca 
söylemek gerekirse, asıl olarak inş aat sektö rü nde hizmet 
veriyoruz. Konut ve ticari alanların iç içe yer aldığı karma 
projeler üretiyoruz. Bu nedenle de  baş ka sektö rlere dağ ılıp asıl 
iş imizi sekteye uğ ratmak istemiyoruz. Ş u anda Gallardo İ nş aat 
olarak spor ve sporculara destek sağ lıyoruz. Kız basketbol 
takımımız ve dö vü ş  sporları kulü bü mü z çatısı altında 
profesyonel sporcularımız var. 

Gü ncel projenize değ inecek olursak; bununla 
neler sunuyorsunuz? Mü ş teri portfö yü nü z 
hakkında bilgi verir misiniz?
Projelerimizin ismi “Lagom” ve “Villa Lagom”. Lagom, İsveç’te 
baş layan bir akım. “Yeteri miktarda olan dengeli yaş am” demek. 
Aslında bu durum tü m insanlığ ı etkileyen ve tü m dinlerde 
geç en bir teş vik konusu. Gü nü mü zde İsveç’te baş ladı; ancak, biz 
bu akımı destekleyip anlamlı bulduğ umuz iç in takip ediyoruz. 
Lagom projelerimizle de bu akımı yaş atmaya ç alış ıyoruz.
Tü rkiye’deki ekonomik durumlardan dolayı alt ve orta 
gelir gurubuna ait insanların bir konut sahibi olabilmeleri 
her geçen gün daha da zorlaşmakta. Bu nedenle, insanları 
maddi aç ıdan daha kolay erişebilecekleri minimalist  evlere 
ulaş tırma ç abamızı sü rdü rmekteyiz. 6 Ş ubat’ta ve daha 
ö nceki yıllarda yaş amış  olduğ umuz depremlerden de kendi 
adımıza çıkarmamız gereken dersler var. Üretilen evlerin 
alan olarak bü yü klü ğ ü nden ziyade, depreme dayanıklı ve 
sağ lam olması bizim için dikkate alınması gereken en önemli 
konu. Bunun yanı sıra büyük ev üretmek yerine  insanların 
ulaşabilecekleri maliyetlerde ev üretmek öncelikli hedefimizdir. 
Ayrıca; projelerimizin inşaat kalitesine ve özellikle deprem 
yö netmeliğ ine uygun bir ş ekilde inş a edilmesine de ö zen 

gö stermekteyiz. Lagom projemizin haricinde ileriye dö nü k 
olarak, Ankara’da Villa Lagom projemizi ve İ zmir ile  Alanya’da 
da bölgenin mimari yapısına uygun Lagom projelerimizi inş a 
etmek iç in yoğun bir ç alış ma sü recine girdik. Lagom projemizin 
bulunduğ u bö lgede Lagom 2 olarak adlandıracağ ımız projenin 
arsasını da aldık. Yakın bir tarihte bu projenin lansman satış ına 
baş layacağ ız. 

Kısaca söylemek gerekirse, dengeli ve tutumlu yaş am anlayış ını, 
inş aat projemizde farklı bir bakış  aç ısı ile kurgulamak istedik. 
Projelerimizin insanların zihninde farklı ş eyler canlandırmasına 
vesile olmasını istedik. Sadece bir konut değil, bütün 
unsurlarıyla bir yaşam alanı inşa etme fikrini  insanlarımız ile 
paylaşarak aynı zamanda da pazarlama tekniğ imize katkıda 
bulunmuş  olduk. Pazarlamadan kastımız bir ş eyi satmak değ il, 
sürdürülebilir ve kaliteli hizmet sunmak. Bunu da konutlarımızı 
sattıktan sonra teslimat veya teslimat sonrasında  yapacağımız 
hizmetlerin bir bü tü nü  olarak algılıyoruz.

Son olarak; mü ş teri kitlemize de değ inecek olursak meslek 
ayırmaksızın karma bir mü ş teri kitlesine sahibiz. Gayrimenkul 
danış manı, esnaf, doktor, mü hendis vb. kitlemiz karma da olsa 
ortak bir alanda toplandıkları zaman aynı fikirler, aynı beğ eniler 
ve birebir yaklaş ım tarzına sahipler. Böylece ne kadar doğ ru 
tespitler yaparak bir proje ü rettiğ imizin ş u an daha iyi farkına 
varıyoruz. Tü rkiye’deki ekonomik durumlardan dolayı, insanları 
maddi aç ıdan daha kü ç ü k evlere ulaş abilir kılma ç abamızı 
sü rdü rü yoruz.

Projenizin ayrıcalıkları neler?
Bir gayrimenkulde en ö nemli ü ç  tane ö zellik sayar mısınız 
deseler, ben bu ö zellikleri beş e ç ıkarabilirim. İ lk ü ç ü  lokasyon, 
dö rdü ncü sü  proje, beş incisi ise komş uluk. Biz ilk ü ç ü nde yü zde 
doksan oranında baş arılıyız. Projemizin bulunduğ u bö lgeye 
yaklaş ık altmış  bin memur gö ç ü  gerç ekleş ecek. Aynı zamanda 
devlet kurumlarına ait çok büyük ölçekli  inş aat projelerinin 
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devam ettiğ i bir bö lgedeyiz. Bö lgenin konumunun ç evre yoluna yakınlığ ı, 
yan parsellerde yapılacak olan yeni projeler ve kendi projemizdeki AVM 
konsepti ile Lagom,  ş u an yeni oluş an ş ehrin buluş ma noktası olma 
yö nü nde hızla ilerliyor. İ nş aat devam ederken projemizin dü kkanları iç in 
market, terzi, kuafö r, kafe ve mağ azalara kiralamamızı yapmaya baş ladık. 
Ç evrede oluş an projeler ve kentsel geliş imler sayesinde Lagom kendi 
ü stü ne daha fazla değ er katacak.

Projemizin yatay mimari oluş u, kuzey cepheli hiç bir dairenin 
bulunmaması, dairelerin ve blokların arasındaki metrekare uzaklığ ı, 
AVM konseptinin bulunması ve dü kkânların kurumsal firmalar iç in 
kiralama anlaş ması yolunda ilerlemesi projemiz adına bü yü k avantajlar 
sağ lıyor. Ek olarak yö netimsel olan ayrıcalıklardan da söz etmeliyiz. 
Örneğ in; kiralama konusunda daimi olarak iş  birliğ i iç inde olacağ ımız, 
gü venlik ve bahç e konularında olan kurallarımız ile, konutlarımızı ve 
yatırımcılarımızı daha değ erli kılar hale getirdik. Yö netim planımızdaki 
tü m maddeleri ve hassasiyetlerimizi yatırımcılarımız ile paylaş arak, 
onlarla bu konuda mutabık kalarak alım satım iş lemini gerç ekleş tirdik.

Projenin tamamlanma tarihini ne olarak dü ş ü nü yorsunuz? 
Alıcılarınızın iç  mekâ n renkleri, tasarım değ iş iklikleri gibi 
ö zel talepleri oluyor mu?
2025 yılının birinci ç eyreğ i resmî  teslimat tarihimiz; ama biz projemizi 
on altı aylık bir sü reç te bitirmeyi ö n gö rü yoruz. Lagom projemizde 
yatırımcılarımız genel olarak mimari tasarımımızı ve projemizi beğ enerek 
tercihte bulundular. Lagom herkes tarafından oldukça beğenilen  bir 
tasarıma sahip.  Ö zel olarak ç oklu projelerde talepleri kabul etmiyoruz; 
fakat ileride baş layacağ ımız Villa Lagom iç in yatırımcılarımızın ş ahsi 
fikirlerini almak istiyoruz. Natamam ve tam yapılı ş eklinde iki tipli 
teslimimiz olacak. Yatırımcılarımız ş ahsi olarak veya mimarlarımız ile 
kendi istekleri doğ rultusunda ayrıcalıklı bir tasarım yapabilecekler.  



2017 yılında kendi markası Reve Grup’u kuran ve gayrimenkul sektöründe 
dokuz yılı geride bırakan Zeynep İğdelioğlu, “İșimin her detayı ile bizzat 

kendim ilgileniyorum. En değerli hazinem, biriktirdiğim kıymetli referanslar.” 
diyor. İğdelioğlu; sektör yolculuğunu, sunduğu hizmetleri, marka vizyonunu 

ve hedefl erini MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Kârlı Yatırımlar, Müşteri Memnuniyeti 

Reve Grup

ZEYNEP İĞDELİOĞLU

inşaat ve dekorasyon
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Kârlı Yatırımlar, Müşteri Memnuniyeti 

Reve Grup

ZEYNEP İĞDELİOĞLU
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Sektörün birçok alanından beslendiğim 
uzun yılların verdiği deneyimden olsa 

gerek müșteri analizi ve talebi iyi 
okumak, alıcıları en kısa sürede nokta 
atıșı diye tabir ettiğimiz ürün ve hizmet 

ile bulușturmamı sağlıyor.

arkanızdan ve sektörel 
deneyimlerinizden bahseder 
misiniz?
İnşaat ve gayrimenkul sektörüne girişim; 
2014 yılında, büyük bir inşaat firmasının 
Nişantaşı’ndaki kentsel dönüşüm ofisinde 

iş geliştirme departmanı ile başladı. O dönem, işim gereği tüm 
malikler ile birebir görüştüğüm ve aynı semtte yaşadığım için; 
kendi çevrem dahilinde emlak pazarlama tarafına geçmek 
istedim ve 2015 yılında kurduğumuz iki ortaklı bir şirketten 
sonra 2017’de kendi markamı, Reve Grup’u kurdum. Zaten 
lüks konut bölgesinde başlayan kariyerimi tamamen özel 
portföylere odaklayarak, verdiğim hizmetler ile seçkin bir 
referans ağına sahip oldum. Bu süreçte büyük kurumsal 
firmalar ile olan iş birlikteliklerimin de kariyerime büyük 
katkısı oldu. Türkiye’nin pek çok saygın aile ve şirketleri ile 
çalışma şansı elde ettim. 2020 yılından bu yana ise İstanbul 
ile birlikte Bodrum ve Londra şehirlerinde de danışanlarımın 
gayrimenkul alanındaki ihtiyaçlarına cevap veriyorum. 
Pandemi döneminde, aldığım bir iş teklifi üzerine geldiğim 
Bodrum’da kalıcı bir düzen yaratarak buradaki portföylerime 
ağırlık verdim. İstanbul, Bodrum ve Londra’da oldukça geniş 
yelpazede bir portföy ile çalışmalarımı sürdürüyorum.

Reve Grup olarak müşterilerinize hangi 
hizmetleri sunuyorsunuz?
Öncelikle Bodrum’a gelişim itibarı ile markamda bireysel 
olarak ilerlediğimi belirtmeliyim. Ekibim destek hizmetler 
için var. Ana işi tamamen kendim yönetiyorum ve işimin her 
detayı ile bizzat ilgileniyorum. Kendi içerisinde alt başlıklara 

M

ayrılıyor gibi görünse de bütünde üç yüz altmış derece 
kapsamlı bir gayrimenkul danışmanlığı verdiğimizi 
söyleyebilirim. Yurt içi ve yurt dışında, alanında on yılı 
aşkın tecrübeye sahip çözüm ortaklarım bu konuda 
en büyük desteğim. Gayrimenkul danışmanlığı, satış 
sonrası hizmetler ile devam ediyor. Bununla birlikte 
inşaat firmalarına iş geliştirme hizmeti veriyoruz. Talebi 
temelden projelendirerek, arsanın bulunması, teknik 
sürecin takibi, konsept danışmanlığı,

GÜNDOĞAN, BODRUM



 pazar analizi ile birlikte hedef kitleye yönelik pazarlama 
stratejisi belirleme ve satış sonrası süreçler de dahil olmak 
üzere anahtar teslim bir iş modeli olarak tanımlayabiliriz. 
Aslında müteahhitin tüm sürecine ortak olup, onun yalnızca 
imalata odaklanmasını sağlıyor, güncel piyasa verilerine 
göre optimum fayda sağlayabileceği bir satış pazarlama 
operasyonu tasarlıyoruz denilebilir.

Müşterilerinize yaklaşımınız nasıl? 
Müşterileriniz neden sizinle çalışmayı tercih 
ediyor?
Her müşterimin yerine kendimi koyarak ilerliyorum. Müşteri 
portföyümün büyük çoğunluğu zaten uzun yıllardır 
çalıştığım kişi, kurumlar ve onların referansları ile tarafıma 
ulaşan danışanlardan oluşuyor. Benim için danışmanlık 
kavramı zaman kazandıran ve tek seferlik olmayan bir iş 
ortaklığı anlamını taşıyor. Elbette güven ve şeffaflık, olmazsa 
olmazım. Yatırımcı için maksimum kazanç, satıcılar için 
ise hızlı sonuç önceliklerim. Sektörün birçok alanından 
beslendiğim uzun yılların verdiği deneyimden olsa gerek 
müşteri analizi ve talebi iyi okumak alıcıları en kısa sürede 
nokta atışı diye tabir ettiğimiz ürün, hizmet ile buluşturmamı 
sağlıyor. Bu sayede gelen müşterilere fiyat performans 
dengesini gözeterek en uygun olabilecek seçimleri 
sunuyorum. Benim için her müşteri memnuniyeti yeni bir 
referans demek. Finalde yalnızca müşterime değil, kendime 
de zaman kazandırmış oluyorum. Bu sayede yeni portföy 
veya alıcı arayışına girmeme gerek kalmadan; her referans 
bir sonraki ürün ve hizmetimi zaten hazırlamış oluyor. Şu an 
özellikle Bodrum’da oldukça geniş yelpazede bir portföyüm 
var. Hizmet vereceğim mülkleri de, çalışacağım müşterileri 
de titizlikle seçiyorum. Ortak vizyonda buluşamadığımızı 
düşündüğüm kişi ve kurumlar ile sadece işlem yapmış olmak 
için çalışmıyorum. Bu konuda müşterilerim kadar ben de 
seçiciyim.

Bodrum’da gayrimenkul piyasasının geleceğini 
nasıl görüyorsunuz?
Bodrum artık dünya emlak pazarında yer edinen ve özellikle 
Azeri, Rus ve son dönemde Arapların da ilgi odağı haline 
gelen, yatırım yaptıkları bir lokasyon. Yalıkavak Marina 
dünyada ilk on içerisinde. Geçtiğimiz yıl The British Yacht 
Harbour Association  tarafından dünyanın en iyi süper yat 
marinası seçildi. Beraberinde global marka otel, rezidans, 
işletme ve plajların da burada olması, dünyaca ünlü cazibe 
bölgesi olmasını etkileyen önemli dinamiklerden. Son 
dönemde ulaşılan satış rakamları oldukça iddialı meblağlar. 
Türkler için ise özellikle pandemi sonrası; turistik bir yer 
olmaktan çıkıp sakin ama tatmin edici yeni bir yaşam alanı 
haline geldi. Kısa vadede kazançlı geri dönüşler sağlıyor 
olması da etken bir parametre. Bodrum’daki konutlarda son 
bir buçuk yılda yüzde yüzün üzerine çıkan kâr marjları 
var. Bu denli kısa sürede böyle bir makas gayrimenkul 
sektörünün tarihinde yok. Hal böyle olunca alıcılar için 
Bodrum’dan ev almak, diğer spekülatif yatırımların önüne 
geçen bir yatırım aracı, müteahhitler için de farklı bütçelere 
uygun projeler geliştirmek; yüksek marjlı kazançlar elde 
ettiren bir iş planı haline geldi. Şu an arz, talebin önüne 
geçmiş durumda; ancak altyapı iyileştirmelerine bağlı 
olarak önümüzdeki yıllarda talep, arzın önüne geçebilme 
potansiyelini taşıyor. Bodrum sınırları içerisinde konut 
yapılabilir alanların henüz yarısı bile dolu değil.

YALIKAVAK, BODRUM

inşaat ve dekorasyon
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Bodrum’daki konutlarda son bir buçuk 
yılda yüzde yüzün üzerine çıkan kâr 

marjları var. Bu denli kısa sürede böyle 
bir makas gayrimenkul sektörünün 

tarihinde yok.

Gelecek hedeflerinizden bahseder misiniz?
Kendimi bildim bileli sürekli kişisel gelişimime ve işime de 
katkı sağlayacak eğitimlere düzenli olarak yatırım yapıyorum 
ve işimi sanatım olarak görüyorum. Ev ve yaşam alanlarına 
dair tüm trendleri yakından takip ediyor ve muhakkak 
sunduğum hizmetlere yansıtıyorum. Şu sıralar global pazar 
için; üzerinde bir yıldır titizlikle çalıştığım; kendi markama 
özgü bir formatı geliştirme sürecindeyim. Şubeleşme modelinde 
bir büyüme hedefim yok. Aksine; olabildiğince butik bir 
marka olarak kalmak ve sektörde stok ürün pazarlamaktan 
ziyade yeni değerler katmak ve geliştirdiğim iş modelleri ile 
sektörün geleceğinde var olmak isteyenlere de rehber olmak 
yolunda hedeflerim var. Benim için hayatın her alanında nitelik; 
niceliğin çok önünde geliyor. Bu anlamda hedefim uzun yıllar 
severek emek verdiğim sektöre yeni değerler katmak.  

reve.grup

YALIKAVAK, BODRUM
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Sanata 
Açılan Kapı
Yağlı boya, sulu boya, minyatür 
ve tezhip sanatından birçok 
eserin yer aldığı Muse 
Art Gallery, Via Green’de 
sanatseverleri ağırladı. 

Piyano dinletisiyle açılan sergiye, eski bakanlardan 
Bülent Arınç ve çok sayıda sanatsever katıldı. 
Muse Art Gallery’nin kurucusu Kübra Bayraktar 
ve ailesi katılımcılarla tek tek ilgilenerek örnek 
bir misafirperverlik gösterdi. Sergiyle ilgili bilgi 
aktaran Kübra Bayraktar, çok sayıda sanat dalından 
eserlerin yer aldığı karma sergiyle yıl sonu sergilerini 
gerçekleştirdiklerini söyledi. 

davet

NURİYE BAYRAKTARİNCİ GÜNDOĞDU

BEHİYE YALKAİHYA ATAMAN, DENEF ÜNLÜ ÇETİNKAYA

KÜBRA BAYRAKTAR
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YASEMEN GÜNDOĞDU MERVE BAYRAKTAR ÇELİK

davet

FİDAN HÜSEYİNLİKEREM ÇELİK, MUSTAFA MERT KOÇMERVE-EDA KOZ

İPEK KOÇAK

SİNEM UĞURLU ȘEVVAL MALKOÇ

Çok sayıda 
sanat eserinin 
yer aldığı Muse 
Art Gallery, 
sanatseverlerin 
katılımıyla 
kapılarını açtı. w w w . o f f i c e 3 1 2 . c o m . t r

Hayallerinizin 
Anahtarı Bizde

Prof. Dr. Ahmet Taner Kışlalı Mahallesi 2821. Sokak No:3 Çankaya/Ankara
M: +90 530 412 07 06

officee312

GAYRİMENKUL   PROJE HİZMETLERİ   DANIŞMANLIK  
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Uzun yıllar, dünyaca ünlü bir markayla çalıșmalarını sürdürdükten sonra 
șu anda Zone Gayrimenkul adıyla kurduğu kendi firmasında hizmet veren 
ve uzmanlık alanı olan Ankara Park Oran ile pek çok bașarılı ișe imza atan 
Zübeyde Aslangül, lüks konut talebindeki değișimleri ve konut satın alırken 

dikkat edilmesi gereken noktaları MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Zübeyde Aslangül 
Lüks Konutta Neler Oluyor?

röportaj
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Zaman herkes için çok değerli; 
bu nedenle yüksek rakamlara 

satılan mülkleri önce fotoğraf ve 
videolar sattırıyor.

endinizden bahsederek başlar 
mısınız? Hangi hizmetleri 
veriyorsunuz?
Ankaralıyım, evliyim, iki çocuk annesiyim. 
Başkent Üniversitesi Turizm-İşletme 
bölümünden mezun oldum. Gayrimenkul 

sektörüne olan ilgim Amerika’da yaşadığımız dönemde 
ev alma sürecimizle  başladı. Ailelerin yıllarca birikim 
yapıp hayallerindeki eve ulaşabilmelerinde onlara güvenli, 
doğru adımı attırabilmek ve sonucunda, mutluluklarına 
tanıklık etmek beni çok heyecanlandırdı. Türkiye’ye 
döndükten sonra Re/Max ile başlayan on iki yıllık 
lüks konut danışmanlığım bu süre zarfında aldığım 
çok sayıda ofis ciro birinciliği, işlem birinciliği, müşteri 
memnuniyeti birinciliği ve en kıymetlisi  “Hall Of Fame” 
ödülü ile taçlandırıldıktan sonra, şimdi kendi markam 
Zone Gayrimenkul ile değerli müşterilerimin yanındayım. 
Çoğunlukla lüks konut, villa, elçiliklere kiralama ve 
üst düzey firmalara danışmanlık yapıyorum. Uzmanlık 
bölgem olan Park Oran, aynı zamanda yaşadığım site de 
olduğu için, on iki yıldır komşuların bana olan güveni, 
profesyonel bakış açım, olaylara çözüm odaklı yaklaşmam 
ve müşteri memnuniyetine verdiğim önemle  burada çok 
sayıda satış ve kiralama işlemi gerçekleştiriyorum.

Lüks konut talebinde gözlemlediğiniz 
değişiklikler var mı?
Türkiye’de lüks konuta olan talep her geçen gün artıyor. 
Taleple birlikte lüks konut algısı da değişiyor. Eskiden 
sadece fiyatı baz alan evler lüks kategorisinde sayılırken, 
artık alıcısına ayrıcalık ve prestij katan konutlar lüks 
olarak öne çıkıyor. Bu değişimle birlikte lüks konutlar, 
satışın yanı sıra “A+” müşterilere sunulan üst seviyede ve 
kaliteli bir hizmeti de gerekli hâle getiriyor. Son yıllarda 
Türkiye’de yükselen lüks konut ilgisi, bu konuda hizmet 
veren danışman sayısını artırırken; lüks konut alıcısının 
taleplerini karşılama konusunda müteahhitler, iç mimarlar, 
dekoratörler, lüks mobilya üreticileri ise yaptıkları işe 
her gün yeni bir özellik katarak müşteriyi daha özel 
hissettirmenin peşindeler. Lüks konutlarla ilgilenen 
kitlenin kimisi villa, kimisi çiftlik, kimisi malikane, kimisi 
ise yalıda oturmayı tercih ediyor.

Lüks konut alırken nelere dikkat etmek 
gerekir?
Varlık sahibi alıcılar kendilerine güvenlikli ve sağlıklı 
ortamının yanı sıra mahremiyet veren gayrimenkullere 
daha fazla para vermeyi göze alıyor. Yeni dönemde lüks 
evlere olan talebin artmasında; pandemi sırasında tatile ya 
da alışverişe harcama yapmayan hane halkı tasarruflarının 
önceki yıllara göre artması ve bu tasarrufların lüks 
mülklere yönelmesinin de büyük payı var. Pandemide 
evden çalışma ve uzaktan eğitim, insanlara yalnızca tatil 
için değil, tatil köyü yaşam tarzının avantajlarından 
yararlanma esnekliğini de sağlamış oldu. Son yıllarda 
satılan konutlardaki lüks-normal mülk oranında; lüks 
konutların lehine artış dikkat çekiyor. Bu sebeple lüks 
pazarın nabzını iyi tutmakta fayda var.

Müşteri memnuniyetini arttırmak için  lüks 
konut alıcılarına nasıl yaklaşıyorsunuz?
Lüks konutlarda fiyatlar yükseldikçe seçicilik ve kriterler 

K

daha niş alanlara kayıyor. Kimi için mutfakta kullanılan 
tezgâhın rengi önemliyken, bu gruptaki müşteri mutfak 
tezgâhının markasına, antibakteriyel olup olmadığına, 
klozetlerin ısıtmalı olmasına, tüm elektrik ve ısıtma-
soğutma sisteminin oda bazında açılıp kapatılma 
seçeneğinin varlığına önem veriyor. Lüks konut satışında 
görsellik de çok önemli. Zaman herkes için çok değerli 
ama parası çok olan için daha değerli. Bu nedenle yüksek 
rakamlara satılan mülkleri önce fotoğraf ve videolar 
sattırıyor. Konutta bulunan havuz, kış bahçesi, şömine, 
ışıklandırma, manzara gibi ayrıntılar mülke değer 
katıyor. 

Lüks konut yatırımı düşünenlere hangi 
tavsiyelerde bulunursunuz?
Lüks konut alıcıları arasında çarpıcı farklılıklar 
olduğunu söyleyebilirim. Alıcının yaşı, zevkleri ve lüks; 
kriterlerini belirleyen en önemli unsurların başında 
geliyor. Mesela orta yaş üstü lüks konut alıcıları evde 
konfor ve güvene önem verirken, gençlerin tercihi 
akıllı konutlar olabiliyor. Bu genç grup, evlerini cep 
telefonlarından kontrol etmekten keyif alıyorlar. Eğer 
lüks konut alıcısı aile ise; bölgedeki özel okulların, spor 
salonlarının nerede olduğuyla yakından ilgileniyor.  
Birçok lüks konut alıcısı golf sahalarına, tenis kulüplerine 
ya da doğanın içinde at binebilecekleri parkurlara yakın 
olmak istiyor. Alıcı müşterinin teknesi varsa marinaya 
yakın bir yerde oturmayı tercih ediyor.  Denizaşırı 
mülklere artan ilgiyle birlikte, lüks alıcılar daha çok açık 
hava yaşam tarzına, yüzme havuzları ve plajlara erişimi 
olan evlere de büyük ilgi gösteriyor. Bir danışman olarak 
bu özellikleri iyi analiz edip, önerilerimi bu doğrultuda 
sunuyorum.  
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Duvarlarınızı canlandıracak 
dekorasyon seçkileriyle 

mekânlarınıza renk katarak 
evinizi daha çekici hale getirin.

Duvarlara 
Dokunuş
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Dekoratif Obje

BEYMEN
Örtü 1.999,90  

NATUZZI
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BEYMEN-JONATHAN ADLER
Duvar Süsü 42.950  
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Ferforje Villa Projelerimiz  •  Ferforje Salıncak  •  Ferforje Yatak  •  Ferforje Sedir  •  Dekoratif Demir İmalatları
Pencere Korkuluğu  •  Bina Giriş Kapısı   •   Bahçe Duvar Korkuluğu  •  Raylı Garaj Kapısı  •  Bahçe Giriş Kapısı

Merdiven Korkuluğu  •  Ev Aksesuarları  •  Panel Çit Sistemleri

serhanilceferforje

FERFORJE DEMİR KORKULUK SİSTEMLERİ

32. Sokak Numara: 12/F Ostim / Ankara       T: 312 395 44 42      Gsm: 0533 467 41 42
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COȘKUN AÇMAZ KAYHAN CEVHER

ANKOL 
Divan’da 
Buluştu
Divan Brasserie Çankaya, 
Koç Topluluğu’nun Ankara’daki 
gönüllü birlikteliği ANKOL 
üyelerini ağırladı. 

Divan Genel Müdür Yardımcıları Zeynep Çalık ve 
Özgür Şahin’in ev sahipliğinde düzenlenen davete 
ANKOL (Ankara Koç Lobisi) üyeleri ve özel davetliler 
katıldı. Ankara’daki ilk Divan restoranı olan Divan 
Brasserie Çankaya’nın yemeği, trio müzik grubunun 
eşliğinde gerçekleşti. Davette bir konuşma yapan Çalık 
ve Şahin, Ankara’da beş pastane, iki otel ve bir restoran 
ile faaliyetlerine devam eden Divan’ın yakında Çayyolu 
tarafında da bir şubesinin açılacağı müjdesi verildi. 

davet

COȘKUN AÇMAZ KAYHAN CEVHER FATİH ÇAKIR, SABRİ ȘİMȘEK DEVRİM KODAKÇI, ÖZGÜR ȘAHİN

MİNE YAZICIÇAĞRI TUNÇDORUKMİNE KOCABAȘONUR AKGÜN

Koç 
Topluluğu’nun 
gönüllü birlikteliği 
olan ANKOL 
üyeleri, Divan 
Brasserie’deki 
șık bir davetle bir 
araya geldi.
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FATİH ÇAKIR, SABRİ ȘİMȘEK DEVRİM KODAKÇI, ÖZGÜR ȘAHİN

MİNE YAZICIÇAĞRI TUNÇDORUKMİNE KOCABAȘONUR AKGÜN

Koç 
Topluluğu’nun 
gönüllü birlikteliği 
olan ANKOL 
üyeleri, Divan 
Brasserie’deki 
șık bir davetle bir 
araya geldi.
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BERK ÖZENÇ BUKET NURULLAHOĞLUSEREN AYKAN, GÜLÇİN KOFOĞLU

Yemek ve trio 
müzik grubu 
eșliğinde 
gerçekleșen 
davette konuklar 
keyifl i bir akșam 
geçirdi. 

ARZU KOLOĞLU ZEYNEP ÇALIK SİNAN AYHAN TÜRKÜN CELEP
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ncelikle kendinizden kısaca bahseder 
misiniz? Neler yapıyorsunuz? 
1993 yılı Ankara doğumluyum. Orta Amerika 
Veracruz Üniversitesi İşletme Yönetimi 
okumaktayım. Ankara Golf Kulübü, Ahal Teke 

Atlı Spor Kulübü ve Ankara Genç İşadamları Derneği üyesiyim. 
Lisanlı olarak golf ve binicilik yapmaktayım.

Ö

Enerji sektörünü desteklemek ve ilerlemesinde önemli bir rol 
üstlenmek gayesi ile yola çıktıklarını belirten Green Pi Enerji’nin 
kurucusu Serhat Çelik, stratejilerini ve müșterilerine sundukları 

çözümleri MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Enerji Çözümleri
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SERHAT ÇELİK

Şirketimiz Green Pi Energy; enerji sektörüne hizmet 
vermektedir. Enerji sektörü dünyanın en önemli 
sektörlerden biridir ve önümüzdeki yıllarda daha 
da büyük önem kazanacaktır, çünkü elektriğe olan 
talebin hızla artması beklenmektedir. Bunu biz artık 
bizim günlük hayatımızda da hissetmeye başlıyoruz, 
arabalarımız bile artık şarj ediliyor… 
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ncelikle kendinizden kısaca bahseder 
misiniz? Neler yapıyorsunuz? 
1993 yılı Ankara doğumluyum. Orta Amerika 
Veracruz Üniversitesi İşletme Yönetimi 
okumaktayım. Ankara Golf Kulübü, Ahal Teke 

Atlı Spor Kulübü ve Ankara Genç İşadamları Derneği üyesiyim. 
Lisanlı olarak golf ve binicilik yapmaktayım.
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Sunduğumuz ürünler 
ve çözümlerle 

neredeyse birçok 
sektörle çalıșmıș 

olduk ama müșteri 
portföyümüzün 

büyük payı 
enerji, inșaat, 

telekomünikasyon 
ve üretim 

sektörlerindeki 
șirketlerden olușuyor.  

Şirketimizin bu sektör için neler yaptığından 
bahsedersek; enerji tasarruflu şebekelerin 
yapılandırması, güç tüketiminin azaltılması ve aynı 
zamanda çevresel sürdürülebilirliğin desteklenmesi için 
kaliteli ürün ve yenilikçi çözümlerle yerel ve uluslararası 
müşterilerimize hizmet vermekteyiz. 
 
Green Pi Enerji’nin kuruluş gayesi ve 
müşteri portföyü nedir? Enerji verimliliği ve 
çevresel sürdürülebilirlik konularında hangi 
çözümleri sunuyor? 
Green Pi Enerji Mühendislik Ltd. Şti. kurulduğunda, 
enerji sektörünü desteklemek ve onun ilerlemesinde 
önemli bir rol üstlenmek gayesi ile yola çıktık. 
Sunduğumuz ürünler ve çözümlerle neredeyse birçok 
sektörle çalışmış olduk ama müşteri portföyümüzün 
büyük payı enerji, inşaat, telekomünikasyon ve üretim 
sektörlerindeki şirketlerden oluşuyor.  
 
Enerji verimliliği ve çevresel sürdürülebilirliği sağlamak 
için enerji şebekelerinin çalışmasının düzenli takip 
edilmesi, şebeke hakkında verilerin toplanması, 
toplanan verilerin analiz edilmesi ve analizlerin 
sonuçlarına uygun olarak belli bir aksiyon alınması gibi 
işlemlerin hepsini yapan akıllı ürünlerimiz mevcut.

Yenilenebilir enerji kaynaklarını kullanma 
konusundaki stratejiniz nedir? 
Yenilenebilir enerji alanındaki stratejimizi iki 

önemli faktöre dayanarak değerlendirdik: Yüksek kapasite ve 
müşterilerimiz için kolay erişebilirlik.

Bu faktörleri baz alarak stratejimiz, önümüzdeki 2024 – 2027 
seneleri için müşterilerimize fotovoltaik çatıların kurulumları ve 
onların bakımları üzerine belirlenmiştir.  Bu konuda artık birçok 
bölgede gerçekleşen projelerimiz de mevcut.   
 
Endüstriyel ve ticari alanlardaki müşterileriniz 
için özelleştirilebilir enerji verimliliği çözümleri 
sunuyor musunuz?  
Endüstriyel tesislerin enerji tüketimini azaltmak için yapılan 
çalışmalarımız ile çevre kirliliğini azaltarak tesislerin enerji 
maliyetlerini kısıp kârlılıklarını arttırmaktayız. Aksu Madencilik 
Sivas/Kangal Krom Maden İşletmelerine yapmış olduğumuz 
245,00 kw çatı GES uygulamamızı örnek gösterebiliriz.
 
Firmanızın, müşterileriyle yürüttüğü projelerde 
elde edilen enerji tasarrufu ve çevresel 
sürdürülebilirlik başarı öykülerinden birkaçını 
paylaşabilir misiniz? 
Yukarıda da bahsini ettiğim Aksu Madencilik’e yaptığımız 
projede mühendislik, tedarik ve kurulum hizmetleri 
sunulmuştur. İç Anadolu bölgesinde bayiliğini yapmaktan gurur 
duyduğumuz Huawei Inverter’lerini Türkiye’nin her yerine 
tedarik sağlayan bir zincir oluşturduk ve yenilenebilir enerji 
sektörü dışında yaptığımız işlerimiz de mevcut. Buna örnek 
göstermek gerekirse Aydın-Denizli otoyolu trafo tedarikimiz 
örnek gösterilebilir.   



Qalyan Lounge 
ile Sektöre 
Yeni Soluk
Dünya mutfağı, kahvaltısı ve 
özel oyun odalarıyla dört yüz elli 
metrekare alanda yer alan Qalyan 
Lounge, açılışını gerçekleştirerek 
sektöre merhaba dedi.

H E Hukuk Danışmanlık kurucusu Avukat Muhammed Emre 
Hamidi’nin ev sahipliğindeki açılış davetine aralarında Ankara 
Vali Yardımcısı İzzettin Sevgili, Bolu Valisi İlhan Turgut ve 
TAD Başkanı Ali Tunç Kemaloğlu gibi isimlerin de bulunduğu 
iş, bürokrasi ve cemiyet hayatından önemli konuklar katıldı. 
Tasarımı ve ferahlığıyla ön plana çıkan işletmenin açılışında 
bir konuşma yapan Hamidi, konuklara katılımlarından dolayı 
teşekkür ederek “Ankara’nın en nezih semtinde biz de Qalyan 
Lounge olarak yerimizi aldık. Misafirlerimize, kendilerini 
iyi hissedecekleri kaliteli hizmet vermeyi amaçlıyoruz ve 
umarım bu yolda başarılı oluruz.” dedi. Konuşmanın ardından 
kurdele kesimiyle devam eden etkinlikte misafirler, restoranın 
lezzetlerini deneyimleme fırsatı buldu. 

davet

MUHAMMED EMRE HAMİDİ
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MUHAMMED EMRE HAMİDİ

HASAN ÇAKIRGAYE MERVE AKBABAMERT HAMİDİ UTKU ARSLAN SEDA DEMİR

Av. Muhammed 
Emre Hamidi 
öncülüğünde 
açılan Qalyan 
Lounge’ın 
davetine iș, 
bürokrasi 
ve cemiyet 
hayatından 
önemli isimler 
katıldı.

TUĞÇENUR ÖZAY

MERVE BAYRAMMURAT AYSOY CANSU ALACA YAVUZHAN DAYI



davet

BUKET NUR ÖZAYALİ TUNÇ KEMALOĞLU, EMRE HAMİDİ, SIDKI HAMİDİ ONUR ALIȘIK

Panora ve One 
Tower arasında 
yer alan Qalyan 
Lounge’ın 
açılıșında 
konuklar, 
restoranın eșsiz 
lezzetlerini de 
tatma fırsatı 
buldu.

İPEK BİNBAȘIOĞLU

AYDA BİLGE ÇINAR, ANIL TUNÇEZ MUHAMMED ALİ-KÜBRA SİNANLI

ncelikle kendinizden bahsederek başlar 
mısınız? Eğitimleriniz, çalışmalarınız 
neler?
Batman’da dünyaya geldim. İlkokul ve lise 
eğitimimi tamamladıktan sonra İstanbul Özyeğin 
Üniversitesi Hukuk Fakültesine yerleştim. 
2012 yılında başlayan lisans ve lisansüstü 

eğitim sürecimi Atılım Üniversitesinde tamamladım. 2019 
yılında Ankara ve İstanbul’da faaliyet gösteren H E Hukuk ve 
Danışmanlık Ofisini kurdum. Hâlihazırda merkezi Ankara 
ve İstanbul olan  H E Hukuk ofisimizde, şahıslara ve şirketlere 
vekalet etmek üzere hukuki faaliyetlerimiz devam etmektedir. 

H E Hukuk Danışmanlık olarak verdiğiniz 
hizmetleri detaylandırır mısınız?
H E Hukuk Danışmanlık Ofisi benim öncülüğümde, ekip 
arkadaşlarımın da büyük desteğiyle özel şirketlere ve kamuya 
bağlı şirketlere danışmanlık vermekte ve şirketlerin önemli 
davalarında vekilliklerini icra etmektedir. Ülkemizin değerli 
şirketlerinden Türk Telekom, Türksat, TEİAŞ gibi isimerin 
vekilliğini büyük bir özenle sürdürürken özel şirket statüsünde 
bulunan Unico Sigorta, Çanakkale Köprüsü ve Osmangazi 
Köprüsü gibi değerli şirketlerin de hukuki danışmanlığını ve 
vekilliğini sürdürmekteyiz. Ofis ve çalışma arkadaşlarımız, 
ağırlıklı olarak şirketler hukuku ile ilgilenirken ben aynı 
zamanda ceza hukuku ve idare hukuku alanında doğruluğuna 
ve muvaffak olunacağına inandığım spesifik davaların 
vekilliğini üstlenmekteyim. 

Mesleğinizin yanında, Qalyan Lounge ile farklı bir 
sektörde de yer alıyorsunuz. Buranın açılışına nasıl 
karar vermiştiniz?
Yıllardır ailemiz, çevremiz ve sevdiklerimizle beraber 
Ankara’da ikamet etmekteyiz. Ailemizin geniş olması hasebiyle 
küçüklüğümüzden beri sosyal büyüdük, insanlarla iç içe olduk, 
avukatlık mesleğini icra etmeye başladıktan sonra bu çevre 

haliyle kartopu misali büyüdü. Bir süre sonra sevdiklerimizi 
mesai saatleri haricinde ofis dışında ağırlayabileceğimiz bir 
mekân ihtiyacımız doğdu. Bu ihtiyacı gidermek ve gelenlere 
A kalite hizmet sunmayı amaçladığımız Qalyan Lounge adlı 
kafe restoranımızı açma niyetine vardık. Ankara’nın değerli 
bölgesinde hizmet vermesi sebebiyle her detayı tarafımızca 
incelikle düşünüldü ve sonuç olarak güzel hizmet alınacak şık 
bir mekân kurulduğu kanaatindeyim. 

Qalyan Lounge ile hedefledikleriniz neler? Müşteri 
profilinizden biraz bahseder misiniz?
Ankara’da sosyal hayat genellikle kafelerden ibaret. Hem doğa 
hem de sosyal statüden kaynaklı yaşantı size sosyalleşme 
adına pek bir seçenek sunmuyor. Dolayısıyla bizim de iş ve aile 
haricindeki zamanımız Ankara’nın beğendiğimiz mekânlarında 
yemek yemekle, bir şeyler içmekle geçiyor. Bu alışkanlık rutine 
bindikten sonra, bize yıllardır hizmet veren mekanların 
eksilerini ve artılarını görme imkânı oldu. Qalyan Lounge, iyi bir 
işletmenin hizmet konusundaki eksilerini ve artılarını tecrübe 
ile bilen bir ekip tarafından kuruldu. Hedefimiz, insanların 
kendini rahat ve konforlu hissedeceği hizmeti sunmak, dışardan 
bakıldığında eksileri olmayan bir mekân olarak uzun yıllar 
hizmet vermek. 

Müşteri profiline değinecek olursak; müşteri profilini belirlerken, 
kafeyi açtığımız yerden kayıtsız kalamadık. Ankara’nın nezih 
yerleşim yerinde işletmecilik yapmaya adaysanız her detayı 
incelikle düşünmelisiniz. Qalyan Lounge’ın bulunduğu 
Panora Or-An semti, bürokratların, siyasetçilerin, değerli 
ailelerin, konsoloslukların ve iş dünyasının ikamet ettiği bir 
bölge. Tam olarak hedeflediğimiz müşteri portföyü bu olduğu 
için açacağımız yeri Panora Or-An bölgesi olarak belirledik. 
Uzun yıllardır biz de aile olarak bu bölgede ikamet ettiğimiz 
için öncelikle yıllardır komşuluk ettiğimiz ve muhabbet 
kurduğumuz  komşularımızı, aynı zamanda kaliteyi ve kendini 
seven herkesi ağırlamaktan büyük memnuniyet duyarız.  

Ö

H E Hukuk Danıșmanlık kurucusu Avukat 
Muhammed Emre Hamidi eğitimlerini, 

çalıșma alanlarını ve sevdiklerini ağırlamak 
istemesi üzerine doğan bir ihtiyaçla açmaya 

karar verdiği Qalyan Lounge ișletmesini
MAG Okurları için detaylandırıyor. 

Muhammed 
Emre Hamidi

Sosyallikten 
Gelen Hizmet

röportaj
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Yüzüncü Yıl 
Cumhuriyet 
Balosu 
Cumhuriyetin ilan edilişinin 
yüzüncü yılı onuruna Leaders 
CXO, WBR İstanbul ve 
Trade&Create’in ortaklaşa 
düzenlediği “Pusulamız 
Cumhuriyet” temalı cumhuriyet 
balosu, Sait Halim Paşa Yalısı’nda  
“İyi Biri Derneği” yararına 
düzenlendi.
Sanattan bilime, iş dünyasından cemiyet hayatına seçkin 
davetlilerin katıldığı baloda konuşmacılar cumhuriyeti 
farklı boyuttan yorumladılar. Atatürk’ün sevdiği 
yemeklerin ikram edildiği gecenin sonunda konuklar 
Sinan Güleryüz’ün şarkılarıyla dans ettiler, cumhuriyet 
şarkılarına gururla ve coşkuyla eşlik ettiler. 

davet

AHU-SÜLEYMAN ORAKÇIOĞLU

FİKRİYE KORKUNÇ, CENK DAĞCI
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engiz İnler markasının, müşterilerine 
sunduğu deneyim ve hedeflerinden 
bahseder misiniz?
Cengiz İnler markası olarak; yediden yetmişe her 
kesime, her bütçeye ve “smart casual” giyinen 
tüm erkeklere hitap ediyoruz. Özel günler için 

vazgeçilmez koleksiyonlar üretiyoruz. Tasarımı ve üretimi 
Cengiz İnler markasına ait olan koleksiyonlarımızı, her 
müşterimizin zevkine, bedenine ve beğenisine uygun geniş bir 
yelpazede hazırlıyoruz.

Tasarım anlayışınız nedir? Vurguladığınız estetik 
ve tarz hakkında neler söyleyebilirsiniz?
Cengiz İnler markası bünyesindeki uzman tasarımcılarımız, 
modacılarımız ve atölyelerimiz ile başladığımız üretim 
serüvenimizde kaliteyi yüksek standartlarda üretiyoruz. 
Modada İtalyan tarzını ve Anadolu kültürünü sentezlemeyi 
hedefliyoruz. Canlı renkler ve kaliteli kumaşın uyumlu 
şekilde bir bütün olarak tasarlandığı üretimimizle, Cengiz 
İnler markasını üzerinde taşıyan kişiyi yıldız gibi parlatmak 
amacındayız.

Hedef kitleniz nedir?
Hedef kitlemiz; imza ürünlerimiz ve sezon ürünleri ile ilişkili 
olabilecek, takım elbise, mont, kaban, pantolon, gömlek, tişört 
ve ayakkabı gibi ürünleri tercih edecek kişilerdir. Beyaz yaka 

C
Cengiz İnler; kurulușu 1964 yılına uzanan İnler Tekstil çatısı altında kendi 
adıyla kurduğu erkek klasik giyim markasının hedef kitlesini, kullanıcılarına 

sunduğu deneyimi ve gelecek hedefl erini MAG Okurlarıyla paylașıyor. 

Erkek Klasik Giyimde

Cengiz İnler

röportaj

çalışanlar ve memurlara özel ürünler iş hayatındaki gömlek, 
pantolon, takım elbise, kravat, ayakkabı, özel günlerde 
giyilecek imza ürünlerimizden kruvaze takım elbise ve 
smokin, gündelik yaşamda tercih edilecek mont ve kaban 
grubumuz ile her yaşa ve her bütçeye hitap eden ürün 
grubumuzu müşterilerimizin beğenesine sunmaktayız.

Cengiz İnler’in gelecekteki planları neler? 
Yeni projeler, mağaza açılışları ya da ürün 
çeşitlendirmeleri olacak mı?
Cengiz İnler erkek klasik giyim markası olarak; önümüzde 
çok güzel yılların olduğunun bilincindeyiz. Hızlı ve kararlı 
büyümemizi markamızın kurulduğu süreçten itibaren 
sağlam adımlarla oluşturmuş bulunuyoruz. Projelerimizde 
yurt içi ve yurt dışı mağaza sayımızı arttırmak temel 
önceliğimizdir. 2023 yılında gerçekçi hedeflerimize ulaştık 
ve 2024 yılında da aynı istikrar ile büyümemize devam 
etmek istiyoruz. Eskişehir’de kurulan pantolon fabrikamız 
ile de üretim ağımızı genişletmek ve mevcut üretim ağımızı 
daha da geliştirmek istiyoruz. İmza ürünlerimiz ve sezon 
ürünlerimiz ile koleksiyonumuzu arttırmak, yeni sezonda 
mağaza açılışlarımız ile farklı şehirlerde olmak, her bütçeye 
hitap ederek müşterilerimize ulaşmak istiyoruz. Online 
mağazamız ile de e-ticaret alanında geniş bir ağa sahibiz. 
Bu alanda gelişmeler kaydederek sağlam adımlar atmak 
istiyoruz.  
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30. Yıl 
Dönümüne 
Renkli Davet
Reklam sektöründe 
faaliyet gösteren TBWA 
Group Istanbul, otuzuncu 
yaşını Tersane İstanbul’da 
gerçekleşen renkli bir partiyle 
kutladı. 

Reklam, medya, iş ve sanat dünyasının önde gelen 
isimlerini buluşturan Contemporary Istanbul 
bünyesindeki gecede unutulmaz anlar yaşandı. 
Küratörlüğünü Ayça Okay ve Koray Tokdemir’in 
üstlendiği, ajansın “De-Mold” isimli sergisi 
sanatseverlerle buluştu. Ayrıca TBWA, bugüne kadar 
imza attığı önemli işleri ve “30 TBWA Yılı” isimli kitabı 
davetlilerin beğenisine sundu. 

davet

DAYE AY, İBRAHİM SELİM

BERGÜZAR KOREL

CEM TOPÇUOĞLU TROY RUHANEN

BİRCE AKALAY BİRKAN SOKULLU
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Ajansın 
İstanbul’da 
gerçekleșen 
renkli partisine; 
reklam, medya, 
iș, sanat 
ve cemiyet 
hayatının 
birbirinden ünlü 
isimleri katıldı.

ȘÜKRÜ ÖZYILDIZ PINAR DENİZ BURAK DENİZ FAHRİYE EVCEN

SERKAN KESKİN, MERİÇ ARAL DİLAN ÇİÇEK DENİZ ELÇİN SANGU, YUNUS ÖZDİKEN



Dostlarla 
Doğum Günü
MAG Dergi Kreatif Direktörü 
Seda Çavuşoğlu, Divan Brasserie 
Çankaya’da düzenlenen sürpriz bir 
partiyle yeni yaşını kutladı.

Öğle saatlerinde yapılan kutlamaya Seda Hanım’ın yakın 
çevresi geniş katılım gösterdi. Yemek sonrasında gelen doğum 
günü pastasını arkadaşlarıyla üfleyen Çavuşoğlu daha sonra 
hediye ve tebrikleri kabul etti. Kutlama sonrası Seda Hanım 
ile bol bol fotoğraf çektiren konuklar gönüllerince bir gün 
geçirdiler. 

davet

İLSEN GÜREL KOÇ

MİLA-SEDA ÇAVUȘOĞLU

ÖZLEM ERDEMCİ

ELA GÜRBÜZ BERNA EREZ

196



PINAR CANALP HACER YETİȘ, FİGEN GÜNEȘ DOĞAN BELİZ BÜYÜKHANLI

BERİL ÇAVUȘOĞLU

TUĞÇE İNAL, SEVİLAY HELVACIOĞLU, EBRU DEMİRYÜREKESRA DEMİRYILDIRIM

Divan Brasserie 
Çankaya’nın 
muhteșem 
ambiyansında 
gerçekleșen 
sürpriz 
doğum günü 
partisine Seda 
Çavușoğlu’nun 
yakınları yoğun 
katılım gösterdi.



Mirela 
Cerica’dan 
Özel Davet 
Ünlü tasarımcı Mirela Cerica, “Date 
Night” koleksiyonunu Fairmont 
Quasar İstanbul’da düzenlenen çok 
özel bir partiyle tanıttı. 

Tasarımcının büyük ilgi gören “Mirela Cerica Date Night” 
koleksiyonu sanat, cemiyet ve modanın ünlü isimlerinin 
katıldığı bir etkinlikte tanıtıldı. Konuklar, Şef Ercan 
Yamantürk’ün davete özel hazırladığı menü ve ünlü 
DJ Polytox’ın performansı ile muhteşem bir gece geçirdi. 
Koleksiyon hakkında bir konuşma yapan Mirela Cerica ise her 
parçanın, aşkın ve güzelliğin yankılarını taşıdığını söyledi.  

davet

QUENTIN EMERY MERVE DİZDAR

FIRAT NAMLI HANDE DOĞANDEMİR

MİRELA CERICA

SELİM CAN ÇELİK SAAD-TUĞÇE VURAL ABEDNİL NİNAT

YÜSRA GEYİK ECE SÜKAN MELİS AĞAZAT NESRİN CEVADZADE

Sanat, cemiyet 
ve moda 
dünyasının önde 
gelen isimlerinin 
katıldığı lansman 
etkinliğinde 
konuklar, 
Date Night 
koleksiyonunu 
yakından inceleme 
fırsatı buldu. 
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SELİM CAN ÇELİK SAAD-TUĞÇE VURAL ABEDNİL NİNAT

YÜSRA GEYİK ECE SÜKAN MELİS AĞAZAT NESRİN CEVADZADE

Sanat, cemiyet 
ve moda 
dünyasının önde 
gelen isimlerinin 
katıldığı lansman 
etkinliğinde 
konuklar, 
Date Night 
koleksiyonunu 
yakından inceleme 
fırsatı buldu. 



BELİZ BÜYÜKHANLI

Yedinci Yıla 
Merhaba 
Akademisyen Moda Tasarımcısı 
Seren Erdoğan, kendi ismiyle 
kurduğu markasının yedinci yıl 
dönümünü kutladı.

Seren Erdogan Couture, iş ve cemiyet hayatının tanınan 
isimlerinin katıldığı bir yemek ve defile ile yıl dönümünü 
kutladı. Davette on beş model, couture koleksiyonunu tanıttı. 
Katılımcılar her sene olduğu gibi Seren Erdoğan’ın davetine 
tasarımcının etiketini giyerek katıldı. Atakule’de yapılan ilk 
defile olmasından dolayı etkinlik büyük ilgi uyandırdı.. 

ELA GÜRBÜZ TUBA LÜLECİ ALAÇAM

davet

SEREN ERDOĞAN

BERİL ÇAVUȘOĞLU ZEYNEP KARAHAN USLU
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Resim Atölyesi-Galeri

w w w . h i k m e t c e t i n k a y a . c o m

Ümitköy Şube: Galleria AVM 1 kat No: 30 Ümitköy-Çankaya/Ankara
T: 0532 773 74 43 - 0532 664 55 16

Merkez: Üsküp Cd. No:8 Daire:3 Çankaya/Ankara
T: 0312 426 73 30 - 0553 635 34 71

painterhikmetcetinkaya galleryhikmetcetinkaya

Sanatseverlere yaratıcılığın ve estetiğin buluştuğu bir ortam sunuyor. 
Eserleriyle büyüleyen bir deneyim, sanatın gücünü keşfetmeniz için sizleri bekliyor...

GALLERİA AVM

MERKEZ ATÖLYE



Mövenpick’te 
Astroloji 
Sohbeti
Mövenpick Hotel Ankara, 
kurumsal firmalarına ve 
elçiliklere özel brunch etkinliği 
düzenledi. 

Otelin toplantı salonunda gerçekleşen kahvaltı 
sonrasında ünlü Astrolog Dinçer Güner mikrofonu 
alarak katılımcılarla sohbet etti. Yaklaşık yüz elli kişinin 
katıldığı etkinlikte davetlilerin sorularını da yanıtlayan 
Güner’in eğlenceli programı, oldukça keyifli anlar yaşattı. 
Sinevizyon eşliğinde sunumların da gerçekleştiği davette 
konuklar Dinçer Güner ile bol bol fotoğraf çektirdi. 

davet

ALP MAHİR AKYÜZ, PINAR EREN, ELİF BELGİN, DİNÇER GÜNER, İPEK DÜZÇİMEN, SİNEM AKKAYA, YASİN ÇOTUR

DİNÇER GÜNER
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rka arkaya dönem dizilerinden 
oynamıştınız. Bu tür projelerde yer 
almak nasıldı? Yine bir teklif gelse 
kabul eder misiniz?
Evet art arda dönem oynamak benim için çok 
yorucu ama tartışmasız çok ilham verici bir 

süreçti. Ben dönem dizilerinin, oyuncuya, karakteri ele alırken 
hem ruhen, hem de fiziken çok fazla malzeme verdiğini 
düşünüyorum. Hele bir de yaşanmış bir olayı, var olmuş bir 
karakteri oynuyorsanız çok daha zengin olanaklara sahipsiniz 

A

“Destan” dizisindeki Ulu Ece karakteriyle izleyenlerin akıllarında unutulmaz 
bir yer edinen Deniz Barut, șimdilerde “Gellert Tepesi’nde Düș ve Gerçek” 
adlı tiyatro oyununu sahneliyor. Güzel ve bașarılı oyuncu, dönem dizilerinde 

oynamanın verdiği hazzı ve heyecanını MAG Okurlarıyla paylașıyor.

Sanatın Her Alanında

Deniz Barut 

röportaj

demek oluyor. Daha detaylı ve keyifli bir hazırlık süreci hazzı 
yaşatıyor. Nasıl otururlar, nasıl konuşurlar, nasıl gülerler, ne 
yerler, ne içerler gibi hayal etmeniz ve öğrenmeniz gereken 
onlarca detay. Sosyolojik olarak da birçok farklılık oluyor tabii 
ve bu hiç tatmadığımız duyguları oynamak çok daha keyifli. 
Mesela tuzun pırlanta değerinde olduğu, tuz için savaşların 
çıktığı zamanlarda oynuyorsanız, yemeğinize tuz eklediğiniz 
bir sahnedeki tavrınız elbette bugünkünden çok daha farklı 
oluyor. Dönem oynamaktan çok keyif alıyorum. Yine oynamak 
isterim.



Üretim konusunda kendimi sınırlamaktan 
hiç hoșlanmıyorum. Hayalini kurduğum 

her șeyi hayata geçirmek en büyük 
amacım.

Tarihe ilginiz var mı? Kimisi bir yapımla öğrenir, 
kimisi gezerek öğrenir, kimisi  okuyarak. Sizde bu 
nasıl?
Ben okumayı tercih ediyorum öncelikle ve okuduğum döneme 
dair izlediğim her proje beni ayrıca heyecanlandırıyor. Daha 
farklı bir gözle izliyorsunuz o zaman. Yaratıcı ekibin yaptığı 
hiçbir dokunuşu kaçırmıyorsunuz. Tarihe ilgim var. Şiddetli 
bir şekilde. Herkesin olmalı diye düşünüyorum. Bugünün 
ve yarının tüm kodları dünde gizli. Hele kendi yaşadığımız 
toprakların tarihini bilmek her şeyden çok daha önemli. Hangi 
kaynaktan olursa olsun ama yeter ki doğru bilgiye ulaşılsın. 
Malum tarih söz konusu olunca sağlama yapmak hep gerekli.
      

Canlandırdığınız karakterlerden sizde en çok etki 
bırakanı, size en çok katkı sağlayanı hangisiydi?
“Destan” dizisinde oynadığım “Ulu Ece” karakterinin bendeki 
etkisi çok büyüktür. Arka planda, dönemine ait çok sıkı 
çalışılmış bir projeydi. Ulu Ece karakteri dönemin dini, dili, tavrı 
konusunda en zengin karakterlerden biriydi. Benim için keyifli 
bir yolculuk ve büyük bir şanstı.

Şimdilerde yeni tiyatro oyununuzu 
sergiliyorsunuz. Ferenc Karinthy’nin yazdığı 
“Gellert Tepesi’nde Düş ve Gerçek”in konusunu, 
bilmeyenler için anlatır mısınız? 
Bende yeri çok özel bir oyun oldu. Hayatımda verdiğim en 
doğru kararlardan biri bu. Gellert Tepesi’nde Düş ve Gerçek; 
savaşta, gittikçe daralan bir kuşatmada, her şeyini kaybetmiş ve 
bir sığınakta mahsur kalmış iki yabancının hikâyesi. Güvenli 
olduğunu düşündükleri sığınakta, her şeye rağmen hayaller 
kurup, oyunlar oynayarak hem savaşın dehşetiyle mücadele 
etmeye çalışır hem de birbirleriyle yüzleşirler. Düşler yarım, 
hayaller başkalarının ellerinde… Bu deneyimi yaşamak ve 
empati kurabilmek adına herkesi bekliyorum. Ne acıdır ki dün 
ve bugün arasında hiçbir fark yok. Bugün hâlâ dünya toprakları 
üzerinde bazılarımız aynı duyguları, bu çaresizliği yaşıyorlar. 

Sanatın pek çok dalıyla ilgileniyorsunuz. Müzik, 
edebiyat, oyunculuk... Peki müjdeleyeceğiniz yeni 
projeleriniz ya da yönelimleriniz olacak mı?
Üretim konusunda kendimi sınırlamaktan hiç hoşlanmıyorum. 
Hayalini kurduğum her şeyi hayata geçirmek en büyük 
amacım. Yazıyorum, çiziyorum, oynuyorum. Hepsini ehil ve 
akil akıllara sunup, geçer akçe onay alıp, belli bir noktaya 
getirdikten sonra gün yüzüne çıkaracağım mutlaka. Gelen 
sinema ve dizi projelerini değerlendirmeye devam ediyorum. 
İçinde olmak istediğim bir işle en kısa zamanda yine seyirciyle 
buluşmak istiyorum ve şimdilerde aklımda bir fotoğraf projesi 
var. Ona yoğunlaşmış durumdayım. Kısa zamanda paylaşmak 
dileğiyle. Sizlere çok sevgi yolluyorum. 



Sağlık, yașamın devamlılığı ve yașam kalitesinin 
korunması için vazgeçilmez bir öneme sahiptir; ayrıca 
bakımlı görünmek, kișiye pozitif bir değer katmanın 

yanı sıra enerji dolu, öz güvenli ve güvenilir bir duruș 
sergilemenin anahtarıdır. Bu doğrultuda, sağlıklı yașam 

bilincini geliștirmeye yönelik önemli bilgileri, uzman 
isimlerden sizlere aktarıyoruz...  

Sağlık-Güzellik 
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İmplant cerrahisi alanında gerçekleștirdiği sayısız ameliyatla edindiği deneyim 
üzerine bunu meslektașlarına aktararak kariyerlerini destekleyen 

Diș Hekimi Aydın Mısıroğlu, açmıș olduğu Exclusive Dental Studio ile 
hastalarını, kendilerini özel hissedecekleri bir ortamda kabul ediyor.

Mısıroğlu Exclusive 
Dental Studio

sağlık ve güzellik

AYDIN MISIROĞLU
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ncelikle kendinizi tanıtarak başlar 
mısınız?
2005 yılında girdiğim ÖSS’de Türkiye iki yüz altmış 
yedincisi olarak, ilkokul sıralarından itibaren en 
büyük hayalim olan  diş hekimliği fakültesine, 
Hacettepe Üniversitesindeki lisans eğitimimle 

başladım. 2011 yılında muayenehanemi açarak en büyük hayalimi 
gerçekleştirdim. Artık bir diş hekimi olarak hastalarıma en 
ideal tedaviyi sunmak için çaba sarf ediyordum. Diş hekimliği; 
teknoloji ve teorik bilgi anlamında sürekli geliştiği için, mezuniyet 
sonrasında, mesleki gelişimim adına çeşitli eğitimlere katılarak 
güncel kalmaya özen gösteriyorum. Benim için en büyük yatırım 
kliniklerime ve mesleğime yaptığım yatırımdır.

Diş hekimliğinin hangi alanları ile ilgileniyorsunuz?
Dental implantlar, gömülü diş operasyonları, açık-kapalı 
sinüs lifting, kemik greftleme, PRP-CGF, sticky-bone, kemik 
augmentasyonu uygulamalarını profesyonel bir şekilde 
uyguluyorum.

Mesleğinizle ilgili misyonunuz nedir?
Mesleğimle ilgili misyonum, deneyimlerimi ve bilgilerimi diğer 
meslektaşlarımla paylaşarak mesleki gelişimlerine katkıda 
bulunmaktır. Şu an bir implant firmasında eğitim danışmanlığı 
yapıyorum ve implant cerrahisi alanında yirmi binden 
fazla cerrahi işlem gerçekleştirmenin sağladığı deneyimleri 
meslektaşlarıma aktararak onları kendi kariyerlerinde 
desteklemeyi hedefliyorum.

Mısıroğlu Exclusive Dental Studio’yu kurma 
sürecinizden bahseder misiniz?
Muayenehane çalışmalarım sonrasında kurduğum Özel Mısıroğlu 
Ağız ve Diş Sağlığı Polikliniğinde sekiz uzman diş hekimi, üç 

Ö genel diş hekimi ve sekiz personelim ile oldukça yoğun bir 
şekilde hizmet vermekteyiz. Polikliniğimizin bu yoğunluğu 
ve hastalarımızın talepleri göz önünde bulundurulduğunda 
“exclusive” hizmet verme ihtiyacımız doğdu. Bu nedenle 2023 
yılında Beytepe’de  Mısıroğlu Exclusive Dental Studio’yu 
kurdum. Hastalarımıza kendilerini özel hissettirmeyi 
amaçladığımız Exclusive Dental Studio’da, onlara daha 
geniş vakitler ayırarak özenli bir şekilde tedavilerimizi 
gerçekleştirmekteyiz. Alanında uzman hekimlerimiz, 
yüksek teknolojiyle donatılmış beş ayrı VIP klinikte ağız 
ve diş sağlığı hizmetini en üst kalitede sunmaktadır. Her 
hastamızı özenli bir şekilde muayene ederek planladığımız 
tedaviler, her anabilim dalına özel hazırladığımız kliniklerde 
uzman hekimlerce uygulanmaktadır.

Diş hekimliği pratiğinizde kazandığınız bu 
başarıyı nasıl elde ettiğinizden bahseder 
misiniz?
Diş hekimliği pratiğimde büyük başarılar elde etmemin 
arkasındaki temel faktör, dental implant cerrahisi alanında 
uzmanlaşma sürecim oldu. Bu süreçte, yüksek kaliteli 
eğitim programlarına katıldım, implant cerrahisinin 
en güncel tekniklerini öğrendim ve çok sayıda implant 
cerrahisi uygulayarak üst düzeyde deneyime ulaştım. 
Mesleğe başladığım ilk günden itibaren hasta iletişimine 
büyük önem verdim. Hastaların şikâyet ve beklentilerini 
iyi anlamak, iyi iletişimin ilk adımı. Teşhis ve tedavi 
planlamasını ise hastanın anlayacağı şekilde anlatmak 
gerektiğine inanıyorum. En önemlisi de; hasta açısından 
stresli bir meslek yapıyoruz. Ben hastalarımla ameliyat 
sırasında bile iletişim kurarak, en sevdikleri şarkıları 
dinleyerek hatta hastalarımı güldürerek işlemlerimi 
gerçekleştiriyorum.  



Kalp ve Damar Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr. Suat Doğancı, obezite ve 
bölgesel yağlanma ile kolaylıkla karıștırılabilen “lipödem” hastalığı hakkında 

merak edilenleri yanıtlıyor. Lipödemin erken teșhisinin önemine dikkat çeken 
Doğancı, bacaklarda ve kollarda așırı yağ birikmesi ile kendini gösteren bu 

tıbbi durumun tanı ve tedavi yöntemlerini MAG Okurları için anlatıyor.

Prof. Dr. Suat Doğancı 
Fazla Kilo mu Yoksa Lipödem mi?

sağlık ve güzellik
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sağlık ve güzellik

(Tip 1) kalça kemiği (pelvis) ve kalçalar, (Tip 2) kalçadan dize 
kadar, (Tip 3) kalçadan ayak bileğine kadar, (Tip 4) kollar ve 
(Tip 5) alt bacak olarak görülmektedir.  

Lipödem, hayatın her dönemini etkileyen bir hastalıktır. Eğer 
bu hastalıkla mücadele edilmezse ilerleyerek bacaklarda 
şekil bozuklukları gibi sorunlara yol açar ve tedavi geciktikçe 
işin içinden çıkılmaz bir hale gelir.

Lipödemin sıklıkla obeziteyle karıştırıldığı 
biliniyor. Lipödem ve obezite arasındaki farklar 
nelerdir?
Evet, lipödem günlük hayatta sıklıkla lenfödem ve obezite 
ile karıştırılmaktadır. Lenfödemin ayırıcı tanısında stemmer 
bulgusu gözlenir. Obezitede ise lipödemden farklı olarak, 
ekstremitelere kadar gövdede de orantılı yağ birikimi 
gözlenir ve kolaylıkla gitmeyen kilo problemi vardır. 

irçok kadının günlük yaşamını etkileyen, 
sık görülen ancak az bilinen “lipödem” 
hastalığını anlatır mısınız? Lipödem nedir, 
neden olur ve nasıl teşhis edilir?
Lipödem yaşam boyu devam eden, beraberinde pek 
çok problemin eşlik edebildiği, bacaklarda ve bazen 

kollarda, tedavi edilmezse ilerleyen simetrik genişlemelere yol açan 
bir yağ depolama hastalığıdır. 

Lipödem genellikle kadınlarda puberte (ergenlik dönemi), 
hamilelik, doğum sonrası, menopoz gibi hormonal değişimlerin 
olduğu dönemlerde ilerleme gösteren bir hastalıktır. Cinsiyet 
hormonlarından dolayı kadınlarda daha fazla görülse de 
hipogonadizmli ve hiperöstrojenizmli erkeklerde de görülür. 
Ayrıca obezite, yetersiz beslenme, hareketsizlik ve stres gibi yaşam 
tarzı faktörleri de lipödem riskini artırabilir.

Kalça, uyluk, alt bacaklar ve bazen de kollarda görülen, yağ ve 
sıvı birikmesiyle anormal şişliklerin görüldüğü bir hastalıktır. 
Lipödem teşhisi koymak için birden fazla faktörü dikkate 
almak önemlidir. Bu yüzden, bir doktora danışmak en doğru ve 
güvenilir yol olacaktır. Lipödem tedavisi genellikle semptomları 
hafifletmeye yöneliktir ve tedavi planı, hastanın semptomlarının 
şiddetine ve yaşam kalitesine dayanır.

Lipödem hastaları size hangi şikayetlerle 
başvuruyorlar? Bu rahatsızlık hastaların yaşamını 
nasıl etkiler?
Hastalar, şişlik, çukur bırakmayan ödem, ekimoz oluşumu (kanın 
cilt altına sızması), sıkılık, ağırlık, ağrı ve rahatsızlık hissi ile 
başvuruyorlar. Yağ dağılımına göre 5 farklı tipe ayrılan bu hastalık; 

Selülit genellikle cilt dokusun yapısal 
değișiklikleriyle ilișkilendirilirken, 

lipödem ise hormonal faktörler ve 
genetik yatkınlık gibi etkenlerle 

ilișkilendirilmektedir.

B
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Lipödem, genellikle kadınlarda ortaya çıkar ve hormonal 
değişikliklerle ilişkilendirilir. Obezite ise her iki cinsiyeti 
de etkileyebilir ve genellikle kilo alımı ve enerji dengesiyle 
ilişkilidir. Özetle; yağ dağılımı, hormonal bağlantı, genetik 
etki, bölgesel şişkinlik gibi belirtilerdeki farklılıklar iki durum 
arasındaki farkı da göstermektedir. Her iki sorunu da doğru 
şekilde teşhis etmek ve tedavi etmek için bir sağlık uzmanına 
danışılmalıdır.

Selülit ve lipödem arasında nasıl bir ilişki var?
Selülit genellikle cilt dokusun yapısal değişiklikleriyle 
ilişkilendirilirken, lipödem ise hormonal faktörler ve genetik 
yatkınlık gibi etkenlerle ilişkilendirilmektedir. Selülit 
genellikle kozmetik bir sorun olarak kabul edilirken, lipödem 
daha ciddi semptomlara ve rahatsızlıklara neden olabilir.

Tedavi açısından da farklılıkları vardır. Selülit genellikle 
cilt görünümünü iyileştirmeye yönelik tedavilere, egzersiz 
ve düzenli beslenme gibi yaşam tarzı değişikliklerine yanıt 
verebilir. Lipödem tedavisi ise genellikle semptomları 

hafifletme ve ağrıyı kontrol etme hedefiyle yönetilir. Bu tedavi 
seçenekleri arasında kompresyon giysileri, lenfatik drenaj 
masajı, egzersiz, beslenme düzeni ve gerektiğinde cerrahi 
müdahale yer alabilir.

Sonuç olarak, selülit ve lipödem farklı durumlar olsa da 
birbirlerine benzerlikler gösterebilirler. Her iki durum da doğru 
tanı ve tedavi yaklaşımı gerektirir. 

Lipödem kilo vermeye dirençli bir hastalık mıdır? 
Kilo verilmesine rağmen şişliklerin geçmemesi 
mümkün müdür? 
Lipödem, kilo verme güçlüğüyle belirgin olan bir hastalıktır. 
Vücudun belirli bölgelerinde anormal yağ birikimi ile 
karakterizedir. Lipödem, obezite veya kilo alımıyla ilişkili 
olmayan bir durumdur. Bu nedenle, kilo vermeye çalışırken 
lipödemli hastalar genellikle zorluklarla karşılaşır. Standart 
kilo verme yöntemleri, lipödemli bölgelerdeki yağları 
etkilemeyebilir veya azaltmada yetersiz kalabilir. Lipödemli 
hastaların kilo verme süreci daha karmaşık olabilir ve 
profesyonel tıbbi destek gerekebilir. Bu nedenle, lipödem 
kilo vermeye dirençli bir hastalık olarak kabul edilebilir. 
Lipödemli hastalar kilo vermeye çalıştıklarında ek zorluklarla 
karşılaşabilirler. 

Lipödemli hastalarda kilo verme süreci şişliklerin tamamen 
geçmesine yetmeyebilir. Lipödemde, anormal yağ birikimi 
yanında dokularda da su ve lenf birikimi de olabilir. Bu 
nedenle, kilo verme sadece yağ dokusunu azaltmaya yardımcı 
olabilirken, şişliklerin tamamen ortadan kalkması için ek 
tedavilere ihtiyaç duyulabilir.

Lipödem genetik bir yapıya sahiptir 
ve kalıtımsal olarak hastalarda 

görülmektedir.
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Lipödem nasıl tedavi edilir? 
Lipödem tedavisinde erken tanı çok önemlidir. Aksi takdirde 
hastalık kademeli olarak devam edecektir. Gerek duyulduğunda 
liposuction gibi cerrahi müdahaleler yapılır. Bunun dışında 
sağlıklı diyet programı uygulamak, fiziksel aktivite ve 
egzersizi arttırmak, manuel lenfatik drenaj ve kompleks 
dekonjestif tedavi uygulamak, cilt bakımı ve enfeksiyonlardan 
korunma, bası giysileri kullanma gibi yöntemler ile 
kavitasyon ve fragmantasyon metotları (ESWT vb.) da tedaviyi 
desteklemektedir. 

Her ne kadar lipödemli kadınlarda hipertansiyon ve diyabet, 
kardiyovasküler hastalık ve hiperlipidemi daha düşük oranlarda 
bildirilse de; tedavi edilmediğinde ve ilerlediğinde, lipolenfödem, 
vücut kütlesi ve yükün artmasıyla birlikte, hipertansiyon, 
diyabet, kalp yetmezliği, eklem sorunları, anksiyete, depresyon ve 
yeme bozuklukları gibi pek çok fiziksel, metabolik ve psikolojik 
sorunlara yol açabilir.

Lipödem egzersiz ve diyetle engellenebilir mi?
Lipödem genetik bir yapıya sahiptir ve kalıtımsal olarak 
hastalarda görülmektedir. Daha önce de söylediğim gibi 
kadınlarda çocuklukta adet döneminde başlayarak, gebelik ve 
menopoz dediğimiz hormon denge değişiklik dönemlerinde 
artış gösterir. Bu yüzden sadece egzersiz ve diyetle engellenemez. 
Aynı zamanda sadece spor ya da sadece diyet de olmaz. Hastamız 
eğer sağlıklı beslenmiyorsa spor yapmasının da bir yararı 
olmayacaktır. Hastalığın ilerlememesi ve tedavi sürecine de 
destek olması için dengeli ve sağlıklı bir beslenme ile düzenli ve 
doğru egzersiz yapmak çok önemlidir. 

Lipödem hastalığının cerrahi tedavisi hakkında 
detaylı bilgi verebilir misiniz?
Lipödem hastalığında cerrahi yaklaşımlar olarak liposuction 
ve lazer-asiste lipoliz ana yöntemlerdir. Cerrahi tedavi olarak 
lenfatiklere hasar vermeyecek şekilde ince kanüllerle mikro-
kanüller liposuction ve lazer-asiste liposuction önerilmektedir. 
Bu tedavide yağların alınması hastanın şikayetlerini azaltırken, 
hayat kalitesini de arttıracaktır. Tedavilerin başarısı için 
sonrasında komplet dekonjestif terapi (KDT) ve bası giysilerinin 
giyilmesi de önemlidir.

Cerrahi tedavinin ardından hastalığın tekrarlama 
olasılığı var mıdır?
Burada cerrahi tedaviden kastımız liposuction oluyor; ancak, 
göz ardı etmememiz gereken en önemli konu şu; liposuction 
yaptırdığınızda mevcutta biriken yağları aldırırsınız. Gelecekteki 
birikecek yağları aldırma şansınız olmayacağı için ve bu 
hastalarda yağlanma metabolizmadan kaynaklı içeride devam 
ettiğinden sadece cerrahi müdahale, sorunu çözmeyecektir. 
Altında yatan sebep devam ederken ve siz bu hastalıkla alakalı 
beslenme ve spor düzeninizi oturtmadıysanız cerrahi tedavi ile 
günü kurtarırsınız. Bundan sonraki süreçte hastalığın tekrarlama 
olasılığı yüksektir. 

Lipödem hastalığına sahip bireyler için destekleyici 
bir yaşam tarzı nasıl oluşturulabilir? 
Lipödemli bireyler için dengeli, besleyici bir beslenme planı 
oluşturmak önemlidir. Ayrıca düzenli egzersiz, tedavinin bir 
parçası olmalıdır; ancak, aşırı zorlayıcı egzersizlerin lipödemli 
bölgelerde daha fazla şişliğe neden olabileceği unutulmamalıdır. 
Uzman bir fizyoterapist veya egzersiz uzmanından destek 

alınmalıdır. En çok tavsiye edilen egzersiz; bir uzman 
eşliğinde yapılan pilatestir. 

Bununla birlikte lipödemli hastalarda kompresyon giysileri 
kullanmak, lenf drenajını destekleyerek şişlikleri azaltabilir. 
Diğer yandan lenf drenaj masajı da ödem ve lenf birikimini 
azaltmaya yardımcı olabilir. Bu masajın bir uzman 
tarafından yapılması gerekmektedir. Ayrıca radyo frekans, 
vakum uygulamaları ve ESWT diye bilinen ses dalgaları 
ile fragmantasyon yöntemleri tedavinin önemli parçalarını 
oluşturmaktadır. 

Lipödemli hastaların duygusal sağlığına da dikkat etmesi 
gerekir. Lipödem fiziksel ve kozmetik etkileri nedeniyle 
kişinin öz güvenini ve kendine saygısını etkileyebilir. Destek 
gruplarına katılmak, danışmanlık almak veya sosyal destek 
bulmak, bu zorluklarla başa çıkmada önemlidir.

Sonuç olarak, lipödem hastalığına sahip bireyler için 
destekleyici bir yaşam tarzı oluşturmak, kilo verme ve ödem 
yönetimi konularında yardımcı olabilir. 



Modern tıbbın pek çok hastalıkta önemli bașarılar elde ettiğini belirten 
Prof. Dr. Turgay Akgül, idrar kaçırmanın sebeplerini detaylandırarak 

çözümlerine ıșık tutuyor. 

Prof. Dr. K. Turgay Akgül
İdrar Kaçırma!

sağlık ve güzellik

PROF. DR. K. TURGAY AKGÜL
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Vajinal lalis ise daha doğal bir tedavidir ve șok 
dalgaları ile kișinin  kendi vücudunun iyileștirici 

özelliğinden faydalanılmaktadır. Umut veren tedavi 
olarak yerini almıștır. 

www.turgayakgul.com

drar kaçırma, belki de insanlık tarihi kadar eski 
bir hastalıktır ve bilinen en eski tıp kitabı olan 
Ebers Papirüsü’nde (MÖ 1500) idrar kaçırmanın 
pedlerle tedavisinden bahsedilmektedir. 
Tarihsel olarak, idrar kaçırma yüzyıllardır 
belgelenmiştir ve zaman içinde bu konu ile ilgili 

çeşitli tedavi yöntemleri denenmiştir. Eski uygarlıklarda 
tedaviler genellikle; bitkisel ilaçlar, diyet ayarlamaları ve 
değişik fiziksel egzersiz biçimlerini içeriyordu. Tıbbi bilgi ve 
teknolojideki ilerlemelerle birlikte ilaçlar, fizik tedavi, cerrahi 
müdahaleler ve idrar kaçırma pedleri ile kateterler gibi 
yardımcı cihazlar da dahil olmak üzere daha etkili tedaviler 
mevcut hale gelmiştir.

Son yıllarda pelvik taban egzersizlerinin, yaşam tarzı 
değişikliklerinin ve davranışsal terapilerin idrar kaçırmayı 
iyileştirmedeki önemi giderek daha iyi anlaşılmaktadır. 
Ayrıca, araştırma ve tıbbi gelişmeler; farklı idrar kaçırma 
türleri için daha hedefe yönelik ve etkili tedavilerin 
geliştirilmesine katkıda bulunmaya devam etmektedir.

Stres tipte idrar kaçırma; mesaneye baskı veya stres 
uygulayan fiziksel aktiviteler ya da hareketler sırasında 
istemsiz idrar kaçağı ile karakterize bir idrar kaçırma 
türüdür. Öksürme, hapşırma, gülme, ağır nesneleri kaldırma 
veya egzersiz gibi aktiviteler sırasında ortaya çıkabilir. Bu 
durum kadınlarda, özellikle doğumdan sonra ve menopoz 
döneminde daha yaygındır ancak, erkekleri de etkileyebilir.

Stres tipte idrar kaçırmanın birincil nedeni, mesaneyi 
kontrol eden pelvik taban kaslarının zayıflaması veya hasar 
görmesidir. Bu kasların zayıflamasına katkıda bulunabilecek 
ve stres idrar kaçırma riskini artırabilecek faktörler vardır. 
Hamilelik ve doğum, pelvik bölgedeki kaslar ve dokuların 

İ gerilerek hasar görmesine yol açabilir ve bu da stres tipte idrar 
kaçırmaya yol açabilir. Yaşlanma, pelvik bölgedeki kasları ve 
dokuları zayıflatır. Menopoz ise östrojen seviyelerinde bir düşüş 
oluşturarak pelvik taban kaslarını zayıflatabilir ve stres tipte 
idrar kaçırma riskini artırabilir. Obezite veya aşırı kilo, mesane 
ve pelvik taban kasları üzerinde ek baskı oluşturarak onları 
daha zayıf ve sızıntıya daha duyarlı hale getirebilir. Kronik 
öksürme veya hapşırma yapabilen kronik bronşit veya alerji gibi 
kronik durumlar pelvik kaslarını zorlayabilir ve stres tipte idrar 
kaçırmaya katkıda bulunabilir. Bazen nörolojik bozukluklar 
mesane kontrolünü etkileyebilir ve idrar kaçırmaya yol açabilir.

Stres tipte idrar kaçırma için tedavi seçenekleri arasında; pelvik 
taban egzersizleri (Kegel egzersizleri), davranış değişiklikleri 
(mesane eğitimi), yaşam tarzı değişiklikleri (kilo verme, 
mesaneyi tahriş eden maddelerden kaçınma), pesser gibi cihazlar 
ve daha ciddi olgularda ameliyat yer alabilir.

Son yıllarda ameliyatsız tedavi yöntemi özellikle hafif ve orta 
dereceli olgularda uygulanmaktadır. Bu yöntemlerin ortak 
noktası mesaneye bir destek yapısı oluşturmak ve bu yapıyı 
güçlendirmektir. Bu amaçla kullanılan yöntemler arasında 
vajinal laser ve vajinal lalis yöntemleri başı çekmektedir. Vajinal 
laser yönteminde vajen içine dışardan lazer uygulanarak kas 
yapısının güçlendirilmesi amaçlanmaktadır. Vajinal lalis ise daha 
doğal bir tedavidir ve şok dalgaları ile kişinin  kendi vücudunun 
iyileştirici özelliğinden faydalanılmaktadır. Umut veren tedavi olarak 
yerini almıştır. 

Kişinin özel koşullarına ve durumun ciddiyetine göre stres idrar 
kaçırmanın kapsamlı bir değerlendirmesi ve uygun tedavisi için 
uzman doktora başvurması çok önemlidir. Modern tıbbın şu 
an için her türlü idrar kaçırmada önemli başarılar elde ettiğini 
unutmayalım.  



Creating 
Aesthetics 
Yeni Yerinde
Uzm. Dr. Cem Akman 
liderliğindeki köklü geçmişi ve 
deneyimiyle misafirlerini kabul 
eden Creating Aesthetics’in 
açılışı, iş ve cemiyet hayatının 
önde gelen simalarıyla tıp 
dünyasının başarılı isimlerinin 
katılımı eşliğinde gerçekleşti. 

Etkinlikte bir konuşma yapan Uzman Dr. Cem Akman, “Op. 
Dr. Buğçe Ballıoğlu Güney ve Uzm. Dr. Önal İkbal Duran 
gibi, alanında uzman doktorlarla birlikte, sağlık alanındaki 
güçlü geçmişimiz ve geleceğe yönelik vizyonumuzla yeni 
yerimizde hizmet vermeye başladık. Hastalarına duyarlılıkla 
yaklaşan ve her birinin benzersiz ihtiyaçlarına özenle cevap 
veren bir ekip olarak, en iyi tedavi ve sonuçları elde etmek 
için çalışmaktayız.” şeklinde konuştu.   

davet

ZUHAL-ALİ TEOMAN TELLİOĞLU

ASLIHAN KÖKSALAN, BERK CAN TUNÇAY BERDAN AKMAN

BİLGE AKMAN CEM AKMAN
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Ankara’nın 
merkezindeki 
yeni yeriyle 
danıșanlarını 
kabul etmeye 
bașlayan kliniğin 
açılıșına tıp 
dünyasının önde 
gelen uzmanları 
katıldı.

FERHAT AYDIN MURAT-BUĞÇE GÜNEYSEZİN KURTȘENAY ȘENGÜL

ASLI BÜYÜKKASAP MURAT-FATOȘ KAHRAMANMURAT BEKARNESİBE POLAT
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ağlık turizmi nedir, niçin önemlidir?
Sağlık hizmeti almak amacıyla, yaşanılan 
yerden başka bir şehir veya ülkeye seyahat 
edilmesine sağlık turizmi denmektedir. 
Özellikle bazı tıp dallarında maliyetlerin 
yüksekliği, artan bekleme süreleri nedeniyle, 
güvenilir olduğu kanıtlanmış ülkelere doğru 

sağlık amacıyla turizm faaliyetleri yapılmaktadır. 

İnsanların tıbbi tedavi için seyahat ettiğine dair kaydedilen ilk 
örnek, binlerce yıl öncesine, Yunan hacıların Doğu Akdeniz’den 
Saronik Körfezi’ndeki Epidauria adı verilen küçük bir bölgeye 
seyahat ettikleri zamana kadar uzanıyor. Bu bölge, şifa tanrısı 
Asklepios’un kutsal alanıydı. Kaplıca kentleri ve sanitaria, 
medikal turizmin ilk biçimleriydi. On sekizinci yüzyıl 

Avrupa’sında hastalar, guttan karaciğer rahatsızlıklarına ve 
bronşite kadar pek çok hastalığın tedavisini sağlayan, şifalı 
olduğu iddia edilen maden sularının bulunduğu kaplıcalara 
giderlerdi.

Dünya Seyahat Pazarı’nın hikâyesi, 1980 yılında Londra Dünya 
Seyahat Pazarı’nın kurulmasıyla başladı. Gösteri Olympia 
Londra’da gerçekleşti; Kent Dükü ve Miss World, Guam’dan 
Kimberly Santos tarafından açıldı. Fuara üç yüz elli katılımcı ve 
yedi bin yedi yüz elli üç ticari ziyaretçi katıldı. Medikal turizm, 
tıbbi tedavi almak için yurt dışına seyahat eden kişileri ifade 
eder. Geçmişte bu terim genellikle az gelişmiş ülkelerden çok 
gelişmiş ülkelerdeki büyük tıp merkezlerine, kendi ülkelerinde 
mümkün olmayan tedaviler için seyahat eden kişileri ifade 
ediyordu.  Bununla birlikte, son yıllarda gelişmiş ülkelerden 

S
Obezite ve Diyabet Cerrahı Doç. Dr. İbrahim Sakçak,

ülke ekonomisi için büyük önem arz eden sağlık turizmini
ele alarak MAG Okurlarını bilgilendiriyor. 

Doç. Dr. İbrahim Sakçak
Sağlık Turizmi

sağlık ve güzellik



Özellikle ameliyatlar için bekleme 
sürelerinin uzun olmaması ve Türk 

hekimlerinin, alanlarındaki yüksek bașarıları 
nedeniyle; her gün yüzlerce hasta, ameliyat 

ve tedavi için ülkemizi tercih ediyor.

Tel: +90 532 460 48 95  •  +90 312 286 44 64
Çukurambar Mahallesi, Muhsin Yazıcıoğlu Caddesi, Sarı Konak Apt. No: 8/11 Çankaya,  Ankara, TURKEY

www.ibrahimsakcak.com  •         doc.dr.ibrahimsakcak

gelişmekte olan ülkelere daha düşük fiyatlı tıbbi tedaviler için 
seyahat eden kişiler de aynı şekilde ifade edilebilir. 
Dünya sağlık turizmi milyarlarca dolar 
bir ekonomi oluşturmaktadır. Türkiye gibi bazı ülkeler bu 
pastadan pay almak için çaba sarf etmektedirler. İleriki yıllarda 
çok daha ileri düzeylere ulaşması beklenen bu sektör için Sağlık 
Bakanlığı ve bazı özel şirketler özellikle Avrupa ülkelerinde 
ofisler açarak tanıtımlar yapmaktadırlar. 

Yurt dışından sağlık turizmi için gelen hastalar 
hangi alanlarda yoğun talepte bulunuyor?
Estetik ve plastik cerrahi, saç ekimi, diş estetiği ve implant 
uygulamaları, obezite cerrahisi, mide balonu.

Türkiye’nin sağlık turizminde dünyadaki yeri 
nedir?
Deloitte Consulting’in Ağustos 2008’de yayımladığı bir tahmin, 
ABD menşeli medikal turizmin, önümüzdeki yıllarda on kat 
artabileceğini öngörüyordu. 2007’de tahminen yedi yüz elli 
bin Amerikalı, sağlık hizmeti için yurt dışına gitti ve raporda 
bir buçuk milyon kişinin 2008’de ABD dışında sağlık hizmeti 
arayacağı tahmin ediliyordu. 

Dünya çapındaki popüler tıbbi seyahat destinasyonları 
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Ekvador, Hindistan, İsrail, Ürdün, Malezya, Meksika, Singapur, 
Güney Kore, Tayvan, Tayland, Türkiye, Amerika Birleşik 
Devletleri. 

Türkiye’de tıbbi başvuruların maliyeti Batı Avrupa ülkelerine 
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yüksek başarıları nedeniyle; her gün yüzlerce hasta, ameliyat 
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Bu amaçla 6 - 8 Kasım 2023 tarihlerinde Londra’da yapılacak 
sağlık turizmi fuarında stant açarak ve söyleşilerde bulunarak 
tanıtım yapacağız. Kliniğimiz obezite tedavisi üzerine 
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biridir. Dünyanın her yerinden pek çok kişinin yaşadığı, dört 
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Biz de klinik olarak, 6 - 8 Kasım 2023 tarihlerinde Londra’da 
yapılacak olan WTM LONDON Health Tourism fuarında 
yerimizi alıp hem ülkemiz hem de Ankara’mız için sağlık 
turizminde etkin rol oynamaya odaklanıyoruz.
WTM Londra, her yıl yedi milyar doların üzerindeki 
değerde anlaşmaların yapılmasını ve gerçekleştirilmesini 
kolaylaştırıyor.  
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İmplant Hakkında Merak Edilenler
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İmplantın yapıldığı kemiğin genișliği, 
kalitesi, yüksekliği; hastanın yașı, 
sağlık durumu, implantın yapılma 

tekniği, kullanılan aletler; aletlerin hızı 
ve kullanım sırasındaki serum akıșı 

ile cerrahinin yapılıș șekli bile bașarıyı 
etkilemektedir.

ğız ve diş sağlığı hakkında, yanıtı sıkça merak 
edilen soruların çoğu implantolojiye dairdir. 
İhtiyacı olmayanların bir kısmı, implantları 
“çene kemiğine çakılan vidalar” olarak bilir. 
Oysa ihtiyacı olan hastaların bazıları için 

“kendi dişleri kesilmeden, eksiklerin telafi edilebildiği yapay 
diş kökleri”dir implantlar. Protezi rahat olmayan, ağızlarında 
oynayan hastalara göreyse “sabit dişler”dir ya da “protezin 
daha az hareket etmesini sağlayan dayanaklar”dır... Piyasada 
bulunan yüzlerce marka implant, çeneye uygulanması 
sırasında kullanılan bir yığın teknik ve bu tedavilerin 
sonucunda kendilerine yansıtılan birbirinden farklı fiyatlar 
yüzünden hastaların kafalarının karıştığı bir gerçek. 

“Hangi marka implant en iyisi?”
Hastalar bizlere genelde şu tür duyumlarla gelir: “Bir İsviçre 
malı varmış… Uzak Doğu üretimi olanlar daha ucuzmuş… 
İsrail ve Amerika malı olanlar da varmış ama Avrupa menşeli 
olanlar en iyisiymiş…” Ürünü üreten ülke ile implantın 
kalitesinin birlikte anıldığı bu tür konuşmaları hastalarımızla 
günde belki onlarca kez yapıyoruz. Peki, ben ne cevap 
veriyorum hastalarıma?

“Siz hekiminizi seçmekle yükümlüsünüz,” diyorum, çünkü 
hekiminize güveniyorsanız, o sizin ağız yapınıza, çene 
kemiğinize ve piyasada bulunan implant markalarına 
bakarak en uygun olanı seçecektir. Piyasada yüzlerce implant 
markası var. Bazıları bu işe yeni başlayan firmalarca getiriliyor. 
Stokları, sermayeleri sınırlı ve bazen maddi yetersizlikler 
nedeniyle bu işi devam ettiremiyorlar. Bu durumda implantın 
gerektiğinde bulunması mümkün olmayabiliyor. İmplant 
ağızda başarıyla dursa bile, yıllar sonra üst yapı değişim 
ihtiyacı doğabiliyor. O implantın üretimi devam etse bile 
ülkemizde olmayabiliyor. Üretildiği merkezin kapandığı da 
oluyor. Biz diş hekimleri, benzer pek çok başka durumu ve 
kriteri de değerlendirerek implant öneriyoruz hastalarımıza. 
İmplant alacağımız firmayı belirlerken, bireylerin sağlığını; 
anlık ya da geçici değil, gelecekte de sürdürülebilecek şekilde 
kalıcı çözümlerle gözetmeye ve korumaya yöneliyoruz. 

“Ucuz olanı mı, pahalı olanı mı seçmeliyim?”
Hastaların kendileri için en iyi implantı neye göre seçecekleri 
konusunda, implantın markası ya da hangi ülkede üretildiği 
kıstasını genelde şu ikisi takip ediyor:  Komşusu ya da bir 
tanıdığı yaptırmış ve o implanttan çok memnun kalmış. 
Yani referans kıstası. Diğeri ve hastayı belki daha da kararsız 
bırakanı ise işin bütçesi: Hekimin vereceği fiyat. Peki, bu tür 
kıstaslar söz konusu olduğunda da hasta, hekimine güvenip 
seçimi ona mı bırakmalı? Cevabım pek değişmeyecek. 
Önerim; hastaların, hekimlerini iyi dinlemeleri, çünkü 
implantın başarısı sadece seçilen markaya bağlı değildir. Hem, 
hasta zaten bir implant markası seçmek zorunda da değildir. 
Hepsinden önce asıl şu konuşulmalı: Tedavi planlaması olarak 
implant, kendisi için en doğru tedavi mi? Hasta, hekimine 
bunu sormalı. Cevap “evet” ise, hekimine kulak vermeli.

Piyasada satılan en pahalı implantların bile ağızda 
kırılabildiğini görüyoruz. İmplantın yapıldığı kemiğin 
genişliği, kemiğin kalitesi, kemiğin yüksekliği, hastanın 
yaşı, sağlık durumu, implantın yapılma tekniği, kullanılan 
aletler, aletlerin hızı ve kullanım sırasındaki serum akışı ile 
cerrahinin yapılış şekli bile başarıyı etkilemektedir. Hastanın 

A

kendi kemiğinin yetersizliği durumunda oraya konulan 
greftler de (ki bu kendi otojen kemiği ya da suni kemik 
greftleri olabilir) tedavinin başarısını belirleyebilir. Ayrıca 
tütün ve alkol kullanımı, doğru beslenme, ağız hijyeni, geceleri 
diş sıkmak gibi durumlar da sonucu etkileyebilir. O nedenle, 
sadece implant markasının önemine takılı kalmak, hatalara 
neden olabilir. Her zaman söylediğim gibi, beden bir bütündür 
ve hiçbir tedavi bedenin bu bütünlüğünü bozmamalı; tersine, 
ona hizmet etmeli.

“İmplant tedavisinin sonrasında nelere dikkat 
etmem gerekir?”
Hastalarımıza implant tedavisi söz konusu olduğunda 
verebileceğim tavsiyeleri ise şöyle sıralayabilirim:
• Öncelikle ağız bakımınıza çok dikkat edin. Mümkünse 
tütün kullanmayın. Genel beden sağlığınıza özen gösterin ve 
kontrollerinize düzenli bir şekilde gidin. 
• İmplant yapıldıktan sonra hangi aralıklarla kontrollere 
gideceğinizi hekiminize sorun ve bu kontrolleri aksatmamaya 
çalışın. 
• İmplant tedaviniz yapıldıktan sonra, implant kutusunda 
bulunan, uygulanan implantın markasını ve boyutlarını 
da içeren bilgilerin bir örneğinin hastalara verilmesi için 
üretilen kısmını hekiminizden alıp saklayın. Bazen hasta şehir 
değiştirebilir, hastanın hekimi vefat edebilir ya da bir sebeple 
veriler kaybolabilir. Böyle durumlarda, implant markanız 
bilinmeksizin başka bir hekim tarafından tedavinizin 
yapılması, piyasada bulunan yüzlerce implant markası 
içinden sizin için hangisinin kullanıldığının bulunması 
imkânsız bir hâl alabilir.
• İmplant yapılan dişte sallanma, ağrı, kanama ya da bir 
rahatsızlık varsa çok beklemeden hekiminize başvurun ve 
sorun büyümeden önlemini alın.
• Unutmayın ki en sağlam ve en iyi diş, kendi dişinizdir. Onları 
korumaya düzenli bir şekilde zaman ayırın; fakat durum onu 
gerektiriyorsa, ağız bakımına ve düzenli kontrollere özen 
gösterme konusunda da kararlıysanız, implantlar güvenle 
başvurabileceğiniz tedavi seçenekleri arasındadır. 
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eden damardan vitamin ve minerallerle 
beslenmeye ihtiyaç duyuyoruz? Çünkü yediğimiz 
besinlerin mineral ve vitamin içeriği azaldı, 
pestisitler nedeniyle toprakta da azaldı. Besinler 
yoluyla veya takviyeler şeklinde aldıklarımız 
da bağırsaktan çeşitli sebeplerle belli oranlarda 

emilebiliyor. Geçirgen bağırsak gibi bir problem varsa 
emilim azalıyor. Sağlıklı bireylerde normalde düzenli 
damardan beslenmeyi gerekli görmüyoruz ancak, ani 
durumlarda bedeni hızla toparlayabilmek için damardan 
tedaviler bizim elimizi güçlendiriyor. 

Vitaminler, bazı küçük moleküller, antioksidanlar ve 
mineraller bizi doğal yollardan iyileştirirler. Bunlardan 
en çok duyduklarınız glutatyon ve C vitamini olmakla 
beraber; alfa lipoik asit, Myers kokteyli, kolin, NAD ile özel 
durumlara yönelik vitamin ve mineral kokteylleri de var.

Glutatyon Nedir?
Glutatyon, bedenimizde en çok kullandığımız 
antioksidanlardan bir tanesi. Hem hücre içinde hem de 
hücre dışında işlev görüyor. En çok karaciğerde yapılan 
glutatyon, günlük hayatımızda her türlü stres, enfeksiyon, 
atık ve toksinin hücrede temizlenmesi sırasında sürekli 
harcanıyor. Ayrıca yetişkin bir bireyde glutatyon yapımı 

N

Kișilerin tükettiği besinlerin mineral ve 
vitamin içeriğinin azalması sebebiyle 
damardan bu șekilde beslenmeye 

ihtiyaç duyabileceklerini belirten Uzm. 
Dermatolog Özge Banu Öztürk; 

glutatyon, C vitamini, Myers kokteyli 
ve NAD kullanımını detaylandırıyor. 

Dr. Özge
Banu Öztürk

Damardan 
Beslenme

DR. ÖZGE BANU ÖZTÜRK

yaşla beraber giderek yavaşlıyor. Sonuç olarak glutatyon 
eksikliği ortaya çıkıyor. Glutatyon hücre içinde en çok şeker 
metabolizması sırasında tüketiliyor. Bu sebeple, glutatyon 
eksikliğini en çok; şeker hastalarında, kalp hastalarında, 
nörolojik ve psikiyatrik rahatsızlığı olanlarda görüyoruz. 

Dışardan Glutatyon Takviyesi Mümkün mü?
Evet mümkün. Özellikle besinler yoluyla. Kükürt ve sistein 
içeren brokoli, karnabahar, turp, lahana, sarımsak, soğan, 
ıspanak gibi yeşil yapraklı otlar ve sebzelerin yeterli miktarda 
alınmasıyla glutatyon yapımı arttırılabilir. Bir diğer glutatyon 
miktarını arttıran NAC’dir. N asetil sistein ağız yoluyla veya 
damardan verildiğinde glutatyona dönüşerek glutatyon 
eksikliğini giderir. Özetle; serbest radikallerin temizlenmesi, 
detoks reaksiyonları gibi mitokondri işlevlerinde ve şeker 
metabolizmasında, demir yapımı ve kan demir seviyesinin 
düzenlenmesinde, kan beyin bariyerinin işlevselliğinde, 
bağışıklık sistem hücrelerinin görevlerini yerine getirmesinde, 
kalp damar sağlığının devamlılığında, ayrıca C ve E 
vitamininin vücutta işlevsel olabilmesi için glutatyona bol 
miktarda ihtiyaç vardır.

Ne Zaman Glutatyon Takviyesi Almalıyız?
Eğer şeker hastalığınız varsa, ciddi glutatyon eksikliğiniz 
vardır. Kalp damar ve nörolojik, psikiyatrik rahatsızlıklarda 
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da glutatyonu mutlaka yüksek tutmamız gerekir. Bunu 
antioksidanlardan zengin, şekerden fakir, düşük hayvansal 
proteinli taze sebze ve meyveden zengin bir beslenme şekli 
ile kısmen yapabiliriz. Glutatyonu arttıran bazı ağızdan 
takviyeleri almamız yine yardımcı olur. Bu ağızdan takviyeler 
alfa lipoik asit ve NAC’dir.

Glutatyonu Ne Zaman Damardan Alalım?
Tüm akut enfeksiyonlarda, COVİD gibi veya ağır metal 
zehirlenmesi gibi akut zehirlenme durumlarında, GGT 
yüksekliğinde, karaciğer hastalıklarında, diş tedavilerinde, 
özellikle amalgam dolguların çıkartıldığı dönemlerde, 
yoğun psikolojik ve bedensel stres dönemlerinde, kalp krizi 
sonrası kalp damar hastalıklarında, hızlı toparlanmaya 
ihtiyaç duyduğumuz her zaman, glutatyonu üç ila yedi gün 
arayla, altı ila on seans damardan takviye olarak alabiliriz. 
Glutatyonun bedende daha iyi çalışması için yüksek doz 
C vitamini ve minerallere de ihtiyaç vardır. Bunları da 
beraberinde ağızdan takviye olarak almamız gerekir.

Damardan Yüksek Doz C Vitamini Tedavisi
C vitamini, bedendeki neredeyse tüm işlevlerin sağlıklı bir 
şekilde gerçekleşebilmesi için gereklidir. Kolajen gibi birçok 
proteinin sentezinde özellikle görev alır. Damardan yüksek 
dozda C vitamini tümör hücrelerini okside ederek öldürebilir. 
Özellikle kanser hastalarında yüksek doz C vitamini 
tedavisi vardır. C vitamini düşük dozlarda antioksidan 
etkilidir; detoksifikasyon da, mitokondri işlevlerinde yara 
iyileşmesinde, kolajen sentezinde, cilt ve damar duvarının 
sağlamlaşmasında oldukça etkilidir, bağışıklık sistemini 
destekler, kronik yorgunluğun giderilmesine yardımcı olur.

C vitaminini üç ila yedi gün arayla, dört ila altı seans, genel 
vücudun ve  bağışıklığın desteklenmesi için düşük dozlarda 
damardan veriyoruz. Sadece kanser hastalarında yüksek 
dozlarda C vitamini kullanıyoruz. Günlük hayatımızda da C 
vitamini iki ila dört gram kadar ağızdan alabiliriz. Düzenli C 
vitamini kullanmak glutatyona olan ihtiyacı  azaltır. Özellikle 
solaryuma girenlerin,  yaz aylarında yoğun güneş banyosu 
yapanların ve tütün kullananların yüksek doz C vitamini 
ihtiyacı olduğunu hatırlatmak istiyorum. 

Myers Kokteyli Nedir?
İntravenöz vitamin terapisi olarak da bilinen Myers 
kokteyli (enerji serumu) kronik yorgunluk, fibromiyalji, 
depresyon, anjin, kas spazmı, akut astım atakları, migren 
gibi rahatsızlıkların tedavisi için kullanılan bir vitamin 
terapisi olarak tanımlanır. Genel sağlık fonksiyonlarını 
iyileştirmek amacıyla kullanılan bir tamamlayıcı tedavi 
olarak bilinir. 7,5 gr C vitamini, 380 mg magnezyum klorid, 
100 mg nikotinamid, 100 mg B5 vitamini, 100 mg piridoksin 
B6 vitamini, 100 mg tiamin B1 vitamini, 10 mg riboflavin B2 
vitamini, 1 mg B12 vitamini metilkobalamin içerir.

Myers kokteyli, medikal tedavilere destek arayan, yoğun ve 
stresli bir tempoda çalışan veya yeterli vitamin alamayan 
bireylerde hızlı toparlanma sağlar. Yaşam kalitesini artırır, iyi 
hissetmemizi destekler. Myers kokteyli, birçok hastalığa karşı 
da önlem olarak düşünülebilir.

Bağışıklık sistemini güçlendirme, soğuk algınlığı ve grip 
gibi hastalıklardan korunma, enfeksiyonlarla mücadele 

direnci kazandırma, fibromiyalji semptomlarını hafifletme, 
sindirim sorunlarını çözme, kemik sağlığını destekleme, 
kas spazmlarını azaltma, astım ve alerji tedavilerine 
katkıda bulunma, migren ağrılarını hafifletme, hormonal 
dengesizlikleri düzeltme, özellikle sınav yıllarında zihinsel 
odaklanmayı arttırma, bağımlılık tedavisinde NAD ile 
beraber, felçli hastaların tedavisi ve rehabilitasyonunda 
yardımcı olma, depresyon ve anksiyete semptomlarını 
iyileştirme, kronik yorgunluk ve uykusuzluğa karşı mücadele 
etme, vücuda canlılık ve zindelik katma, kalp yetmezliğinin 
önlenmesine yardımcı olma, kardiyovasküler hastalıkların 
tedavisini destekleme amacıyla yedi ila on gün aralıklarla, üç 
ila altı seans uyguluyoruz.

NAD Nedir ve Vücudumuz Neden NAD’ye 
İhtiyaç Duyar?
NAD veya “nikotinamid adenin dinükleotit”; vücudumuzdaki 
hücrelerin enerji üretmesine yardımcı olan, doğal olarak 
oluşan bir enzimdir. Mitokondriyal antiaging  diyebiliriz. Yani 
hücrelerimiz için hazır enerji kaynağıdır. Oksijen ve glikoz 
eksikliği gibi, NAD eksikliği de bir hücrenin ölümüne neden 
olabilir. Görevi, yiyeceklerden aldığımız enerjiyi hücresel 
enerjiye dönüştürmek veya hücrelere enerji için hammadde 
taşımaktır. NAD varsa ATP vardır. Bebeklerde ve çocuklarda 
NAD yüksektir, bu sebeple enerjik ve neşelilerdir. Vücutta 
bulunan NAD, dışarıdan gelen besinin enerjisi H ile birleşir 
NADH olur. Sık ve yüksek kalorili beslendikçe serbest dolaşan 
NAD miktarı azalır veya tükenir. Buna karşılık NADH artar. 
Kilo alımı, yağlanma, obezite gelişir. Yaş ilerledikçe NAD/
NADH oranı azalır veya bu oran kötü beslenme sebebiyle 
azaldığı için yaşlanıyoruz da diyebiliriz. Nitekim uzun açlıkta, 
sirtuins denilen uzun yaşam genleri  aktive olur ve bu genler 
ile NAD miktarı artar. Yine düşük kalorili beslenince aktive 
olur. Bu sebeple, yaşla azalan NAD’yi arttırmak için ilk 
şart, yaş aldıkça az yemektir. Bir diğeri de egzersiz yapmak. 
Egzersizde hareket enerjiye ihtiyaç duydukça, NADH 
halindeki yiyecek taşıyan versiyondan kurtulup NAD’ye 
dönüşüm olur ve çoğalır. Yani düzenli fiziksel egzersiz, NAD/
NADH oranını arttırır. 

NAD varlığı, vücudun tüm rejenerasyon ve antiaging 
faaliyetlerinin, hücresel kısmını destekler. Vücutta bulunan 
veya NADH’ye dönüşüm nedeni ile sayıca azalmış NAD 
durumunda, laboratuvar ortamında üretilmiş NAD 
verilmesi obeziteden diyabete, ruh sağlığından damar ve sinir 
sistemi hastalıklarına, travma sonrası iyileşmelere, madde 
kullanımındaki karaciğer hasarını azaltmaya, kısaca hücre 
ATP düzeyini arttırarak, hücrenin hastalığa karşı direncini 
arttırmaya ve vücudumuzun savunma mekanizmasını 
güçlendirmeye  destek olur. NAD, ruhsal düzenleyici olan 
vücut serotonin seviyelerini arttırır, depresyon ve anksiyete 
belirtilerini iyileştirmeye yardımcı olur. NAD, madde 
bağımlılığı ve iyileşmesi için tedavi gören bireyler için 
faydalıdır. Bu tedavi; istekleri ve yoksunluk belirtilerini azaltır, 
vücuda enerji verir ve beyin yenilenmesini hızlandırır. Ayrıca 
NAD, yaşlanmayı geciktirmede önemli bir rol oynar. Vücut 
doğal olarak NAD üretir; koşmak, zıplamak, dans etmek, 
trambolin, ossilasyon NAD seviyelerini arttırır; ancak, genel 
seviye zamanla, yaşlandıkça azalır. Bu durumda destek olarak 
NAD kür halinde IV uygulanır. Genel prosedür haftada bir, 
toplam dört ila altı seans şeklinde olup ihtiyaç durumunda 
uzatılabilir.  



gzersiz, bir tedavi yöntemi olarak kabul 
ediliyor mu?
Egzersiz farklı uygulamalarıyla, fizik tedavi ve 
rehabilitasyon programlarının olmazsa olmazı 
durumunda bir tedavi yöntemidir. Fizik tedavinin 
etkinliğinin artırılmasında ve bu etkinin 

kalıcılığının sağlanmasında egzersiz önemli yer tutuyor. 
Özellikle risk grubundaki hastalarımızın ömür boyu, mutlaka 
doktor kontrolünde egzersiz programlarını sürdürmelerini 
öneriyoruz.

Hangi hastalıkların tedavisinde, hangi aşamada 
egzersiz devreye giriyor?
Hareket sistemini ilgilendiren hemen hemen tüm hastalıklarda 
egzersizi reçete ederek uyguluyoruz. Hastalıkların tedavisinde 
amaç önce ağrıyı azaltmak ve hastayı rahatlatmaktır. Bu 
sağlandıktan sonra hastalığın temel nedenlerine inilir. Bir 
duruş bozukluğu, uygun olmayan hareket şekli, deformite, 
hatta vitamin veya mineral eksikliğini araştırıyor ve buna 
yönelik tedavi planlıyoruz. Örneğin; ofis çalışanlarında sıkça 
karşılaştığımız, boyun, sırt, bel ve bacak ağrılarında; hastalar 
şiddetli ağrı, uyuşma, yorgunluk, uyku bozukluğu gibi 
şikayetlerle başvuruyorlar. Öncelikle hastanın duruşunu, iş 
yerindeki çalışma şartlarının ergonomisini değerlendiriyoruz. 
Fizik muayene bulgularına göre gerekli tetkikleri istiyor, sonra 
hastaya fizik tedavi ile birlikte doğru duruşu sağlamak için 
gerekli önerilerde bulunuyor ve mutlaka egzersiz uyguluyoruz. 

Kişiye özel egzersiz programı nedir?
Hastalığın adı aynı olsa dahi kişinin vücut yapısı, kas ve 
eklemlerinin durumu farklı olabileceği için öncelikle -hastaya 
zarar vermeyecek- fiziki durumunu daha iyi düzeylere 
taşıyacak egzersiz programına “kişiye özel egzersiz” diyoruz. 
Buna göre hastaya en uygun egzersiz tipi, egzersizin şiddeti ve 
sıklığı belirleniyor. Egzersize başladıktan sonra ortaya çıkan 
olası problemler takip ve tedavi ediliyor. Hastamız sağlığına 
kavuştuktan sonra da hayatında hep olması gereken, kendisine 

özel egzersiz programını, bu profesyonel sistemler sayesinde 
ömür boyu güncelleyebiliyoruz.

Akıllı egzersiz sistemi nedir?
“Akıllı Egzersiz Sistemi”yle, egzersizleri tıpkı bir ilaç 
gibi hastaya özel reçete ediyoruz. Hastanın yaşını, genel 
sağlık durumunu, kas gücü, dayanıklılık ve esnekliğini 
değerlendiriyor, tüm bu parametrelere uygun olacak şekilde 
egzersiz planı hazırlıyoruz. Bu egzersiz planını uygulayarak, 
belirlediğimiz fizik tedavi ve rehabilitasyon sürecinden optimal 
düzeyde fayda elde ediyoruz. Bilinçsizce ve yanlış bir şekilde 
yapılan egzersizlerle vücuda faydadan çok zarar verme ihtimali 
söz konusuyken; Akıllı Egzersiz Sistemleriyle, yaralanma 
riskini en aza indiren, güvenli egzersiz seansları uyguluyoruz. 
Bu sistemler ile hastanın egzersiz performansını, geriye dönük 
ve ileriye yönelik planlama için kayıt altına alabiliyoruz.

Genel olarak egzersiz konusunda hangi uyarılarda 
bulunmak istersiniz?
Egzersiz, her yaşta erişkinin yapması gereken, sağlığımıza 
katkıda bulunan, hayat kalitesini artıran bir aktivitedir. 
Egzersiz sadece kas gücü artırmayı sağlamaz, bunun yanı 
sıra; uyku bozuklukları, kaygı ve depresif bozukluklar, 
cinsel sağlık, kronik yorgunluk, kalp damar hastalıkları, 
endokrin bozukluklar gibi, yaşadığımız çağın hastalıkları 
olarak tanımladığımız ve çok sık karşılaştığımız birçok 
hastalığın tedavisinde katkı sağlar. Egzersizlerin planlanması 
ve uygulanması çok önemlidir. Doğru seçilmeyen, doğru 
şekilde uygulanmayan egzersiz, faydadan çok zarar verecektir. 
Hastanın en yüksek düzeyde faydalanabilmesi için, 
tecrübeli klinisyenler tarafından hastanın kas iskelet sistemi 
değerlendirilip kişiye özgü tedavi programı oluşturulduktan 
sonra takibinin yapılması, gerekli durumlarda müdahale 
edilerek tedavinin gözden geçirilmesi ve değişimlerin kayıt 
altına alınması büyük önem taşıyor. Her zaman söylediğimiz 
gibi #hayatharekettir mottosunu unutmuyoruz ve kontrollü 
egzersiz programlarımızı hayat boyu sürdürüyoruz.  

E

Ankara Romatem Fizik Tedavi ve 
Rehabilitasyon Merkezi Bașhekimi 

Prof. Dr. Alper Murat Ulașlı, Akıllı Egzersiz 
İstasyonu ünitesinde, hastaların güvenle 
uygulayabilecekleri “kișiye özel egzersiz” 

programı hazırladıklarını söylüyor.

Egzersiz 
“Kişiye Özel” 
Reçete Edilir

sağlık ve güzellik

PROF. DR. ALPER MURAT ULAȘLI
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“1 Dakika 
Bakar mısınız?”
English Home, 
Memorial Sağlık Grubu ve 
Kansersiz Yaşam Derneği, 
“Hayata Yakından Bak” 
projesinin lansmanını 
özel bir etkinlikle yaptı. 

Projenin detaylarının paylaşıldığı davete iş, sanat ve 
cemiyet hayatının önde gelen isimleri katıldı. Meme 
kanserine karşı farkındalık oluşturmak amacıyla “1 
Dakika Bakar Mısınız?” mesajıyla hayata geçirilen 
“Hayata Yakından Bak” lansmanı English Home 
Pazarlamadan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı 
Cennet Melis Uslukılınç, Memorial Sağlık Grubu 
Pazarlama Direktörü Hümeyra Hevadpal ve Kansersiz 
Yaşam Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Dida Kaymaz 
ev sahipliğinde ve Tanem Sivar’ın moderatörlüğünde 
gerçekleşti.  

davet

TANEM SİVAR MERVE ÖZKAYNAK İDİL YAZAR

MELİS ÖZER, KATRE TURAN

MELİS USLUKILINÇ, DİDA KAYMAZ, HÜMEYRA HEVADPAL



Kışa Merhaba 
Partisi
Uzm. Dr. Miray Tümer, yoğun ilgi 
gören daveti ile kışa merhaba dedi.

Yaklaşık on yıldır medikal estetik alanında hizmet 
veren, Ankara’nın tanınmış doktoru Miray Tümer’in yeni 
muayenehanesinde verdiği “kışa merhaba” partisine başkentin 
tanınmış simaları yoğun ilgi gösterdi. İş, sanat, siyaset ve 
sağlık dünyasının önde gelen isimlerinin katıldığı davette 
Uzm. Dr. Miray Tümer kısa bir açılış konuşması gerçekleştirdi. 
Sağlık olmadan güzellik olamayacağına vurgu yapan Tümer, 
davetlilere ve çalışma arkadaşlarına teşekkür etti. 

CEREN, AYKUT BÜYÜKYILMAZ

davet

NUR COȘAR SENA GÜNEY ASLI ÖZER

MİRAY TÜMER
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KÜBRA TUĞRULYEȘİM BARUTÇUTUĞÇE, MUSTAFA KADOOĞLU AHMET EYYUBLU

Kıșa merhaba 
partisiyle bir 
araya gelen iș, 
sanat, siyaset ve 
sağlık dünyasının 
önde gelen 
isimleri oldukça 
keyifl i bir akșam 
geçirdi.

SEMA SATILMIȘ

AYKUT ÇAKMAKLIHÜLYA AKMAN AFȘİN EMRE KAYIPMAZ FİLİZ AKBIYIK



Reçete edilen ilaçların içeriğinde șeker katkısının bulunabileceğini ve bunun 
da çocuklardaki çürük riskini artırabileceğini belirten Çocuk Diș Hekimi Uzm. 

Dr. Nurgül Demir, ebeveynlere hatırlatmalarda bulunuyor...

Nurgül Demir
İlaçlar Diş Çürüğü Riskini Arttırabilir

sağlık ve güzellik

avaların soğumasıyla birlikte çocuklarda 
soğuk algınlığı, gribal enfeksiyonlar gibi 
hastalıkların görülme sıklığı arttı. Bu da, 
çocukların sürekli ilaç kullanmalarına 
ve ebeveynlerin, bağışıklık sistemini 

güçlendirici vitamin takviyelerine yönelmelerine 
sebep oluyor. Diş çürükleri denilince risk faktörü olarak 

H hep akıllara şekerli yiyecekler, asitli içecekler gelir; ancak, 
çocukların kullandığı ilaçların da çürük riskini arttırabileceği 
konusunda ebeveynlere, tam da bu dönemde hatırlatma 
yapmakta fayda olacağını düşünüyorum. 

Çocuklar için sıklıkla reçete edilen ilaçların çoğu, kolay 
tüketilebilmesi ve ilacın tadının kabul edilebilir hale 
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Uzun süre kullanılması 
gerekebilecek demir 

preparatlarının, 
çiğnenebilir vitamin 

tabletlerinin; diș 
minesinin sertliğini 

azaltabileceği 
göz önünde 

bulundurularak, çürük 
riski yüksek hastalarda 

tedbirli olunmalıdır. 

drnurguldemir

getirilebilmesi için şeker içermektedir. İlacın asidik yapısı, 
kullanım sıklığı ve verilme şekli gibi faktörlere bağlı olmak 
kaydıyla ilaçların içeriğindeki şeker dişlerde çürük riskini 
arttırır. Özellikle kronik hastalığı nedeniyle düzenli olarak 
ilaç kullanması gereken hastalarımız için bu risk daha çok 
önem taşır. Süt dişlerinin daimi dişlere göre daha ince ve 
daha az mineral içeren mine yapısını, çocukların çürük 
riskini arttıran beslenme alışkanlıklarını, ağız hijyenlerinin 
devamlılığının sağlanmasındaki zorlukları da göz önünde 
bulundurduğumuz zaman; ilaçların çürük riskini arttırması, 
özellikle çocuklarda, göz ardı edilemeyecek bir tehlike olarak 
karşımıza çıkıyor.

Çocukların kullanması gereken şurup formundaki 
antibiyotiklerin pek çoğunun şeker içeriğinin, asidik ve 
kıvamlı yapısının, ilacın kullanım sıklığının artması halinde 
çürük riskini arttırabileceği biliniyor. İlacın diş yüzeylerinde 
kalma süresine göre, kullanılan ilaçlar, diş minesi üzerindeki 
biyofilm adı verilen yapışkan tabakadaki çürüğe sebep olan 
bakteri kolonilerinin aktivitesini arttırarak ve diş minesinin 
sertliğini azaltarak çürük riskinin artmasına sebep olur. 
“Inhaler” formda kullanılan astım ilaçları da tükürük yapısı 
ve miktarını, ağız içi pH’ı değiştirerek çürük riskini arttırabilir. 
Uzun süre kullanılması gerekebilecek, demir preparatlarının, 
çiğnenebilir vitamin tabletlerinin de diş minesinin sertliğini 
azaltabileceği göz önünde bulundurularak, çürük riski 
yüksek hastalarda tedbirli olunmalıdır. 

Günümüzde çok popüler olan, çocukların tüketimini 
teşvik etme amaçlı, lolipop gibi farklı formlarda üretilen 

multivitamin preparatları konusunda da ebeveynlerin 
çok dikkatli olması gerekir. Şeker içeren lolipop 
formundaki multivitamin takviyeleri, ilacın ağız 
içinde kalacağı süreyi de göz önünde bulundurursak; 
çocuklarda çürük riskini arttıracağı gibi, ağız içinde 
bulunan başlangıç çürüklerinin de hızlı ilerlemesine 
sebep olabilir. Özellikle ağız hijyeni alışkanlıklarının 
devamlılığının sağlanmasında sorun yaşayan 
çocuklar için, takviye vitamin seçimi, mutlaka bir 
“çocuk doktoru” tarafından ve “çocuk diş hekimi” 
konsültasyonu ile yapılmalıdır. Vitamin takviyeleri, 
tedavi edici amaçlarla kullanılmasa dahi, bu konuda 
yönlendirici olan tek yetkili, mutlaka hekim olmalıdır.  

Özetle;
• İlaçların da, şekerli gıdalar kadar çürük riskini 
arttırabileceği unutulmamalı.
• Bazı ilaçlar mine yapısında yumuşamaya ve 
zayıflamaya sebep olduğu için ilaç kullanımından 
sonra, ağız bol su ile çalkalanmalı. Dişlerin ilaç 
alımından hemen sonra fırçalanması önerilmemektedir.
• Çocuk diş hekiminin önerileri doğrultusunda diş 
fırçalama alışkanlığının devamlılığı sağlanmalı ve 
mutlaka ebeveyn kontrolünde olmalı.
• İlaç seçimi yaparken mümkünse şekersiz olanlar 
tercih edilmeli, ilacın asidik değerleri göz önünde 
bulundurulmalı. Bu amaçla çocuk doktorunuza ve 
çocuk diş hekiminize mutlaka danışın.
• Düzenli ilaç kullanması gereken hastalar, mutlaka bir 
çocuk diş hekimi kontrolünde olmalı.  



atarakt nedir? Kataraktın belirtileri 
nelerdir? 
Katarakt, göz bebeğimizin arkasında bulunan 
göz merceğimizin zamanla şeffaflığını yitirerek 
bulanıklaşması sonucunda hastanın bulanık 
görmesine sebep olan, sıklıkla orta yaş ve 

üzerinde görülen bir göz hastalığıdır. Bununla birlikte 
yeni doğan bebekler dahil olmak üzere katarakt her yaşta 
görülebilmektedir. Katarakt dünyada en fazla görülen tedavi 
edilebilir körlük sebebidir. 

Başlangıç döneminde katarakt kişide herhangi bir şikayet 
oluşturmayabilir. Zaman içerisinde görme seviyesinde azalma 
ve görme netliğinde bozulma oluşur. Dumanlı ve sisli görme, 
renkleri mat görme, ışık saçılmaları, loş ışıkta görmede 
zorlanma gibi şikayetler ortaya çıkar.

Kataraktın nedeni nedir?
Kataraktın en önemli sebebi ileri yaştır. Yaşla birlikte lensteki 
proteinlerin yapısında bozulma meydana gelmekte ve lens 
saydamlığını kaybetmektedir. Yaşın haricinde katarakta 
çeşitli durumlar da sebep olabilmektedir. Bunlar göz içi 
iltihabı (üveit) geçirmek, kortizon içeren ilaçların uzun süre 
kullanımı, güneş ışığına uzun süre korumasız şekilde maruz 
kalma, ailede katarakt hikâyesi, şeker hastalığı, obezite 
gibi metabolik hastalıklar, hipertansiyon, gözün travmaya 
maruz kalması, daha önce göz ameliyatı geçirmiş olma, anne 
karnında geçirilmiş ateşli hastalıklar veya gebelikte ilaç 
kullanımı...

Katarakt tanısı nasıl konur?
Katarakt tanısı göz doktoru tarafından göz muayenesi 
yapılarak konur. Katarakt tanısı için herhangi bir teste ihtiyaç 

yoktur. Aynı zamanda yapılan muayenede görme kaybına 
neden olabilecek diğer hastalıklar ayırt edilir.

Katarakt nasıl tedavi edilir?
Katarakt ilerleyici bir hastalıktır. Tedavi edilmez ise körlükle 
sonuçlanmaktadır. Tek ve kesin tedavi yöntemi ameliyattır. 
Gözlük veya ilaçla tedavi edilemez. Katarakt cerrahisi 
günümüzde ultrason enerjisi kullanılarak fakoemülsifikasyon 
adı verilen modern teknikle yapılmaktadır. Katarakt ameliyatı 
göze 2.4 mm’lik çok küçük kesiler yapılarak, saydamlığını 
yitirmiş ve bozulmuş olan göz içi merceğinin, yapay (suni) 
lens ile değiştirilmesiyle yapılan cerrahi bir operasyondur. 
Operasyon on beş ila yirmi dakika arası bir süre almakta ve 
hastalar bu sırada ağrı hissetmemektedir. Anestezi damla ile 
yapılmakta, iğne uygulanmamaktadır. Hastanın hastanede 
yatmasına gerek yoktur, aynı gün taburcu edilir ve bir gün 
sonra kontrole çağrılır. 

Katarakt ameliyatı sonrası takılan mercek 
çeşitleri nelerdir?
Katarakt ameliyatı sonrası takılan mercekler günümüzde 
kabaca üç sınıfa ayrılır: Tek odaklı mercek, iki odaklı mercek, 
üç odaklı mercek (akıllı mercek) veya EDOF lensler.

Her hastaya akıllı mercek/trifokal mercek 
takılabilir mi?
Her hastaya akıllı mercek/trifokal takılamaz. Bu mercekler 
takılmadan önce detaylı bir göz muayenesi yapılmakta ve  
sadece uygun hastaların gözüne takılabilmektedir. Gözünde 
şekere bağlı kanama, göz tansiyonu, sarı nokta hastalığı gibi 
retinal problemleri olan hastalara bu üç odaklı mercekler 
takılamaz. Bunun yerine tek odaklı ya da 2 odaklı mercekler 
takılabilir.  

K

Liv Hospital Ankara Göz Hastalıkları 
Uzmanı Op. Dr. Mahmut Doğan, 
kataraktın nedenlerini açıklayarak 

tedavi sürecine değiniyor.

Katarakt ve 
Akıllı Mercek

DOÇ. DR. MAHMUT DOĞAN

sağlık ve güzellik

230 magdergi.com.tr





232 magdergi.com.tr

ncelikle kendinizden biraz bahsederek 
başlar mısınız?
Cellule 1920 markasının isim annesi ve kurucu 
ortağıyım. 1978, İstanbul doğumluyum. Orta ve 
lise öğrenimimi İtalyan Lisesinde tamamladıktan 
sonra Yeditepe Üniversitesi Reklam Tasarımı 

ve İletişimi bölümünden mezun oldum. Türkiye’nin ileri 
gelen firmalarında satın alma sorumlusu olarak görev 
aldım. Çocukluğumdan beri kozmetik sektörüne ilgi 
duyuyordum. Bunun en önemli sebebi, ninem (logomuzda 
görülen hanımefendi) ve anneannemin özel krem tarifleri 
ve maskeleriyle erken yaşta tanışmamdı. O ilk tanışmamın 
ardından yıllar boyunca her skaladan ürünü denemeye 

başladım. Sektörü takip ettim ve sonunda Cellule 1920 
markamızla sektöre giriş yaptık.
Cellule 1920 markasını kurarken amacımız; sayısız farklı 
marka altında ürün çıkaran kozmetik sektöründe kaliteli ürün 
yelpazemizi, ulaşılabilir fiyatlarla tüketiciyle buluşturmaktı. 
Bir yılı aşkın AR-GE çalışmalarımız sonucunda Cellule 1920, 
on bir çeşit ürünle tüketicilerimize sunuldu.

Bu ürün yelpazenizde neler bulunuyor?
Cellule 1920, aslında çok geniş bir ürün yelpazesine sahip. 
Öncelikle kadınların içlerinde var olan doğal güzelliği ortaya 
çıkarmak ve onu koruyup iyileştirmek üzere yola çıktık. Bu 
yüzden 2023-2024 yılı güzellik serimizde cilt ve saç bakımı 

Ö
Bir yılı așkın çalıșmaların ardından tüketiciyle bulușan Cellule 1920’nin kurucu 

ortağı Neslihan Köker, kozmetikte doğal içerik kullanmanın önemine de 
değinerek ürünlerini MAG Okurları için anlatıyor. 

Cellule 1920 
Premium Cosmetics

Doğal Güzellik Ortaya Çıkıyor

röportaj

NESLİHAN KÖKER



üzerine dört farklı serimiz ve on bir farklı ürünümüz bulunuyor. 
Ürünlerimizin içerikleri ve kullandığımız doğal özler, bileşenler 
bizim için en önemli nokta. İçten gelen güzelliğin dışa yansımasının 
ilk adımının cilt temizliği olduğu bir gerçek. Bu yüzden Cellule 1920 
için cilt temizleme ürünlerinde ihtiyacı karşılamak, büyük önem ve 
hassasiyet içeriyor. 

Hem cilt temizleme köpüğümüz hem de Cellule 1920 tonik ile 
cildi kurutmadan gözeneklerin derinlemesine temizlenmesini 
hedefliyoruz. Anti-aging ve retinol kremden oluşan anti-aging 
serimiz de Cellule 1920’nin güçlü kaslarından. Bu serimizde cildi 
kırışıklıklara karşı korurken sağlık ve parlaklıkla buluşturmayı 
amaçlıyoruz. Bu serimizi kolajen serimizle birleştiriyor, daha genç ve 
dolgun bir cilt sağlanması için kolajen krem, serum ve göz kontur 
kremi ile eksiksiz bir bakım ritüeli sunuyoruz. 

Elbette atlamamamız gereken diğer bir serimiz de Royal Honey saç 
serimiz. Bu serimizle müşterilerimize saç bakımında eksiksiz bir 
deneyim yaşatıyoruz. Royal Honey saç serimizde saçı kökten uca 
besleyerek güçlü ve sağlıklı bir forma kavuşturmak temel hedefimiz. 
Haftada bir defa düzenli olarak kullanılmasını tavsiye ettiğimiz saç 
maskemizi panthenol ve keratin ile desteklerken vitamin kompleks 
şampuanımızda bulunan B, C ve E vitaminleri ile saçın ihtiyaç 
duyduğu tüm bakımı sağlıyoruz. Argan yağı ve keratin içerikli saç 
serumumuz ve yine tüketicilerin tamamı tarafından beğenilerek 
kullanılan sıvı saç kremimiz ile sunduğumuz eksiksiz bakım 
sayesinde saçlarımızı nem, parlaklık ve hacimle buluşturuyor, ipeksi 
bir görünüme kavuşturuyor, dökülmelere karşı koruyoruz. 

Ürünlerinizi nasıl geliştiriyorsunuz?
Ürün geliştirme aşamasında kendini kanıtlamış birtakım 
formülleri yenileyerek yola çıktık. Kozmetikte kullanılan olmazsa 
olmaz peptitler ve seramidlerle doğal özlerin birleşimlerinden 
güzel sonuçlar elde ettik. Bu süreçte ürünlerimizi her cilt tipinde 
denedik. Özellikle de hassas cilt tiplerinde aldığımız geri dönüşler 
bizi oldukça mutlu etti. İlerleyen aylarda yine sonuç odaklı, doğal 
özlerden beslenen yeni ürünlerimizi tüketicilerimize sunmak için 
sabırsızlanıyoruz.

Ürünlerinizin kalitesi ve güvenirliği hakkında neler 
söyleyebilirsiniz?
Ürünlerimiz, doğal bitki özleri ve antioksidanlarla zenginleştirilmiş, 
her biri dermatolojik testlerden geçmiş ve onay almış ürünlerdir. 
Bizim için güzellik, geçmişten günümüze taşınabilmeli. Bu aynı 
zamanda Cellule 1920’nin mottosu (the beauty from past to 
future).  Mottomuz hem geçmişteki cilt ve saç güzelliğinin geleceğe 
taşınmasını sağlayan ürünlerimizi ifade ediyor hem de geçmişten 
günümüze gelen, bize sağlık, canlılık sunan doğal özler ve 
bileşenlerden gelecekte de faydalanacağımızın ipucunu sunuyor.

Bakım kremlerinin ve serumların kullanılmasının 
öneminden de biraz bahseder misiniz?
Tüm hücrelerimiz gibi cilt ve saç hücrelerimiz de gerek dış 
etkenler gerekse ilerleyen yaşla birlikte eski hızında ve sağlığında 
yenilenememektedir. Özellikle yaşadığımız çağda çevre kirliliği 
bu denli artmış, doğal yaşamdan uzaklaşılmış, doğal besinlere 
ulaşmakta bu denli zorlanırken cildimizin ve saçlarımızın da 
yıpranmaya meyilli olması çok normal. Cildin ihtiyaç duyduğu 
bakımı sunabildiğimiz sürece olumsuz etkileri sonlandırmak ve 
cildi hak ettiği güzellikle buluşturmak mümkün. İşte biz de Cellule 
1920 markamızla sunduğumuz krem ve serumların içeriklerini özel 
olarak formülize ederek tam da bunu amaçlıyoruz. 

cellule.1920

ANTI AGING SERİSİ

KOLAJEN SERİSİ

ROYAL HONEY SAÇ SERİSİ

YÜZ TEMİZLEME SERİSİ
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klim krizi son yıllarda hemen hemen 
hepimizin ortak konusu. Küresel ısınma 
etkisiyle artan sıcaklıklar, üretimde 
yaşanılan rekolte kayıpları, yaşanan doğal 
afetler ile birlikte tarım arazilerinin zarar 
görmesi, tarım arazilerinin imara açılması, 

üreticilerin rantı yüksek ürünlerin üretimine yöneliyor 
olması… Sonuç; 2019 yılı verilerine göre dünya nüfusunun 
dörtte biri güvenli, besleyici ve yeterli gıdaya erişemedi. Bugün 
altı yüz doksan milyon insan açlıkla mücadele ediyor ve bu 
rakamın 2030 yılı itibarı ile sekiz yüz kırk milyonu aşacağı 
öngörülüyor.

Gezegenimizi daha yaşanabilir bir hale getirmek ve karşı 
karşıya olduğumuz iklim krizine çözüm üretmek adına 
hepimiz sorumlu olduğumuzun bilincindeyiz. Bunun en 

İ

İklim krizine dikkat çeken Frea Naturalz’ın kurucusu Dr. Naz Demirkılıç,
gıda israfının en aza indirilmesi gerektiğini vurgulayarak besinleri mevsiminde 

tüketmenin önemini anlatıyor ve klimataryen beslenme hakkında
MAG Okurlarını bilgilendiriyor.

Frea Naturalz
Klimataryen Beslenme

Dr. Naz Demirkılıç
naz@freanaturalz.com

temelinde de beslenme şeklimiz ile ona olan bağımlılığımızı 
değiştirmek yatıyor; çünkü ne yediğimiz ve içtiğimiz küresel 
ısınma ile direkt ilişkili. İşte tam bu noktada da iklim dostu 
beslenme yaklaşımı ortaya çıkıyor. 

İklim dostu beslenme; sofrasından eti çıkaramayan, vegan, 
vejetaryen ya da alkali beslenme modeline adapte olamayan 
fakat aynı zamanda çevreye duyarlı, iklim krizine kendi 
çözümleriyle katkıda bulunmak isteyenlere çözüm olarak ilk kez 
2015 yılında New York Times tarafından tanımlandı. İklim dostu 
ya da bir diğer adı ile “klimataryen beslenme’nin” temelinde 
küresel ısınmayı olumsuz etkileyen gıdaların tüketimini 
minimuma indirmek ve “bol bol” değil yeterli beslenmek yatıyor. 
Günümüzde üretilen her üç gıdadan birinin çöpe gittiğini ve 
çöpe giden bu gıdaların sera gazı salınımının yüzde sekizine 
mal olduğunu düşünürsek klimataryen beslenme modelini 

sağlıklı keşifler



hayatımıza uyarlamanın ne kadar önemli ve acil olduğunu 
anlamak mümkün.

Klimataryen diyet, tüketicileri yerel, mevsiminde yetişmiş, 
taze ürünler tüketmeye yönlendiriyor; çünkü gıda tedarik 
zinciri küresel ısınmayı hızlandıran sera gazı emisyonlarının 
önemli etkenlerinden biri. Buna göre gıdanın işlenmesi ve 
paketlenmesi süreçleri küresel sera gazı salınımının yüzde 
onunu; taşınması, saklanması ve sonunda israf edilmesi ise 
yüzde yirmisini oluşturuyor. Dolayısıyla iklim dostu beslenme 
küreselleşen dünyanın bir getirisi ithal gıdaları yani bir diğer 
ifade ile coğrafyamız dışında yetişen özellikle de ülke dışından 
gelen yiyecekleri satın almamayı öneriyor. Örneğin; günümüzde 
bir hayli popüler olan ve süper gıdalar arasında yer alan 
“kinoa”nın Peru’dan Türkiye’ye yaptığı yol ve çevreye bıraktığı iz 
değerlendirildiğinde bizim için çok da iyi bir gıda olmadığı ortaya 
çıkıyor.

İklim dostu beslenmenin altını çizdiği bir diğer önemli konu 
ise gıda israfı. Tüm canlılar için sürdürülebilirliğin, esasında 
var olan ihtiyaçlarımızı geleceğin kaynaklarını tüketmeden 
karşılayabiliyor olmak klimataryen beslenmenin olmazsa olmazı.  

Günümüzde ihtiyacından fazlasını isteyen insanlar, tüketmeyeceği 
kadar satın alırken milyonlarca insan aç uyuyor. Bununla birlikte 
satın alınanların büyük bir kısmı da çeşitli sebeplerle çöpe 
gidiyor. Birleşmiş Milletlerin 2021 yılında yayımladığı rapora göre 
dünyada yıllık dokuz yüz otuz bir milyon ton, ülkemizde ise yıllık 
yedi milyon ton gıda çöpe atılıyor. Bu rakam bu yıl açıklanan gayrı 
resmî verilere göre 18,1 milyon tona ulaşmış durumda.  Gelişmişlik 
düzeyi ve gelir arttıkça israf da artıyor. İklim dostu beslenme 
prensipleri; konuya global bir biçimde yaklaşarak tüketimin 
bir alışveriş eyleminden öte geleceğimiz için hayati bir seçim 
olduğunu söylüyor ve az miktarda, ihtiyaca göre ürün satın alarak 
beslenmeyi tavsiye ediyor.  

Bu bağlamda hayvansal gıdaların özellikle de et tüketiminin 
hem karbon hem de su ayak izinin çok yüksek olması sebepli 
beslenme düzeni içerisinde en az miktara indirgenmesi gerektiğini 
vurguluyor; çünkü hayvansal gıda tüketimi arttıkça hem daha 
fazla yeme hem de daha fazla yem alanına ihtiyaç duyuluyor. 
Yapılan son araştırmalar sadece hayvansal gıda tüketimi 
kaynaklı her altı saniyede bir futbol sahası kadar ormanlık 
alanın yok olduğunu belirtiyor.  Ayrıca bir kilogramlık kemiksiz 
bir etin israf edilmesinin, yirmi dört kilogram buğdayın israf 
edilmesi ile aynı etkiye yol açtığının altını çizerek hayvansal gıda 
tüketiminin çevreye ne denli zarar verdiğini açıklıyor. Bu sebeple 
hem sağlığımız hem çevresel faktörler kaynaklı hayvansal gıda 
tüketimini azaltmak ve bitkisel bazlı beslenmeye geçiş sağlamak 
hepimizin önceliği haline geliyor.

Konuyla ilgili olarak geçmiş yıllarda yapılan bazı çalışmalar, 
sürdürülebilir bir gelecek için hepimize umut ışığı oluyor. Örneğin; 
Hilton Oteller grubu, 2021 sonbaharı itibarı ile menülerine daha 
düşük karbon ayak izine sahip yeni yemekler ekledi. Ayrıca 
Sodexo firması İngiltere ve İrlanda’dan başlayarak, 2030 yılında 
sera gazı emisyonlarını ölçmek ve azaltmak konusunda “somut 
ilerleme” kaydetmemiş tedarikçilerle çalışmayı bırakacağını 
açıkladı.

Öte yandan konunun daha bütüncül bir yaklaşımla topraktan, 
yani üretim esnasından başlayarak ele alınması gerekiyor; çünkü 

üretim esnasında çevresel faktörler göz ardı ediliyorsa, 
aşırı kimyasal ve pestisit kullanılıyorsa, daha fazla verim 
alabilmek adına acımasızca sömürülüyorsa toprak 
hastalanıyor. Tarım ilaçları sadece karbon salınımına etki 
etmekle kalmayıp içinde bulundurduğu kimyasal maddeler 
sebepli hem sağlığımızı etkiliyor hem de yediğimiz ürünün 
besin kalitesini düşürüyor.

Özetle; geleceğimiz ve gezegeni paylaştığımız tüm canlıların 
sürdürülebilirliği için hepimiz çözümün bir parçası olmak 
adına görevliyiz. Bunu da ancak ve ancak iklim dostu 
beslenmenin, uygulaması basit ama sonuçları bir o kadar 
etkin prensiplerini uygulayarak sağlayabiliriz. Bugünden 
itibaren gıdaları israf etmemeye, mevsiminde tüketmeye, 
yerel üretim yapan lokal üreticilerden alışveriş yapmaya, 
plastiğe alternatif doğada çözünen paketlemeleri tercih 
etmeye, beslenme düzenimiz içerisinde yer alan hayvansal 
proteini azaltıp bitkisel alternatiflerden faydalanmaya özen 
gösterirsek hepimiz daha güzel bir gelecek için katkıda 
bulunmuş olacağız. 

Son olarak; geleceğin tüketicileri olan çocuklarımızı da 
unutmamak gerek. Onları bilinçlendirip eğitmek belki 
de atılması gereken adımların en başında geliyor. Sadece 
onların sağlığı için değil aynı zamanda gelecek nesillere 
daha iyi bir dünya bırakabilmek için, bu gezegenin 
sürdürülebilirliği konusunda hepimizin sorumlu olduğunu 
anlatmamız gerekli.  İşte o zaman, yaşadığımız gezegene 
olan borcumuzu bir nebze de olsun ödemiş oluruz.  



Güzellik 
Sohbetleri
Gülşah Taşkın Beauty Club, 
“Güzel Hisset” etkinliğinde 
başkentli kadınları bir araya 
getirdi. 

Merkezin kış bahçesinde gerçekleşen etkinlikte 
lezzetli atıştırmalıklar ikram edildi. Gigi Laboratories 
Türkiye Marka Müdürü ve Master Uzmanı’nın 
sunumuyla başlayan etkinlikte güzellik sırlarına dair 
detaylar paylaşıldı. Çeşitli hediyeler ve bir adet Beauty 
Club cilt bakımı çekilişinin de yapıldığı davette 
katılımcılar,  doyasıya eğlendi. 

davet
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Doğadan 
Gelen 
Güzellik
Bakım ürünleriyle sektöre yeni 
giriş yapan Il Duende, Villa Voila’da 
düzenlenen bir partiyle lansmanını 
gerçekleştirdi. Canlı müzik 
dinletisiyle devam eden etkinlikte 
katılımcılar renkli bir gün geçirdi.
Firma ortakları Duygu Özol ve Engin Temel’in ev 
sahipliğindeki, CG Organizasyon’un düzenlediği etkinliğe 
davetlilerin yanı sıra çok sayıda influencer katıldı. 
Ürünlerinin doğal ve vegan içeriğine dikkat çeken Akın 
açılış konuşmasında “Birçok kimyager, dermatoloji uzmanı 
ve yüzlerce kullanıcının yorum ve talepleri ile yola çıktık. 
Saçlarımızın en çok ihtiyacı olan vitaminler ve minerallerle, 
iğneyle yapılan tüm uygulamaları saça entegre ederek 
sağlıklı bir görünüm elde etmek istiyoruz.” dedi. Ardından bir 
konuşma yapan Temel ise “Tasarımı, kokusu ve ileriye dönük 
vizyonu ile hem Türkiye’de hem de yurt dışında kurumsal bir 
faaliyet göstermeyi hedeflemekteyiz.” şeklinde konuştu.   

davet

ENGİN TEMEL DUYGU ÖZOL

ASYA DURU AKIN

GAMZE KAHRAMAN SERKAN KIZILBAYIR GİZEM ÖZÇELİK

AYȘEGÜL AYGÜN
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ncelikle kendinizden biraz bahseder 
misiniz? 
Ankara’da doğdum, büyüdüm. Bu mesleğe 
nasıl başladığımı düşündüğümde “Ne cesaretti!” 
diyorum. İşimle birlikte ben de büyüdüm, 
kendimi geliştirmek için eğitimlere katıldım, 

sonrasında hayaller kurmaya başladım ve onlara ulaşmak 
için ilmek ilmek işledim. On beş yılı aşkın süredir güzellik 
sektörünün içindeyim ve mesleğimle ilgili eğitimler de 
vermekteyim. Enerjim; kendimi mutlu hissedeceğim yerde, 

sevdiğim kişilerle, keyif aldığım işimle birlikte olmak 
üzerineydi. Belki de çalışma alanıma girdiğinizde aldığınız 
enerji hep bu büyüttüğüm hayallerimden kaynaklı. 
Hayattaki hiçbir şeyin tesadüf olmadığına inanıyorum. 
Eşimle karşılaşmam hayatımda büyük bir dönüm noktası 
oldu. En büyük destekçilerimden biri hayat arkadaşım, iş 
arkadaşım; eşim. Birlikte yakaladığımız uyum sayesinde ben 
yaratıcılığımı hayata geçirirken; o, ihtiyacım olan ortamı 
sağlamaya odaklandı. İşte Ankara’nın kalbinde, Tunalı Hilmi 
Caddesi’nde karşınızdayız.

Ö

On beș yılı așkın süredir sektörde hizmet veren Sibel Öztürk,
eși Okan Öztürk ile ortak olarak, kendi ismiyle kurduğu güzellik merkezinde 

misafirlerini ağırlıyor. Nail art tekniklerini de paylașan Sibel Hanım,
verdiği hizmetleri MAG Okurlarına aktarıyor. 

Sibel Öztürk Beauty 
Daha Bakımlı Daha Sağlıklı

sağlık ve güzellik

OKAN-SİBEL ÖZTÜRK
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Sibel Öztürk Beauty 
Daha Bakımlı Daha Sağlıklı
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OKAN-SİBEL ÖZTÜRK

Danıșanlarımızın ayrıcalıklı 
hissetmeleri için randevu 

saatlerimizi onların rahatlığını 
düșünerek organize ediyoruz.

Sibel Öztürk Beauty olarak hangi hizmetleri 
veriyorsunuz?
Danışanlarımızın hislerini, bulunmaktan keyif aldıkları 
bir ortamda tırnakları aracılığıyla hayata geçiriyoruz. Daha 
bakımlı hissetmeleri için manikür ve pedikür, daha enerjik 
hissetmeleri için protez tırnak, kalıcı oje ve nail art hizmetleri 
vermekteyiz. Aynı zamanda daha sağlıklı hissetmeleri için 
mantar, nasır ve batık tedavisinde uzmanlaştım.

Kullandığımız ürünlerin kalite ve çeşitliliğini, danışanlarımın 
ihtiyaçlarını karşılamaya yönelik tercih etmekteyim. Bununla 
birlikte işlemlerimizde eşimin yürüttüğü, marka patenti bize 
ait olan “Oknail Professional” ürünlerini kullanmaktayız ve 
aynı zamanda bu ürünlerin satışını da gerçekleştirmekteyiz. 
Ürünlerimiz ve hizmetlerimizle sektöre yenilik getirmeye 
ve sektörü ileriye taşımaya yönelik çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz.
 
“Nail art”ta öne çıkan özgün tasarım ve 
teknikleriniz neler?
Sektörde yer alan tüm tekniklere hâkim olmakla birlikte 
danışanlarımızın kendilerini yansıtacağı tasarımları 
onlara sunuyoruz. Onlar sonuçlardan memnun kaldıkça 
skor kartımıza bir puan daha ekliyoruz. Bununla birlikte 
genellikle yurt dışında yapılan Aquarelle tekniğini 
uygulamaktan keyif alıyorum. Ayrıca Türkiye’de çok sık 
rastlanmayan, etkili bir mantar tedavi yöntemi olan mantar 
jel işlemiyle danışanlarımıza daha konforlu yaşam standardı 
sağlıyoruz.

Müşterilerinizle olan ilişkinizi nasıl 
güçlendiriyorsunuz? Müşteri memnuniyetini 
artırmak için uyguladığınız yöntemler neler?
Özel insanlar özel hissettikleri yerdeler. Kendinizi iyi 
hissetmeniz bizim için çok önemli; içeriye girdiğinizde 
öncelikle sizi harika bir mevsim kokusu karşılıyor. Sıcak 
kahve ve müzik mutlaka bizimle. Danışanlarımızın 
ayrıcalıklı hissetmeleri için randevu saatlerimizi onların 
rahatlığını düşünerek organize ediyoruz. İşlem sırasında 
kurduğumuz diyalog derin ve özel; bu ilişki ise temelinde 
güvene dayanıyor. 

Fabrikasyon ürünlerden ziyade kalitesi kanıtlanmış, 
Avrupa menşeli ürünleri ve deneyimlerimizle içeriklerini 
geliştirdiğimiz özel formüllü ürünlerimizi sunmaktayız.

Müşterilerinizin güzellikle ilgili en yaygın 
endişeleri neler ve bu endişeleri nasıl 
gideriyorsunuz?
Güzellik kaygılarından ziyade sağlık kaygıları ile 
karşılaşmaktayız. Danışanlarımızdan, işleme girdiklerinde 
karşılaştıkları steril ortamın, kendilerini rahatlattığı 
yorumunu sıkça almaktayız. Genellikle karşılaştığımız 
endişeler, sosyal medyada yer alan yanlış uygulamalar ve bilgi 
kirliliği nedeniyle oluşmakta. Doğru uygulamaları örnekli 
olarak aktardığımızda endişeler bir nebze azalıyor; ancak, 
uygulamadan sonra bütün endişeleri ortadan kalkıyor.  
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azilet Yalnız Değildir tiyatro oyununu 
yeniden sahnelemeye başladınız. Henüz 
izlemeyenler için; oyun ne anlatıyor? 
Evet, sezonu daha doyamadan kapatmıştım ve 
ikinci sezonun ilk oyununu 12 Ekim’de oynadım; 
pek de özlemişim. Fazilet iki çocuk annesi, 

geçimini merdiven temizliğinden kazanan genç bir kadın. 

Sosyoekonomik olarak yeryüzünde durduğu nokta onu çoğu 
açıdan insanların gözünde “talihsiz, görünmez, değersiz” 
yapıyor; ama kader bu ya, görünmez merdiven temizlikçisi 
Fazilet, cinayet şüphesiyle kendini bir gündüz kuşağı 
programında bulunca işler değişiyor! Bu değişim, Fazilet’in 
bugüne kadar içinde tuttuklarını artık duymamıza neden 
oluyor. Mutlaka onu dinlemelisiniz!

F

“Fi”, “Sefirin Kızı”, “Camdaki Kız”, “Kendi Düșen Ağlamaz” gibi yapımlarda 
izlediğimiz Hivda Zizan Alp șimdilerde “Fazilet Yalnız Değildir” adlı tek kișilik 

tiyatro oyununun yeni sezonunu sahneliyor. Așk hakkında da düșüncelerini 
paylașan bașarılı oyuncu tiyatronun ona neler hissettirdiğini anlatıyor...

Tek Kişilik Oyunuyla

Hivda Zizan Alp

röportaj
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Mezun olduğumdan beri tiyatro 
yapmıyordum ve bunun bir nedeni vardı: 
Maddi açıdan ilk tercihimiz olan kamera 

önü oyunculuğu vaktimizin o kadar 
büyük bir bölümünü alıyor ki, aynı anda 

oyunculuğun bașka kollarında bulunmak 
imkânsızlașıyor.

Bu oyunu sahnelemeye nasıl karar vermiştiniz? Geri 
dönüşleri nasıl? 
Mezun olduğumdan beri tiyatro yapmıyordum ve bunun bir nedeni vardı: 
Maddi açıdan ilk tercihimiz olan kamera önü oyunculuğu vaktimizin 
o kadar büyük bir bölümünü alıyor ki, aynı anda oyunculuğun başka 
kollarında bulunmak imkânsızlaşıyor. Şahsen bir sürü insanın aylarca 
ter dökeceği bir oyunun provalarına, suarelerine “Setim var.” diyerek 
engel olmaktan hep çekindim; ama insan tabii ki özlüyor... Bir gün eski bir 
projeden tanıdığım yazar arkadaşım Salihcan Sezer beni aradı ve “Senin 
oynadığını hayal ettiğim tek kişilik bir oyun yazdım.” dedi. Olaylar gelişti. 
Tabii provalar sürerken dizi projelerim de başlamamıştı. Fiziken çok sakin, 
ruhen çok yoğun bir dönem geçirdim. Tek kişilik oyun oynamak hem 
çok geliştirici hem çok cesaret gerektiren bir şey. Seyirciyle göz gözesin, 
sanki bütün yük omuzlarında gibi; ama ilgilerini kazandığın, duyguları 
karşılıklı hissettiğiniz o an, dünyanın en güzel anlarından.  Fazilet’in 
öyle bir hikâyesi var ki, o ne kadar komik anlatırsa anlatsın gülmeye 
utanabiliyor insan. Oyun çıkışında beklediğim empatiyi seyircinin 
gözünde görmek, heyecanlarını paylaşmak harika bir his.

Şimdilerde TRT1 ekranlarında yayımlanan “Kendi 
Düşen Ağlamaz” dizisinde yer alıyorsunuz. Ayşegül 
Çiçekoğlu’nun bu romanını okuma fırsatınız olmuş 
muydu? 
Hayır olmamıştı, bu kadar eğlenceli bir hikâyeyle tanıştığımız için çok 
mutluyum.

Aşk hakkında ne düşünüyorsunuz? 
Başıma bir kere geldi. Sanırım nadir olması en sağlıklısı. Herkesin 
yaşaması gereken bir his; ama hiçbir aşk sadece mutluluk barındırmıyor 
içinde. Hayat tüm duyguların başa baş gittiği bir maraton. Bunu 
kabul ederek âşık olursak aşk çok kıymetli. Bazı üzüntüler, karmaşalar 
zaman içinde çok değerli anılara dönebiliyor, bu bile yeter. Aşkın 
kaosundan kurtulup süreğen bir sevgi bağına geçmekse, insanın kendini 
sevmesinden başlar bence.

Alize’nin yerinde olsanız ne yapardınız, intikam peşinde 
koşar mıydınız? 
Teorik olarak koşmamam gerektiğini bilirdim, ama Akrep burcu olduğum 
için koşardım sanırım. Serkan’ın bir suçu olduğunu düşünmüyorum, ama 
ilişkide en ufak güvensizlik, suyu bulandırmaya yetiyor.   



ncelikle sizleri biraz tanıyabilir miyiz? 
Laterna TV fikri nasıl ve hangi amaçla 
ortaya çıktı? İsmine nasıl karar 
verdiniz?
Bizler farklı sektörlerden, farklı ticari kültürle bir 
araya gelmiş ve aynı çatı altında toplanmış melez 

bir gurubuz. İnşaat sektöründen gelen Makine Mühendisi 
Can Üstünalp, finans yönetmeni Yeşim Demirtaş, tasarım 
kökenli olan, reklam ajansılığı yapan Erhan Günem ve Serkan 
Uğurlar’dan oluşan çekirdek kadromuzla yükselmekte 
olan bu popüler medyada yerimizi almak için yola çıktık. 

Yaratmak istediğimiz fark ise; kişisel deneyimlerimizle içinde 
bulunduğumuz kültürü zenginleştirmek, güncel konular ve 
hayattan parçalar aktarmak; ama kendimizce oluşturduğumuz 
hayalci ve eğlenceli bir dilde… Bu aşamada; marka ismimiz 
olan Laterna TV’deki “laterna”nın, bir sokak eğlence unsuru 
olarak, eski zamanlarda sokak müzisyenleri yokken kullanılan 
bir çeşit müzik kutusu olduğunu söylemek isteriz. Laterna 
TV marka adını da, yaşam karmaşası içinde dijital medyada 
karşılaşacağınız ve kendimizi bir an olsun sorunlardan 
uzaklaştırarak eğlendiren bir kanal imgesini verdiği için 
yarattık.

Ö

Laterna TV; güncel konular ve hayattan parçalar aktaran içerikleriyle yeni nesil 
TV platformu olarak kurulan bir marka. Farklı sektörlerden bir araya gelen bu 

hayalperest ekibin üyeleri Can Üstünalp, Yeșim Demirtaș, Erhan Günem 
ve Serkan Uğurlar, kimi zaman eğlendirici kimi zaman bilgilendirici ama her 

zaman keyifl i programlarıyla Laterna TV’yi MAG Okurlarına tanıtıyor.

Sokaktan Gelen Ses
Laterna TV

röportaj

AYÇE KARAKURT, YEȘİM DEMİRTAȘ, SERKAN UĞURLAR, CAN ÜSTÜNALP, ERHAN GÜNEM, GÜLȘEN ERDEM
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Yeni nesil TV nedir? Sizce ne gibi avantajları var? 
Yeni nesil TV,  günümüz koşullarında yok olma durumuna 
gelmiş ve yaratıcılıktan uzaklaşmış ulusal kanalların yerini 
alacak bir platformdur. Kanalımız alışılmışın dışında, 
herkese hitap eden, bazen de filtrelenmemiş bir kanaldır. 
Anlayacağınız, sözünü çok da sakınmaz. Bizim için avantajı, 
birçok konuda insan tanımak ve fikir edinmek; izleyici için ise, 
kültürü zenginleştirmek diyebiliriz. Kanalımız Türkçe dilinde 
yayın yapıyor, akla gelebilecek her alanda entelektüel kalitede 
içerik üretiyor ve sürekli çabalıyor.

Ankaralı bir Youtube kanalı olarak doğdunuz. 
Geçmişten günümüze, Laterna TV nereden 
nereye geldi? 
Ankara’nın böyle bir kanala ihtiyacı olduğunun daha önce 
farkında değildik; ta ki bu kanalı açana kadar. Laterna TV 
yayına başladıktan sonra Ankara’da daha hızla büyüyen 
çevremiz ve dostluklarımız oldu. Tabii ki içeriklerimiz sadece 
Ankaralılara özgü değil, ama bu şehirdeki farklı ilgi alanlarına 
sahip insanlara ulaşmamız aynı yaşam alanına sahip 
olduğumuz bu kişiler için de güzel fırsatlar yarattı. 

Aslında burada şunu söylemek isteriz; YouTube’a içerik 
üretmek sadece İstanbul gibi kozmopolit bir şehrin tekelinde 
olmamalı, akıllı içeriklerle yayınlarımızın kalitesini yüksek 
tutabiliriz. Bu durumu bir yarış olarak tanımlarsak içinde 
olduğumuz macera bizim için de hem öğretici, hem de 
tatmin edici oldu. Laterna TV şu anda hızla içerik üretmeye, 
insanlarla iletişimde olmaya ve abone sayısını arttırmaya 
devam ediyor.

Laterna TV’de ne tür içerikler izlenebiliyor?
Çok yönlü bir kanalımız var. Laterna TV olarak eğlence, gezi, 
ekonomi, sağlık, yemek ve daha birçok farklı türde programlar 
yapmaya, geniş bir kitleye hitap etmeye çalışıyoruz. 
İçeriklerdeki amacımız ise, izleyicilere daha eğlenceli ve 
bilgilendirici programlar sunarak entelektüel platformda 
kültürü zenginleştirmek ve onların beğenisini kazanmak.

Kimi zaman eğlenceli, kimi zaman bilgi verici 
ama izleyene mutlaka keyif veren ve bir şeyler 
katan programlarınız bulunuyor. Peki, program 
içeriğine nasıl karar veriyorsunuz?
Sürekli deniyor ve yeni şeyler öğreniyoruz. İlk zamanlar bu 
içerikleri üretmek ve içeriğe uygun konukları bulmakta biraz 
da olsa zorlandık. Her geçen gün daha iyi olmaya odaklanarak, 
kanalımızı büyütmek ve izleyicilerimize daha iyi içerikler 
sunmak için çabaladık. Popüler kültürün bize getirdiği 
hızlı tüketim dayatmasını da unutmamak gerek. İçerikler 
konusunda sürekli dinamik olmak gerekiyor, eskisinin 
de kaybolup gideceğini aklımızda tutarak… İçeriklerimizi 
üretirken popüler kültürü de sıklıkla takip ediyoruz. Sonuçta 
ortaya nasıl bir içerik çıkarsa çıksın, kendi dilimizde ve bize 
özgü programlarımızla farklılık yaratmaya çalışıyoruz.

Yeni planlarınız var mı?
Şu anda Laterna TV’yi bir üst seviyeye taşımaktan başka bir 
düşüncemiz yok. Bütün enerjimiz bu yönde. Hedefimiz de, 
daha fazla kitleye ulaşmak ve programlarımızı gün geçtikçe 
çeşitlendirmek. Biz deneyim kazandıkça programlarımızın 
seviyesi de izlenmeleri de artıyor. Bizi takip etmeniz bu 
anlamda çok çok önemli. Hepinizi kanalımıza davet ediyoruz.



25. Afife 
Tiyatro 
Ödülleri
Yapı Kredi Afife Tiyatro Ödülleri, 
Haliç Kongre Merkezinde 
düzenlenen görkemli bir törenle 
yirmi beşinci kez sahiplerine 
kavuştu. 

Her yıl sanat ile iş dünyasını bir araya getiren Yapı Kredi 
Afife Tiyatro Ödülleri, görkemli bir açılış şovuyla başladı. 
Sunuculuğunu Ayşecan Tatari ve Edip Tepeli’nin yaptığı 
törende toplamda on altı dalda ödül verildi. Sahnede bir 
konuşma yapan jüri başkanı Prof. Dr. Merih Tangün, “Yapı Kredi 
Afife Tiyatro Ödülleri’ni her sezon sonu gelenekselleşen bir 
kutlamaya dönüştürebilmenin gururunu yaşıyoruz.” dedi. 

davet

YUNUS ESKİ

HALDUN DORMEN, KEREM ALIȘIK

MARAL CERANOĞLU

TOLGA İSKİT
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Sanat ve iș dünyasının 
katılımıyla, bu yıl yirmi beșincisi 
gerçekleșen Yapı Kredi Afife 
Tiyatro Ödülleri davetinde on 
altı dalda ödül verilirken, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin yüzüncü yılı da 
büyük bir coșkuyla kutlandı.

BEYZA ȘEKERCİ, ENGİN HEPİLERİ

MERVE DİZDAR

SALİH BAȘAĞA

SELEN ÖZTÜRK

AYȘECAN TATARİ, EDİPTEPELİ



Atatürk 
Filmine 
Muhteşem Gala
Başrolünde Aras Bulut 
İynemli’nin oynadığı, “Atatürk 
1881-1919” filminin galası İstanbul 
Atatürk Kültür Merkezinde 
yapıldı.
Galaya filmin tüm oyuncuları, yapımcıları, yönetmeni 
ve senaristi ile iş, sanat ve medya dünyasının önde 
gelen birçok ismi katıldı. Bir dakikalık saygı duruşu 
ile başlayan etkinlikte konuşma yapan yapımcı Saner 
Ayar, “İstiklalimiz ve istikbalimiz her zaman kahraman 
Türk ordusuna emanet. Yaşasın vatan, yaşasın Türkiye 
Cumhuriyeti!” dedi. Galada; tasarımcı Gamze Kuş’un 
film için özel olarak tasarladığı kostüm sergisi de yer aldı. 
Gecede Atatürk, Zübeyde Hanım, Makbule, Madame 
Corinne ve Miti karakterlerinin giydiği kostümler 
sergilendi. 

davet

ESRA BİLGİÇ, ARAS BULUT İYNEMLİ, SONGÜL ÖDEN 

ȘÖHRET-HAKAN KARAMAHMUTOĞLU, AYȘE EȘMELİ-SANER AYAR CENGİZ ÇAĞATAY
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Fuarda Beypazarı, sade maden suyunun yanında meyve aromalı 
maden sularını ve bu yıl üretime aldığı “Premium” şişesini 
ziyaretçilerin beğenisine sundu. “Amacımız, Türk maden suyunu 
tüm dünyada tanınır hale getirmek.” ifadesini kullanan Beypazarı 
Maden Suyu Yönetim Kurulu Başkanı Niyazi Ercan, “Beypazarı bu 
toprakların doğal değerlerini ulusal sorumluluk bilinci ile işliyor, 
Türkiye’nin marka değerine ve ekonomisine kıymetli bir katkı 
sağlamayı misyon ediniyor.” dedi.   

Beypazarı 
Anuga 
Fuarı’nda
Beypazarı Doğal Maden Suyu, 
Almanya’nın Köln kentinde düzenlenen 
Anuga Gıda ve İçecek Fuarı’na katılarak 
ilgi odağı oldu.

Her Şey 
Çocuklar İçin
TOÇEV (Tüvana Okuma İstekli 
Çocuk Eğitim Vakfı), “Puduhepa 
ve Kız Kardeşleri” projesi 
kapsamındaki toplantısını 
gerçekleştirdi. 

Vakfın destekçilerinden sosyal girişimci Renan 
Tan Tavukçuoğlu’nun hayata geçirdiği toplumsal 
dönüşüm projesinin yeni toplantısı Divan Çukurhan 
Otel’de gerçekleşti. Beşinci bebek olarak Halide Edip 
Adıvar’ın tanıtıldığı etkinliğe iş, sanat ve basın dünyası 
davetliydi. Lansmanda, beş yıldır milyonlarca çocuğa, 
aileye, öğretmene, kuruma ilham veren bez bebekler ve 
hikâye kitapları tanıtıldı.  

haber

Cildi yenilemek ve daha iyi bir görünüm elde etmek için Türkiye’de 
ilk kez Bilge Öztürk tarafından piyasaya çıkarılan inovatif 
ürünlerde, bakım ve güzellik ile güneş koruması tek bir yerde 
bulunuyor. Günlük hayatın vazgeçilmezleri arasında yer alacak 
ürünler arasında Cilt Tonu Eşitleyici Bakım Kremi SPF 30, Güneş 
Koruyucu Gündüz Bakım Kremi SPF 50+, Güneş Koruyucu El 
Bakım Kremi SPF 30 ve Işıltılı Şeffaf Dudak Balmı SPF 20 dahil 
olmak üzere birçok ürün bulunuyor. 

Bilge Öztürk ile 
Güneşe Karşı
Bilge Öztürk, kozmetik dünyasına yeni 
değerler kazandıran inovatif cilt bakımı 
ürünlerini piyasaya sürdü.

Fame Dans 
Sporcuları 
Yarı Finalde 
Fame Dans Spor Kulübünün dansçıları, 
Avrupa’da düzenlenen şampiyonada 
Türkiye adına önemli dereceler elde 
etti.

Kısa bir süre önce Rotterdam’da, Uluslararası Dans Sporları 
Federasyonu (WDSF) çatısı altında düzenlenen Gençler Avrupa 
Şampiyonası’nda millî sporcular Nehir Çam ve Batu Sandıraz çifti 
yarı finale kalarak Avrupa’daki en iyi ilk on bir sporcudan ikisi 
olarak yerini aldı. “Avrupa Dansları” kategorisindeki bu başarı 
Türkiye için bir ilk oldu. 

haber
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Arı Mezunları 
“Bal Günü”nde 
Özel Arı Okulları mezunları, 
geleneksel olarak düzenlenen 
“Bal Günü” etkinliğinde 
buluştu. 

Arı Spor ve Etkinlik Merkezinin ev sahipliğinde 
gerçekleşen buluşmada, Özel Arı Okullarının 
40. kuruluş yılı ve dönem mezunlarının 10, 20, 
25 ve 30. mezuniyet yılları kutlandı. Arı Okulları 
Mezunlar Derneği Denetim Kurulu Başkanı Av. 
Coşkun Samancı’nın dernek faaliyetlerini aktardığı 
açılış konuşması ile başlayan şenlikte; SAK Odeon 
Orkestrası eşliğinde “Bal Günü” coşkusu doyasıya 
yaşandı. Sembolik törende 40. yılı kutlamanın yanı 
sıra Özel Arı Okulları Kurucusu Sıtkı Alp ile bir araya 
gelen mezunlar; hediyelerini yöneticilerden alarak 
yeniden kep attı.   

davet

SİMGE-COȘKUN-SERRA-EMİR SAMANCI AHMET-JANE-ELLA AYDIN

ZEYNEP TARMANEYÜP TARMAN

SEDA TARMAN, SITKI ALP
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Yaz mevsimi düğünlere ev sahipliği yaparken, hemen ardından gelen 
sonbahar; mevsimsel olarak boșanmaların en yoğun olduğu döneme 
ișaret ediyor. İlginçtir, bazı evlilikler, biten yaz așkları gibi sonbaharda 
mahkeme koridorlarına tașınıyor. Bu ayki yazımda, evlilikleri bitiren 

sebepleri size aktarmak istiyorum.

Evliliğin Hüzünlü 
Mevsimi

kadın-erkek-ilişki

Adil Yıldırım
adil@magmedya.com.tr
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Dünya çok değiști ve artık kimsenin kimseye pek 
tahammülü kalmadı diyebiliriz. İnsanlar en ufak 
bir sıkıntıda hemen ayrılık konusunu gündeme 

getiriyorlar ve bu durum elbette ilișkileri yıpratıyor.

lternatif yanılgısı olarak adlandırdığım 
sebep ilk sırada geliyor. Eskiden bir insanla 
hayatını geçirmenin bir anlamı varken, 
günümüzde özellikle sosyal medyada 
yer alan uygulamalar nedeniyle herkesin 
kafası biraz karışmış durumda. Etrafınızda 

çok fazla alternatif olduğunu fark etseydiniz, yine de 
partnerinize sonuna kadar bağlı kalmak ister miydiniz? 
Biliyorum ki çoğunluk bu soruya “Bağlı kalırdım,” şeklinde 
yanıt verecektir. Öte yandan biz her ne kadar ciddi ve uzun 
süreli bir ilişki yaşamak istesek de koşullar kimi zaman 
buna izin vermez. Örneğin; ilişkinizde tartışmaların sayısı 
artıyorsa ve bir de bunun üstüne partneriniz artık size 
eskisi kadar saygı göstermiyorsa işte o zaman kafanızda 
soru işaretleri oluşmaya başlar. Normalde asla başınızı 
kaldırıp etraftaki alternatiflere bakmazken, yaşanan 
gerginlikler sonrasında daha meraklı gözlerle sizinle 
ilgilenen diğer insanlara bakarsınız. İnsanlık hali, olmaz 
demeyin, genelde boşanma veya ayrılık fikirleri bu 
tartışmalar sırasında filizlenmeye başlar.

Kimse eskisi kadar anlayışlı değil, belki de geçmişte başka 
insanlara ulaşmak bu kadar kolay olmadığı için, çünkü 
sosyal medya veya benzeri platformlar yoktu; birlikte 
olduğumuz insanla sonuna kadar sorunları çözmeye 
çalışıyorduk. Oysa şimdi dünya çok değişti ve artık 
kimsenin kimseye pek tahammülü kalmadı diyebiliriz. 
İnsanlar en ufak bir sıkıntıda hemen ayrılık konusunu 
gündeme getiriyorlar ve bu durum elbette ilişkileri 
yıpratıyor. Eğer partneriniz her köşe başında ayrılıktan 
bahsediyorsa, sizin de ona saygınız azalmaya başlar ve 
doğal olarak hayatınıza onsuz nasıl devam edeceğinizi 
düşünürsünüz, ayrıca çeşitli planlar yaparsınız. Tam da 
bu esnada sosyal medyadan size ilgi göstermeye başlayan 
birisi ortaya çıkarsa ne olur?

A Ulaşabiliyoruz ve ulaşılabiliyoruz! Eskiden bir insana 
ulaşma yöntemi sadece mektup, telgraf veya sabit 
telefondu. Sonra cep telefonları hayatımıza girdi ve sonra 
milenyumda internetle birlikte her şey değişti; çok hızlı bir 
değişimden bahsediyoruz. Dolayısıyla insanlığın daha önce 
iki yüz yılda aldığı mesafeyi son yirmi yılda almış sayılırız, 
bu durum insan ilişkilerinde yer alan tüm dinamikleri 
de ışık hızında değiştirdi. Evlilikleri bu değişimin dışında 
tutmak neredeyse imkânsızdı ve hayat boyu birlikte 
olmak için imza atan çiftlerin arasına kara kediler girmeye 
başladı. Hiç tanımadığımız yabancı birinin bize kolaylıkla 
ulaşabiliyor olması hoşumuza gitmeye başladı. Üstelik 
evliliğimizde eskisi kadar ilgi ve sevgi alamıyorsak bu 
durum bize ilaç oldu, kendimizi yeniden iyi hisseder 
hale geldik. Aldatma oranları yükseldi ve bu durum ya 
boşanmalara ya da açık evlilik dediğimiz, tarafların üç 
maymunu oynadıkları tiyatrolara dönüşmeye başladı.

Boşanma rüzgârları esiyor. Her dönem dünyada moda 
haline gelen davranış biçimleri vardır. Artık global bir 
dünyadan bahsediyoruz ve haber alma olanaklarımız 
geçmişle kıyaslanmayacak kadar fazla. Dolayısıyla 
boşanma rüzgârı dünyanın her yerinde esiyor. Bundan 
etkilenmemek mümkün değil. Üstelik örnek çift olarak 
gösterilenler bile boşanırlarken kimse evlilik konusuna 
eskisi gibi sıcak bakmıyor. İnsanlarda bir korku ve endişe 
oluştu, çünkü evlenen yüz çiftten otuzu ilk iki senede 
boşanıyor ve bu oran her geçen gün yükseliyor. 

En büyük boşanma sebepleri; iletişim eksikliği, 
tahammülsüzlük, tartışmalarda saygısızlık, aldatma ve 
maddi sıkıntılar. Günümüzde evlilik konusu eskisi kadar 
güven veren bir kurum olmaktan çıkıyor maalesef ve 
dünya değişirken evlilik, yerini kohabitasyon (birlikte 
yaşama) gibi kavramlara bırakıyor.



Ankara 
HiltonSA 
35 Yaşında
Başkentin kalbinde konumlanan 
Ankara HiltonSA, cumhuriyetin 
yüzüncü yılını ve yeni yaşını şık bir 
davetle kutladı.

Otuz beşinci yaşını kutlayan HiltonSA Ankara, ikonik 
Kavaklıdere Balo Salonu’nda özel bir davet verdi. Türk ve 
yabancı misyon temsilcilerinin yanı sıra üst düzey yöneticiler 
ve iş insanlarının katılımıyla gerçekleşen davette hem otelin 
otuz beşinci yaşı hem de Türkiye Cumhuriyeti’nin yüzüncü 
yılı kutlandı. Yöneticilerin konuşmalarıyla başlayan gecede 
konuklar, saksafon sahnesi ve DJ performansı ile keyifli bir 
etkinlik geçirdi. 

davet

HALUK DİNÇER, ARMIN ZERUNYAN, CEMAL HOȘGÜL, JEAN PAUL HERZOG

ARMIN ZERUNYAN
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Ankara HiltonSA 
35. yașını ve 
cumhuriyetin 
100. yılını, 
yabancı misyon 
temsilcilerinin de 
katıldığı özel bir 
davetle kutladı.

ALPER-BEGÜM KENDİRLİ CAFERINO ADRIAN VALDEZ PERALTA PATRICIA SALAS MEHMET KEMAL BOZAY

BERİL ÇAVUȘOĞLUOĞUZHAN ALKANEZGİ AYDINBELİZ BÜYÜKHANLI

GHASSAN MOALLEEM



TEV’den 
Anlamlı Gece
Türk Eğitim Vakfı (TEV), 
cumhuriyetin yüzüncü yılına özel 
düzenlediği davette destekçileriyle 
bir araya geldi.

Elli altı yıllık geçmişiyle TEV, Ankara şubesinin ev sahipliğinde 
bir etkinlik düzenledi. Tarihî Ankara Kalesi’ndeki Divan 
Çukurhan’da gerçekleşen davete bürokrasinin önemli 
isimleri, pek çok üst düzey yönetici ve iş insanları katıldı. İki 
adet Atatürk tablosunun müzayedeye çıkarıldığı gecede elde 
edilen gelirin ve bağışların tamamı Okutan Ankara projesine 
bağışlandı. 
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MANSUR YAVAȘ 
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 İBRAHİM AYKUT ÖZÜNER, ERTUĞRUL ONAT, SEYİT ARDIÇ, BURCU ÖZBOZKURT, MEHMET OSMANBEYOĞLU

Türkiye 
Cumhuriyeti’nin 
100. yılını 
çeșitli etkinlik 
ve projelerle 
kutlayan TEV, 
özel bir davet 
verdi.

HALİL İBRAHİM YILMAZ

VICTORIA BLYTH, AYLİN ÖZGÜR FETHİ YAȘAREGEMEN ÜNAL



davet

MEHMET ÜVEZİLAY GÜVENHÜLYA AKMAN YULİA ERGENE, RAHMİ ÇÖĞENDEZ

Davette elde 
edilen gelirin 
tamamı, TEV 
ve Ankara 
Büyükșehir 
Belediyesi 
iș birliğinde 
yürütülen Okutan 
Ankara projesine 
bağıșlandı.

BOĞAÇHAN ÇAKIN TAMER LEVENT

YASEMİN TÜRKOĞLU

HATİCE CANGÜLCAHİT ERDOĞAN
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